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PIRN

20% popust na šolske potrebščine

PAPIRNICA

papirnica
SrtMA

PAPIRNICAsramSruUKft

rm
AKCIJA! AKCIJA!
šolskih torb in nahrbtnikov

Drofenikova ulica 16, 3230 Šentjur 
Tel.: 03 5T4 3509

E - mail: papirniea.sponka@gmail.eom

Nudimo
• kopiranje ČB 0,05 EUR kom 

(nad 100 kom 10% popust)

• kopiranje barvno 0,50 EUR kom 
(nad 20 kom 10% popust)

Opornie£l°n!srapnja (7 EL,R/kg)
ln d°bili boste sveženabra^e0' ^ P°k,ičite

Miran Jezovšek 
Slivnica pri Celju 14 
3263 Gorica pri Slivnici 
Tel.: 070 705 663 

041 863 094
borovnice.jezovsek@gmail.com < 
Najdete nas tudi na Facebooku! U



Delavska hranilnica d.d. Ljubljana

NAJUGODNEJŠA BANČNA INŠTITUCIJA
Miklošičeva ulica 4, Celje

OBČANKE IN OBČANI
SE SPRAŠUJETE KAKO DO PRIHRANKA 

VSAJ 16 EUROV NA MESEC?

Število osebnih računov iz leta v leto povečujemo! 
Zakaj?

Zaradi prihrankov, ki vam jih osebni račun* prinaša.
PRODUKTI: DELAVSKA DRUGE MESEČNI LETNI

HRANILNICA BANKE PRIHRANEK PRIHRANEK

Osebni račun
- vodenje 1,25 €

(prvo leto brez)
2,10 € 2,10 € 25,20 €

- nadomestilo za dvig gotovine 
na bankomatih

0 € 0,50 € 5,00 €
(za 10 dvigov)

60,00 €

- sprememba višine limita 0€ 4,36 € 0,36 € 4,36 €

Elektronsko bančništvo
- pristopnina 0 € 20,00 € 1,67 € 20,00 €

- mesečno nadomestilo uporabe 0,40 € 0,50 € 0,10 € 1,20 €

Plačilni promet
- nakazilo z UPN obrazcem na 

bančnem okencu
0,39 € * 1,50 € 5,55 €

(za 5 plačil)
66,60 €

- direktna obremenitev 0,12 € 0,22 € 0,50 €
(za 5 plačil)

6,00 €

MasterCard kartica
- letno nadomestilo za 

uporabo kartice
12,50 € 16,30 € 0,32 € 3,80 €

PRIHRANEK 15,60 € 187,20 C
Vir: pregled tarif za poslovanje preko transakcijskega računa - Banka Slovenije 

* Obrazložitev: Osebni račun z rednimi mesečnimi prilivi plače ali pokojnine v Delavski hranilnici.

In to še ni vse ...
Osebni račun vam omogoča tudi znižano kreditno obrestno 
mero za 0,6% točke,
• potrošniški kredit do 120 mesecev S fiksno obrestno mero,
• hipotekarni kredit do 360 mesecev Z Ugodno obrestno mero.

USODNI POLETNI KREDITI SAMO ZA VAS
V poletnih mesecih Delavska hranilnica ponuja vsem strankam

ugodne akcijske kredite:

Pričakujemo vas od ponedeljaka do petka od 8.30 do 17.00 ure. 
Telefon: 03 6209 381, E-pošta: celje@delavska-hranilnica.si 

Spletna stran: www.delavska-hranilnica.si



/T\ ŠENTJURSKE NOVICE, AVGUST 2013. 
^3? UREDNISTVO@SENTJURSKENOVICE.SI

NA NASLOVNICI

Izpostavljeno
novjce

ODLOMEK IZ MUZIKALA 
BR0ADWAY ILOVE
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NOVO
VPRAŠANJE:
Ali nova vlada 

premierke Bratušek 
L deluje dobro? 

www.sentjur.net

Bo dvig DDV 
rešil slovensko 
zadolženost?
www.sentjur.net

NEPRESLISANO
»Tudi med našimi občankami 

In občani so posamezniki, ki 
so ob ustanovitvi te občine 
nasprotovali tej odločitvi, 
danes pa mirno potrjujejo 
Jankoviču in Virantu...«

Franc Leskovšek
Župan občine Dobje

OD NIČ DO STO 
MILIJONOV

rTirgovine z ljudmi, tiste zakonite 

JL in tiste nezakonite, vse človeštvo 

spremljajo že od samega začetka dalje. Je 

lahko človeško telo tudi plačilno sredstvo? 

Vse kaže, da je lahko! Ne zanima me rav

no, koliko premoženja ima kdo pod pal

cem, zanima me, koliko je vreden človek.

t~T~' rgovina z ljudmi cveti že od nekdaj, 

-L le da je dandanašnji prepovedana. 

Afriko so belci skoraj izropali avtohtonih 

prebivalcev, ko so jih z ladjami prepeljali 

v obljubljeno deželo, kjer so do državljan

ske vojne zastonj in kot živali delali na 

plantažah. Ampak to ni več trend že več 

kot sto let. Resno pa se moramo zamisliti 

nad pričevanji slovenskega človekoljuba 

Toma Križnarja nad stanjem in pravicami 

ljudi v Darfurju in še drugod po svetu, kjer 

človeško življenje ni vredno popolnoma 

ničesar. Kjer je ločnica med življenjem 

in smrtjo le dobra volja ali trenutni nav

dih človeka, ki v rokah drži kalašnikovko. 

Ampak zatisnimo oči, to je daleč od nas, 

naj se s tem ukvarjajo drugi, je verjet

no najpogostejši stavek, ki ga je Križnar 

slišal.

"V Tdnevnem časopisju občasno lahko 

V preberemo tudi o trgovcih mladih 

deklet, ki jih iz vzhodnih držav prodajajo 

za nekaj tisoč evrov zvodnikom in silijo v 

prostitucijo. Ali pa pričevanja morilcev, ki 

so za nekaj tisoč evrov ali manj vzeli ne

komu življenje. Po drugi strani pa bi nogo

metaša angleškega Tottenhama, Vaiižana 

Garetha Balea, radi kupili v najprestižnej

šem nogometnem klubu Real Madridu za 

vrtoglavih 100 milijonov evrov. Pa še to 

le za nekaj let. Po vsem tem lahko sklepa

mo, da je življenje vredno od nič do 100 

milijonov, odvisno, kje in kdaj si se rodil 

in kakšna je barva tvoje kože.

EVROPSKI DENAR ČAKA

Kako uspešni 
smo pri črpanju 
evropskih 
sredstev?

Sofinancirani P1!^' 2013

Sofinanciranje investicij. Šentjurska 
občina je zadnja leta uspešna pri pridobivanju 
evropskih sredstev, s katerimi je izpeljala vrsto 
projektov.
» Piše: Saša Rečnik

Naziv projekta
Dograditev kanalizacijskega î#^tilno

SlčiSjeze
j^Pravo Šentjur - II. faza

Turistično-kolesarska stezao^/ 1. faza
Ureditev Zgornjega
Vodovodno omrežje občin . - 

- - - - - -—
Pod dežnikom kulturne dediči, ^ ^
Rekonstrukcija ceste Virštad^
Oskrba s pitno vodo v porečju ^

Hidravlična izboljšava in do#^ e°a s*stema v občini Šentjur

Odobrena sredstva
Dobrih 750 tisoč evrov
40 tisoč evrov
Slabih 500 tisoč evrov
530 tisoč evrov
28 tisoč evrov
910 tisoč evrov
Slabih 12 milijonov evrov

2,1 milijona evrov

Sodelovanje in izvedba

Razvojna agencija Kozjansko

Prijava in izvedba projekta skupaj z Občino Dobje
Razvojna agencija Kozjansko
Prijava in izvedba projekta skupaj z Občino Podčetrtek
Skupni projekt občin Obsotelja in Kozjanskega

Hitre spremembe, konku
renca in vedno večje zahteve 
na trgu vodijo občine k iskanju 
primernih dodatnih finančnih 
virov za financiranje investicij
skih, razvojno-raziskovalnih in 
dmgih projektov. Velik vir pri 
tem predstavljajo evropska ne
povratna sredstva, ki ponujajo 
širok spekter finančnih možno
sti ter se izražajo v uresničenih 
projektih.

Kot so nam povedali na 
Občini Šentjur, se prijave na 
razpise za sofinanciranja, po
stopkov odobritve sofinancira
nja, same izvedbe projektov in 
dejansko financiranje odvijajo v 
raznolikih časovnih dinamikah 
(odvisno od tipa projekta in vi
ra financiranja) ter fazno. »Pri 
tem velja poudariti, da Obči
na Šentjur s prijavami ves čas 
sledi aktualnim razpisom,« je 
povedala predstavnica za stike 
z javnostmi Polonca Mastnak.

Iz treh skladov
Projekti Občine Šentjur so

sofinancirani s strani EU iz 
treh skladov: iz Evropskega 
sklada za regionalni razvoj, 
Evropskega kmetijskega skla
da za razvoj podeželja in Ko
hezijskega sklada. Vse prijave 
na evropske in ostale razpise 
ter potrebno dokumentacijo 
pripravljajo strokovne služ
be občinske uprave Občine 
Šentjur, v redkih primerih 
razpisno dokumentacijo pri
pravljajo na Razvojni agenciji 
Kozjansko. RAK stroškov te 
priprave občini ne zaračuna
va, »saj se dejavnost agencije 
financira iz občinskega pro
računa,« povedo. Težav pri 
zagotavljanju deleža sredstev, 
ki ga mora zagotoviti občina iz 
lastnega proračuna, po njihovih 
besedah ne bodo imeli. »Obči
na Šentjur je za izvedbo pro
jektov, za katere je na razpisih 
uspešno kandidirala za prido
bitev sofinancerskih evropskih 
sredstev, dolžna zagotoviti tudi 
finančni delež, kar je opredelje
no tudi v veljavnem proračunu

DEJSTVO
Kaj pa Občina Dobje?
Žal točnih podatkov o 
prejetih evropskih sredstvih 
z Občine Dobje nimamo, saj 
nam dobjanska občinska 
uprava ni odgovorila na naše 
novinarsko vprašanje do 
zaključka redakcije. V kolikor 
bomo odgovor prejeli po izidu 
Šentjurskih novic, ga bomo 
objavili v naslednji številki.

Občine Šentjur za leti 2013 in 
2014,« so sporočili z občine.

Lani 1,2 milijona EUR
V letu 2012 je Občina 

Šentjur zaključila izvedbo 
nekaterih projektov, s kate
rimi je bila predhodno us
pešna na razpisih in je zanje 
dobila odobrena evropska 
nepovratna sredstva. Rezul
tate projektov lahko občani 
že vidijo in uporabljajo. Ti 
projekti so bili: Dograditev 
kapacitet JZ Vrtec Šentjur, za

kar so prejeli dobrih 700 tisoč 
evrov iz regionalnih razvoj
nih programov; Operacija za 
povečanje učinkovitosti javne 
razsvetljave, za kar so prejeli 
dobrih 100 tisoč evrov iz sofi
nanciranja učinkovite prenove 
javne razsvetljave; Ureditev 
vaškega jedra na Ponikvi - 1. 
faza, za kar so prejeli dobrih 
400 tisoč evrov iz progra
ma urejanje vaških jeder. V 
letu 2012 je Občina Šentjur 
izvedla projekte, za katere je 
skupno pridobila dobrih 1,2 
milijona evrov nepovratnih 
evropskih sredstev.

Letos še več 
nepovratnih sredstev

Kot so nam sporočili z obči
ne, imajo nepovratna evropska 
sredstva že odobrena tudi za 
Projekte, ki se trenutno izva
jajo oziroma bodo izvedeni v 
obdobju 2013-2014. Občina 
se sproti še prijavlja na aktual
ne razpise, ko so ti objavljeni. 
Seznam projektov, njihove

vrednosti in področje si lah
ko ogledate v tabeli. »Navedli 
smo le nabor projektov večjih 
vrednosti, ki so sofinancira
ni z nepovratnimi evropskimi 
sredstvi. Občina Šentjur sa
ma prijavlja na razpise pro
jekte investicijskega značaja, 
medtem ko Razvojna agencija 
Kozjansko več pozornosti po
sveča prijavam t. i. »mehkih 
vsebin« (turizem, podjetniš
tvo, mladi, razvoj podeželja), 
s katerimi prav tako ves čas 
uspešno pridobiva sofinan- 
cerska sredstva,« so povedali 
na občini. Skupno bodo tako 
do konca leta 2014 prejeli do
brih 4,8 milijona nepovratnih 
evropskih sredstev, od tega 
slabo polovico samo za pro
jekt Hidravlična izboljšava in 
dogradnja vodovodnega siste
ma v Občini Šentjur iz kohe
zijskega sklada. Tri projekte 
bodo izvedli v sodelovanju s 
sosednjimi občinami.

ANKETA

0 dvigu DDV drugič
Ali že občutite dvig DDV in na koga, 
menite, bo imel največji vpliv?
» Spraševal je: Zoran Borovšak

Cvetko Marjan, komercialist
»Menim, da je dvig DDV breme na plečih ljud
stva in malih podjetnikov. Posledice dviga že 
čutim. Že celo leto se posledice slabih finanč
nih pogojev precej poznajo.«

Jure Raztočnik, podjetnik
»Dvig se bo najbolj poznal končnim kupcem. 
Porasta cen zaenkrat še nisem zaznal. Do kon
ca leta pa se bodo cene verjetno še precej 
dvignile. Desetodstotni dvig DDV sicer ne po
meni, da se bodo cene dobrin toliko dvignile. 
Ker delam večinoma z davčnimi zavezanci, 
tudi v poslu nisem zaznal posledic dviga. Tisti, 
ki delajo s končnimi kupci, so ga verjetno že.«

Jelka Godec, direktorica LUŠ
»V službi to že čutimo, ker so računi zaradi 
tega višji. Pozna se praktično povsod. Menim, 
da bodo trgovci iz tega razloga še občutno 
dvignili cene. Občutili ga bomo praktično vsi 
potrošniki.«

Nataša Hribernik, cvetličarka
»Največ vpliva bo imel na male podjetnike in 
nižji sloj populacije. Kriza se pozna že dlje 
časa, dvig DDV pa bo učinke krize še okrepil.«

novice
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Mlademu kmetu 
bo pomagala država
Okrogla miza. DPM Šentjurje organiziralo okroglo mizo s kmetijskim ministrom.

Minister Židan je obljubil podporo predvsem mladim
prevzemnikom kmetij.

» Piše: Saša Rečnik, Gašper Andrinek 
» Foto: Gašper Andrinek

Društvo podeželske mladine Šentjur 
je, kot že pretekla leta, organiziralo 26. 
državne in 6. mednarodne kmečke igre. 
V petek, 5. julija, so pred uradnim odpr
tjem iger v Slomškovi rojstni hiši orga
nizirali tudi okroglo mizo o prihodnosti 
kmetijstva v Sloveniji. Gostje okrogle 
mize so bili mag. Dejan Židan, mini
ster za kmetijstvo in okolje, predsednik 
Kmetijsko gozdarske zbornice Slovenije 
Cvetko Zupančič, župan občine Šentjur 
mag. Marko Diaci in mlad šentjurski 
kmet Jurij Oset. Namen okrogle mize 
je bil soočenje mnenj kmetov na eni in 
predstavnikov oblasti na drugi strani. 
Obojih seje zbralo precejšnje število.

Prihajajo boljši časi?
Minister Židan je zbranim podrobno 

predstavil pravkar zaključeno poročilo 
o novi kmetijski politiki 2014-20, ki je 
v veliki meri namenjeno zlasti mladim. 
»Količina denarja bo velika, skupno bo 
v sedmih letih za kmetijsko politiko na 
voljo okrog 2,3 milijarde evrov evrop
skih sredstev,« pove Židan. V Sloveniji 
je lani 60.000 kmetij prejelo neposredna 
plačila. Kljub temu, da seje prehranska 
varnost v Sloveniji poslabšala, je leta 
2020 glavni cilj ohranitev in stabiliza
cija proizvodnje mleka in govedoreja, 
povečanje samooskrbe s krušno pšenico 
ter povečana proizvodnja vrtnin, ki bo v 
državi povzdignila samooskrbo na 70 
odstotkov.

V Sloveniji imamo za razliko od 
večine evropskih držav na nekaterih 
segmentih padec proizvodnje hrane. 
Židan meni, da za to ni krivo premajh
no plačilo kmetom na hektar, saj ima v

Evropi višje plačilo le Malta. »Odgovor, 
da bomo naredili preobrat in imeli večja 
plačila na hektar, je napačen, ker se to 
ne bo zgodilo,« še doda, da se mu zdi 
trenutni pogajalski izplen dober.

Spodbude za mlade kmete
Eden izmed mnogih, po mnenju mi

nistra pozitivnih ukrepov je namenjen 
predvsem mladim kmetom. »Obvezni 
ukrep vsake države je, da mlademu kme
tu do 40. leta starosti zagotovi dodatnih 
25 odstotkov sredstev, glede na plačilno 
pravico na hektar, posamezna država pa 
ima pri tem proste roke, da se odloči, za 
kakšno velikost posestva dodeli dodatno 
subvencijo, ki mora biti več kot za 25 in 
manj kot za 90 hektarov,« razloži mini
ster. Vse kmetijske reforme in plačilne 
pravice bodo začele veljati leta 2015, se
daj so tik pred obravnavo novele zakona 
o kmetijstvu. Prav tako minister pouda
ri, da je ozelenitev kmetijstva dejstvo, 
ki ga večina kmetov ne bo občutila, saj 
so slovenski kmetje ozelenjeni bolj kot 
drugje v Evropi in vse kmetije dosegajo 
večino kriterijev.

Tudi občinska pomoč
Občina Šentjur vsako leto preko 

razpisov finančno pomaga kmetom v 
obliki nepovratnih sredstev, je povedal 
župan mag. Marko Diaci in zbranim 
predstavil glavne ukrepe, ki jih občina 
izvaja na področju spodbujanja kmetij
stva in podeželja. »Znižanje komunal
nega prispevka že iz leta 2010 in odlok 
o subvencioniranju nestanovanjskih 
objektov še zmanjšata stroške gradnje 
novih gospodarskih poslopij,« pove 
Diaci. Cvetko Zupančič je poudaril 
stališče Kmetijsko gozdarske zbornice 
Slovenije o zadostni samooskrbi s hra
no, njeno proizvodnjo in predelavo ter 
ohranjanje kulturne krajine.

Tako Župančič kot Židan sta se 
strinjala, da je načrtovano obdavčenje 
nepremičnin popolnoma nesprejemljivo 
za kmete, ker pomeni za mnoge prevelik 
finančni udarec. Jurij Oset je zbranim 
za zaključek predstavil svojo izkušnjo 
pri pridobivanju sredstev za izgradnjo 
ekološke klavnice.

Odprli Kneippov parkEVROPSKA INVESTICIJA

Dom starejših Šentjur.
Pridobili sredstva tudi iz 
evropskega razpisa.
» Piše: Jure Godler

V Domu starejših Šentjur so se 
odzvali na razpis Regionalne razvoj
ne agencije in bili uspešni na razpi
su od Pohorja do Bohorja. Skupaj s 
tremi partnerji: Občino Šentjur, Go
stiščem Smogavc Zreče in Društvom 
kmetic Zarja Slovenske Konjice so

pridobili evropska sredstva, s kate
rimi bodo uredili Kneippov park. Ta 
bo namenjen poleg domskim stano
valcem tudi ostalim obiskovalcem.

»Vse, kar potrebujemo, da ostane
mo zdravi, nam je narava bogato po
darila,« je uvodoma citirala besede 
Sebastjana Kneippa, vodja projekta 
Melita Bevc. »Kneippov park je na
menjen nabiranju moči za vsakdanja 
opravila. Ob ob pogledu na cvetoča 
zelišča se boste lahko sprostili in se s 
hladno kopeljo rok ali nog zbistrili,«

je nadaljevala Bevčeva. Kneippov 
park je že druga večja investicija v 
domu, saj so pred kratkim preuredili 
tudi kavarno in jedilnice na oddelku 
za demenco.

Naj služi namenu
Prisotne je pozdravil tudi župan 

mag. Marko Diaci, ki je pouda
ril pomembnost tega, da se znajo 
izkoristiti evropska sredstva in po
vezovanje partnerjev. Direktorica 
doma Vesna V. Razboršek, ki je 
prišla na otvoritev s porodniškega

dopusta, pa je vsem zaželela, da naj 
park s pridom uporabljajo in naj 
služi svojemu namenu. Idejno za
snovo za park je naredila krajinska 
arhitektka Teja Perc. Park bo odprt 
od 7. do 19. ure. V sklopu tega pro
jekta bodo v Domu starejših izvedli 
še predavanja Društva kmetic Zarja 
iz Slovenskih Konjic o Kneippovih 
zeliščih, načinih kneippanja. Ob 
prerezu traku so zapeli tudi pevci 
Doma starejših in zaigrali mladi 
harmonikarji.

Martin Cmok. Postal je naj prostovoljec 
2012 na državni ravni.

Melita Bevc. Vodja projekta za izgradnjo 
Kneippovega parka pri Domu starejših 
Šentjurje dokončala projekt.

Tomaž Koštomaj. Šentjurski stand up ko
mik je uspešno preživel ognjeni krst in pri
pravil zanimiv večer na Ipavčevem vrtu.

Matjaž Fideršek. Podjetnik in vodja 
Mattcaffeja je združil trgovine na šentjurski 
tržnici in skupaj so organizirali modno revijo.

Luka Lapornik. Košarkar je podpisal po
godbo z novomeško Krko in se uvrstil v ožji 
izbor košarkarskih reprezentantov.

Iztok Senica. Planinčan že vrsto let organi
zira najbolj množično prireditev za mlade 
- Klumpanje.

Roman Moškotevc. Šentjurski direktor po
djetja Ahac je odštel 609.000 EUR in postal 
večinski lastnik podjetja VOC Celje.

VISOKO PRIZNANJE

Tudi državni naj prostovoljec
Martin Cmok. Poveljnik Gasilske zveze Šen
tjurje postal naj prostovoljec tudi v Sloveniji.
» Piše: Jure Godler

Predsednik RS Borut Pahor z Martinom Cmokom (skrajno desno) ter s prav tako s strani 
Občine Šentjur predlaganima prostovoljcema Mileno Senica Verbič ter Andrejem Jernejem.

V mesecu aprilu je poveljnik GZ 
Šentjur Martin Cmok prejel priznanje 
Naj prostovoljec 2012 v Občini Šentjur, 
tokrat pa je po izboru Mladinskega sve
ta Slovenije postal tudi prostovoljec le
ta na državni ravni. Slavnostna razgla
sitev je bila 26. junija, ko je Mladinski 
svet Slovenije na Brdu pri Kranju pri
pravil zaključno prireditev Prostovoljec 
leta pod pokroviteljstvom predsednika 
RS Boruta Pahorja in v sodelovanju 
z Ministrstvom za delo, družino, soci
alne zadeve in enake možnosti ter Mi
nistrstvom za izobraževanje, znanost 
in šport.

Med 187 posamezniki
V natečaj za leto 2012, ki je bil to

krat razpisan enajstič zapored, je letos 
152 različnih prijaviteljev prijavilo 187 
posameznikov in 64 projektov; vse sta
tistike natečaja so letos rekordne. Mla
dinski svet je opravil izbor dveh ključ
nih nazivov in še dve posebni priznanji: 
Naj prostovoljec in Naj prostovoljka

v treh starostnih skupinah, naziv Naj 
prostovoljski projekt ter Naj mladinski 
voditelj in Naj mladinski projekt, so 
zapisali na občinski internetni strani.

V starostni skupini nad 30 let je 
naziv Naj prostovoljec prejel Martin 
Cmok iz občine Šentjur, ki ga je tudi 
predlagala. Martin Cmok kot prostovo
ljec deluje v štirih društvih, na področju 
gasilstva in čebelarstva pa se ukvarja 
med dmgim tudi z vzgojo otrok in mla
dih. Kot mentor čebelarskega krožka 
dosega s svojimi varovanci uspehe na 
tekmovanjih na državni ravni. Je tu
di predsednik Društva vinogradnikov 
Sveti Urban Gorica pri Slivnici. Za svo
jo raznoliko dejavnost je bil že izbran 
za Naj prostovoljca Občine Šentjur.

AFORIZEM
V

Za dobro delo sta po
trebni levica in desnica. 

Ne! Razum, (jmm)

Elbatrade a.«.«. eseka
Ljubljanska cesta 26, 3230 Šentjur GSM: 041/771 151

Vse za ogrevanje na bio maso, plin in olje 
Klimatske naprave - toplotne črpalke 
Meritve dimnih plinov

ŠTEVILKA MESECA

LET JE OBČINA DOBJE 
SAMOSTOJNA OBČINA.

PIZZERIJA OSMICA
Bar Osmina Žnidar Istok s p 

j Rifnik 17, 3230 Šentjur

€j
(0590) 200 33 
(041) 954 509

NAROČITE HRANO NA DOM
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Župan mag. Marko Diaci 
o svojem viru informacij: 
»Jaz imam ta dokument 
s seboj, ker vem, da po 
vseh gostilnah razlagate, 
kako nas boste tu zdaj 
razturavali!«

Jože Korže županu ni ostal 
dolžen: »Če nadzorni odbor 
to pogleda in je O.K., dobite 
medaljo. Kot drugo pa jaz 
ne hodim po oštarijah, kot 
hodiš ti, ker če bi jaz hodil 
po oštarijah, bi se zagotovo 
štirikrat do petkrat srečala 
...«

Modrost Jožeta Koržeta o 
hitrosti gradnje vodovodov: 
»Vodovod obstoja že od 
časa Rimljanov, pa še danes 
ga nimajo vsi.«

Ter o pravočasni prijavi na 
razpis: »Če so ti že naredili 
fasado ali vzidali okna pred 
razpisom, je vlak šel.«

Vodja oddelka za prostorsko 
načrtovanje Edvard 
Peperko je pesimističen 
glede rokov za ureditev 
odpadnih voda: »Res je 
državni program, če bomo 
pa prišli do cilja, pa nismo 
čisto prepričani.«

Aleksandra Šuster Močnik
o zdravi podjetniški logiki: 
»Ne delajo naše delavke 
več, ampak delajo druge 
delavke manj.«

Potrdili subvencije f 
malih čistilnih naprav
Občinski svet Šentjur. Na 19. redni seji 
so svetniki potrdili 500 EUR subvencije 
pri gradnji male čistilne naprave.
» Piše: Jure Godler 
» Foto: Jure Godler

Občinski svet občine 
Šentjur se je sestal še zadnjič 
pred poletnimi počitnicami. 
Zaradi dopustov je manjka
lo nekaj svetnikov, kar pa ni 
pomenilo, da razprave niso 
bile brez začimb. Na poziv 
Ministrstva za izobraževanje, 
znanost in šport so svetniki 
soglasno potrdili, da se tudi 
na papirju uredi oddelek s 
prilagojenim programom na 
OŠ Franja Malgaja Šentjur. 
Tovrstno izobraževanje se 
izvaja na šoli že vrsto let, kar 
pa ni bilo zapisano v odloku 
šole.

Male čistilne naprave
V programu odvajanja in 

čiščenja odpadnih voda v 
Občini Šentjur se predvide
va tudi obveznost čiščenja 
odpadnih voda na področjih, 
kjer ni predvidene komu
nalne čistilne naprave. Zato 
so lastniki na teh območjih 
dolžni sami zagotoviti las
tne male čistilne naprave, 
na vodovarstvenih območjih 
do konca leta 2015, ostali pa 
do konca leta 2017. »Večina 
občine s 13.000populacijski
mi enotami je že priključena 
na Centralno čistilno napra
vo, ostali priklopi pa se bodo 
reševali individualno,« je ra
zložil vodja oddelka za pro
storsko načrtovanje Edvard 
Peperko.

Občina Šentjurje pristopi
la na pomoč tem lastnikom 
in jim na podlagi pravilnika 
določila subvencijo v višini 
500 EUR po posamezni sta
novanjski hiši in na podlagi 
vsakoletnega razpisa. Za sub
vencije bo letos namenjenih 
10.000 EUR.

V razpravi, ki je sledila, je 
Florjan Cveto Erjavec izra
zil skrb zaradi pozne objave 
letošnjega razpisa in predla
gal, da se razpis v prihodnje 
objavi takoj po sprejetju pro

računa. Podobno je razmišljal 
tudi Jože Štiglic in dodal, naj 
se v razpisu popravi način fi
nanciranja do 500 EUR na 
enotno 500 EUR po popula
cijski enoti. Zakaj občina ne 
pozove dobaviteljev malih 
čistilnih naprav, ki stanejo 
okoli 2.600 EUR, in prido
bi količinski popust za te, je 
zanimalo Ludvika Žafrana, 
Peperko pa mu je odgovarjal, 
da lahko lastniki izberejo tudi 
dražjo čistilno napravo in da 
se v tem primeru izognejo fa
voriziranju enega dobavitelja. 
Župan mag. Marko Diaci pa 
je na koncu skoraj žalostno 
dodal, da smo si časovne ro
ke za ureditev tega problema 
zadali pri pogojih za vstop v 
EU in ti se vedno bolj pribli
žujejo.

Na 34% planiranih 
odhodkov

Polletno poročilo o sta
nju občinskega proračuna 
je podala glavna občinska 
finančnica Brigita Škoberne: 
»Do 30. junija smo realizira
li 6.767.000 EUR prihodkov 
(38,01 %) in 6.669.000 od
hodkov (34,66 %) od predvi
denega.« Zaradi povečanih 
stroškov zimske službe pa so 
bile narejene prerazporeditve.

Kot je bilo pričakovati, je 
izvrševanje proračuna sproži
lo kar nekaj vprašanj svetni
kov. Jože Korže je bil sveto 
prepričan, da občina nekaj 
skriva pri izgradnji križišča 
za stanovanjsko poslovno 
cono Bezovje in spraševal, 
kdaj so to svetniki potrdili. 
Po pregledu prejšnjih prora
čunskih dokumentov naj bi se 
lokacija porabljenih 164.000 
EUR na proračunski postavki 
selila iz križišča za železniš
ko postajo na križišče SPC 
Bezovje in nazaj. Prav tako 
se je obregnil na kapitalske 
prihodke, ki so po njegovem

Svetniki so soglasno potrdili tudi subvencijo za 
male čistilne naprave.

Za
subvencijo

za
izgradnjo 

čistilne 
naprave 

zaprosite, 
preden 

boste 
kupili 

čistilno 
napravo 

in začeli z 
deli.
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LN Š47 Bezovje
Vrednost preureditve križišča 
Tončke Čečeve in gradnja pri
ključkov za LN Š47 Bezovje na 
glavni cesti Šentjur-Mestinje 
je bila ocenjena na 660.957,44 
EUR z DDV. Iz državnega prora
čuna 289.493,72 EUR, Občina 
Šentjur 159.163,90 EUR in Avto 
Krka 212.296,82 EUR. Z oddajo 
javnega naročila je bila doseže
na še nižja ponudbena cena - 
436.946,94 EUR in seje delila 
po sofinancerskih deležih za 
vsako skupino del posebej.

»bogi«. Odgovarjal mu je di
rektor OU Jože Palčnik, češ, 
da se ta postavka pojavi že v 
2009, žal pa se ti projekti ni
so izvedli zaradi sprememb 
na Družbi RS za ceste. Pod 
tem imenom pa sta bila izve
dena dva projekta. V debato 
se je vmešal tudi župan, ki je 
razjasnil, da je sporazum za 
ureditev križišča Šentjur-Pla- 
nina-Kozje in Š47 Bezovje na 
glavni cesti Šentjur-Mestinje. 
»Ker pa v proračun ne moreš 
pisati tovrstne kolobocije, je 
pač napisano, kot je, in če je to 
problem, naj nadzorni odbor 
pregleda to postavko,« je še 
navrgel župan Diaci. Aleksan- 
do Šuster Močnik je zanimalo 
še financiranje podjetniškega 
inkubatorja Vrelec, Lovra 
Perčiča pa, kaj se bo zgodilo z 
odvzetimi sredstvi za investi
cijsko vzdrževanje ZD Šentjur.
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PO ŠTIRIH LETIH SE JE VODA PODRAŽILA

Pitna voda ni 
za zalivanje grediE
Podražitev vode. Občinski svet je 
potrdil predlog JKP o podražitvi storitev 
podjetja.
» Piše: Jure Godler 
» Foto: Jure Godler

Pri potrjevanju dviga cen 
storitev, nad katerimi ima vpliv 
občina, je že v navadi, da se 
to nevšečno opravilo običajno 
vedno zavrti v smer socialne
ga trkanja svetnikov po prsih. 
Zbiranje političnih točk tudi na 
račun sociale in ogrožanja preži
vetja nekaterih družin dobro leto 
pred volitvami pa je opravilo, 
s katerim lahko politične stran
ke vedno pridobijo. Dvig cene 
storitve oskrbe s pitno vodo je 
zagotovo ena izmed takšnih (ne) 
priljubljenih tem.

Voda ni rentabilna
Oskrba s pitno vodo, za ka

tero je zadolženo občinsko po
djetje JKP Šentjur, ne izkazuje 
pozitivnega poslovnega izida. 
Če velja verjeti gradivu, je fi
nančna luknja iz leta v leto ved
no večja. Izguba dejavnosti se 
povečuje zaradi prevzemanja v 
upravljanje novih vodovodov, 
najemnine za infrastrukturo pa 
so večje kot prihodek omrežnine 
novih odjemalcev itd.

Direktor šentjurskega JKP 
Igor Gorjup je predlagal po
višanje cene vodarine v višini 
0,7761 EUR na kubični meter 
vode, omrežnino pa na 4,7738 
EUR na mesec. To povečanje

stroška bi na povprečno štiričlan
sko družino zneslo 2,61 EUR. V 
svoj bran je povedal podatek, da 
se cena ni spremenila že od okto
bra leta 2009. Skupna cena je se
stavljena iz omrežnine in vodari
ne. Prav tako je dodal, da morajo 
vsa komunalna podjetja uskladiti 
cene z državno uredbo, sprejeto 
v letu 2013, in od takrat je cena 
v pristojnosti občin. Ker je JKP 
Slovenske Konjice že uskladilo 
cene s to uredbo, je JKP Šentjur 
od njih kupoval vodo po višji 
ceni, kot jo je naprej zaračunal 
porabnikom, je še dodal Gorjup.

Na položnicah je bil doslej 
obračun za vodo razčlenjen na 
vodarino, omrežnino, vodno 
povračilo in števnino, od nove 
uredbe pa bo v vodarini zajeta 
vodarina in vodno povračilo, 
v omrežnini pa omrežnina in 
števnim.

Res visoka podražitev?
V razpravi, ki je sledila, se je 

večina svetnikov strinjala, da je 
čas za dvig cene neprimeren. Da 
bi morala biti cena diferencirana 
- tisti, ki porabijo manj, plaču
jejo nižjo ceno, tisti, ki več, viš
jo ceno, je bil prepričan Lovro 
Perčič. Prav tako je navrgel, da 
bi se morala občina odpoveda

ti delu sredstev, 
ki jih prejema iz tega 
naslova in tako bi bila po
dražitev veliko manjša. Anton 
Špan je zaskrbljeno poudaril, da 
na planinski šoli od obnove pla
čujejo enkrat večjo omrežnino, 
Gorjup pa mu je odgovoril, daje 
to posledica večjih presekov vo
dovodnih cevi. Štefanija Kra- 
maršek ni bila navdušena nad 
primerjavo s samo dvema sosed
njima občinama, Jurij Malovrh 
pa je pohvalil dejstvo, da imamo 
odlično pitno vodo kar iz pipe 
doma, kar pa mu je oporekala 
Aleksandra Šuster Močnik, ki 
je potarnala nad slabo kvaliteto 
vode v Vodružu.

Župan mag. Marko Diaci je 
opozoril svetnike, da je oskrba 
z vodo rentabilna le v mestu 
Šentjur in na Ponikvi, zato je po
trebna občinska solidarnost, da 
je cena povsod enaka. Svetniki 
so s 15 glasovi za in tremi proti 
potrdili višjo ceno vode.

SDS proti
Dvig vode pomeni še dodatno 

finančno obremenitev gospodinj
stev v občini Šentjur, so v izjavi 
za javnost zapisali svetniki SDS. 
»Da bi cena ostala na isti ravni 
ali pa bi se le minimalno poviša

la, bi lahko dosegli s posluhom 
Občine pri strošku najemnine 
za infrastrukturo, ki jo mora 
podjetje JKP Šentjur plačevati 
Občini Šentjur. Ta znaša letno 
264.000,00 EUR (predviden stro
šek za leto 2013), kar predstavlja 
65 % vseh stroškov omrežnine na 
leto,« so še dodali v izjavi.

DEJSTVO [U32Q33
Omrežnina in vodarina
Cena omrežnine zajema 
stroške amortizacije vodovodne 
infrastrukture oz. stroške 
najema te infrastrukture, stroške 
zavarovanja, stroške obnove 
in vzdrževanja priključkov na 
javnem vodovodu, ki zajema tudi 
stroške menjave vodomerov - 
števnina. Cena vodarine je tisti 
del cene, ki krije stroške izvajanja 
dejavnosti z oskrbo s pitno vodo. 
Ti stroški zajemajo neposredne, 
posredne in splošne stroške 
izvajanja dejavnosti in stroške 
vodnih povračil.
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ODMEVNO VOC prodali Ahacu
Šentjursko podjetje Ahac 

je postalo 91-odstotni lastnik 
Podjetja Vzdrževanje in 
obnova cest (VOC). Na drugi 
javni dražbi je 66,30-odstotni 
delež družbe Ceste mostovi 
Celje (CMC), kijev stečajnem 
postopku, kupila družba Ahac 
nizke gradnje. Njen direktor 
Roman Moškotevc je za 
odkup dvotretjinskega deleža 
CMC odštel dobrih 609 tisoč

evrov in postal večinski 
lastnik podjetja VOC. Stečajna 
upraviteljica CMC Milena 
Sisinger je za STA povedala, 
da ima Moškotevc v podjetju 
VOC že 25-odstotni lastniški 
delež plus eno delnico, zato je 
bilo pričakovati, da bo kupil 
tudi novi paket 74.360 delnic. 
Izklicna cena je znašala 8,19 
evra za delnico, kar je 70 
odstotkov ocenjene vrednosti.

VOC Celje zaposluje 310 
delavcev in postaja eno izmed 
največjih gradbenih podjetij v 
savinjski regiji, ki jo pokriva z 
devetimi cestno-vzdrževalnimi 
enotami, med katerimi sta tudi 
enoti Podplat in Lesično. (AJ)

Roman Moškotevc je postal 
večinski lastnik podjetja VOC.

(Foto arhiv RN)
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Župan Franc Leskovšek 
miri Natalijo Plemenitaš 
Fuchs: »Zaradi nizke 
vsebnosti klora sem plačal 
30 EUR kazni, da boš 
pomirjena...«

Franc Leskovšek o 
prekomernem praznovanju 
občinskih praznikov: »Vse 
občine so kritizirane, kako 
praznujejo bahačasto...«

Župan o poznavanju 
nastopajočih glasbenikov 
na občinski proslavi: »Trio 
pa že mora bit'!«

Karel Čadej o prednostih 
moških vzgojiteljev v vrtcu: 
»Moški nismo nikoli jezni!«

Čadej o pomanjkanju 
prejemnikov za občinska 
priznanja: »Če ni nobenega, 
saj je zmanjkalo ljudi za to 
...«

O organiziranosti vrtca je 
razmišljal Matej Gračnar: 
»Vi ste drugi TOZD!«

Natalija Plemenitaš Fuchs
o premalo izrečenih globah 
mestnega redarstva: »Z 
vidika dobrega gospodarja 
vam svetujem, da ste še 
večkrat prisotni pri nas.«

Proračun v lasli ddlOa!
Občina Dobje.
Svetniki 
občinskega 
sveta občine 
Dobje so precej 
spremenjen 
proračun 
vendarle 
sprejeli.
» Piše: Jure Godler

j
j

1

j

w

Odbor za proračun je po svoje skrojil postavke proračuna.

Po nekaj letih obiskov sej 
občinskega sveta v Dobju 
se počasi navajamo, da so 
postopki sprejemov aktov v 
Dobju malo drugačni kot dru
god. Na dokaj umitjeni seji, 
kjer so zadnji junijski petek 
zasedali svetniki, so sprejeli 
proračun občine. Nenavadno 
je bilo dejstvo, da je v dru
gem branju ta najpomemb
nejši finančni akt vzel v ro
ke odbor za proračun, ki ga 
vodi občinski svetnik Matej 
Gračnar. Ti so postavke in 
sredstva na njih precej pre
mešali. Nekje vzeli 100 EUR, 
nekje dodali in s tem naredili 
kar nekaj sivih las županu 
Francu Leskovšku, kije za
skrbljeno opazoval spremem
be, ki si jih je zamislil odbor. 
Prav tako je z očmi zavijala 
tudi direktorica občinske 
uprave Andreja Gradič.

Prvo ali drugo branje
Ponavadi je pravilo, da se 

v drugem branju proračuna 
občine ne naredi zmešnjave 
na postavkah - za to je bila 
možnost na prvi seji, če pa 
se kakšne postavke vendarle

spreminjajo, pa se spreminja
jo z amandmaji. Ampak tega 
ali dobjanski svetniki niso 
vedeli ali niso hoteli vedeti 
in sredstva prestavljali kot 
orehe iz koša v koš. Na kon
cu jim je zmanjkalo 20.000 
EUR, M so jih premalo pla
nirali za rekonstrukcijo ceste 
Repuš-Suho. »Če hočemo 
počrpati 52.000 EUR držav
nih sredstev iz 23. člena ZFO, 
moramo do skupne vrednosti 
projekta 136.000 EUR najti 
še ta sredstva,« je bil nemilo
sten župan.

Nihče od svetnikov ni pri
čakoval, da bo treba preraz
porediti še ta sredstva, zato 
so se z zmajujočimi glavami 
zakopali v gradivo in iskali, 
kje bodo ta sredstva našli. 
Našli so jih na planiranih 
sredstvih za čistilno napravo 
Ravne, ker »čistilna naprava 
nas preveliko košta«, kot je 
rekel Karl Čadej, jo prelo
žili na naslednja leta, realno 
bolj v drug mandat dmgega 
občinskega sveta, če sploh 
zaradi krčenja občin še bo. 
Še pet tisočakov so postrgali 
iz tekočega vzdrževanja cest.
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DEJSTVO

Proračun
Občina Dobje v proračunu 
predvideva 1.472.314 EUR 
prihodkov in 1.819.986 EUR 
odhodkov. Največ sredstev, 
kar 1.046.000 EUR, bodo 
namenili za investicije.
Od tega so v proračunu 
namenili 419.000 EUR za 
energetsko sanacijo OŠ 
Dobje, 241.000 EUR za 
modernizacijo ceste Loke- 
Jezernik in 102.000 EUR za 
cesto Repuš-Suho.

»Pač ne bomo uredili bankin,« 
je satirično zamrmral v brk 
župan Leskovšek. Precej spre
menjen proračun so svetniki po 
glasovanju le potrdili.

Odbor za 
proračun 

je pošteno 
premešal 

proračunske 
postavke.

AFORIZEM

Zupan vodi 
občane. In kdo 
vodi župana ? 

(jmm)

Prostorska stiska dobjanskega vrtca
Občinski svetniki Dobja so potrdili 

znižano ceno vrtca v času poletnih po
čitnic. Občina Dobje mora zagotoviti 
razliko v ceni med plačilom staršev v 
času otrokove odsotnosti in ceno pro
grama, razen stroškov živil. Odsotnost 
otroka iz vrtca mora biti največ en 
mesec v mesecih julij in avgust. Starši 
morajo v tem času plačati rezervacijo 
v višini 50 % mesečnega prispevka. 
Novost je tudi ta, da bo vrtec v času 
počitnic neprekinjeno odprt.

Vrtec Dobje, ki sodi v okvir OŠ

Dobje, je v bilancah izkazal dobiček 
v višini 6.418 EUR. Ravnateljica Su
zana Plemenitaš je občinskemu svetu 
Dobje predlagala, da se ta sredstva 
namenijo za namestitev igral, kar so 
svetniki sprejeli.

Novi vpisi
Zanimanje za vpis v vrtec se po

večuje, saj so prejeli 14 popolnih 
vlog za vpis. Zaradi vstopa v šolo se 
je izpisalo sedem obok, prav toliko 
do polnih kapacitet pa jih lahko tudi

sprejmejo. Vsi otroci na seznamu za 
vpis so iz prvega starostnega obdobja 
(jaslični oddelek), zato je ravnateljica 
predlagala dodaten polovični jaslični 
oddelek za poskusno dobo enega leta. 
Ob tem bi bilo treba zaposliti še eno 
vzgojiteljico. Urediti bi bilo treba še 
dodaten prostor za igralnico otrok - 
najverjetneje šolsko knjižnico, ki je 
odprta le en dan v tednu, ali pa za
gotoviti prostor nekje v šoli. Strošek 
novega oddelka bi znesel 900 EUR, ki 
bi jih morala zagotoviti občina. (J. G.)
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Za svojo občino 
se bomo borili
Praznik občine 
Dobje. Občinska 
priznanja le 
najboljšim 
učencem.
» Piše: Jure Godler

Mineva že 14. leto, odkar se 
je takratna Krajevna skupnost 
Dobje odcepila od Občine 
Šentjur in postala samostojna 
občina, sestavljena iz trinajstih 
vasic. Občina Dobje praznuje 
svoj praznik 22. julija, ko je 
DZ sprejel zakon o ustanovitvi 
te občine. Gostom, zbranim na 
slavnostni seji, med katerimi 
so bili tudi župani občin Ko
zje Dušan Kocman, Podčetr
tek Peter Mišja in Bistrice ob 
Sotli Franjo Debelak, je spre
govoril domači župan Franc 
Leskovšek.

»Zadnje mesece je zazna
movala vladna kampanja, ki 
zaradi varčevanja napoveduje

DEJSTVO Ss£fj33

Investicije
Tako so v Dobju v zadnjem 
letu obnovili odsek ceste v 
vasi Suho, zgradili dve manjši 
čistilni napravi v Ravnem, 
delovati je začela rastlinska 
čistilna naprava v Dobju, 
odkupili so zemljišča za 
vodovod Završe-Večje Brdo, 
odkupili so zemljišča za traso 
Jezerce-Repuš, poteka pa tudi 
postopek za izbiro del na cesti 
Repuš-Suho. V teku je tudi 
energetska sanacija OS Dobje.

Župan Franc Leskovšek je odločen braniti svojo občino.

ukinitev več kot 100 manjših sloven
skih občin, med katerimi je tudi občina 
Dobje. Te novice nas vznemirjajo, zato 
odgovornim sporočamo, da bomo od
ločno branili svojo ustavno pravico do 
lokalne samouprave, če bo treba tudi 
na ustavnem sodišču ali na evropskih 
institucijah,« je ostro napadel predlog 
vlade župan Leskovšek.

Ni pa ostal dolžan niti lokalnim poli
tičnim nasprotnikom, ki »vneto kimajo 
Jankoviču in Virantu v Ljubljani«, po 
njegovem bi s tem povzročili zaostaja
nje občine za ostalimi, ukinitev delov
nih mest v javni upravi, šoli, vrtcu itd. 
Naredil je tudi primerjavo, da bi lahko 
tudi dvomilijonsko Slovenijo priključili 
kateri večji evropski državi.

Investicije
Seveda praznik občine ne more iti

brez naštevanja investicij prejšnjega le
ta. V imenu prisotnih županov je spre
govoril Peter Mišja. Tudi ta je soglašal 
z županom Leskovškom in se postavil 
na stran malih občin, saj majhne občin
ske uprave ne predstavljajo tolikšnega 
finančnega bremena, kolikor lahko 
naredijo dobrega za občane. Po govo
rih se je nadaljeval kulturni progam, v 
katerem so nastopili domači mešani 
pevski zbor iz Dobja, odlična pevka 
Renata Gračner, violinistka Reneja 
Centrih in kitarist Nik Doberšek.

Podelili so tudi občinska priznanja, 
ki so jih letos prejeli najuspešnejši do- 
bjanski učenci Katja Kolman, Urban 
Uduč, Ana Marie Guček in Nejc Se
lič. Po podelitvi so se občani zavrteli 
ob ritmih družinskega tria Pogladič 
in se okrepčali z odličnim gasilskim 
golažem.

Delo medobčinskega inšpektorata
Medobčinski inšpektorat deluje 

na področju osmih občin. Svoje 
delo je tokrat prvič po treh letih 
predstavil na občinskem svetu 
Dobje. Dobje je najmanjša obči
na, ki jo pokriva, deluje pa na po
dročju inšpektorata in redarstva. 
Uradne ure imajo tudi v Šentjurju, 
sedež pa je v Vojniku. »Vse globe, 
ki so izrečene in poravnane na 
območju občine, so prihodek tiste 
občine, v kateri je prekršek stor
jen,« je povedala vodja inšpekto

rata mag. Nataša Kos.
Največji poudarek pri delu 

inšpektorja v Dobju je na po
dročju ureditve komunalnih 
odpadkov. Inšpektor redno pre
gleduje teren in tista gospodinj
stva, ki še nimajo urejenega 
odvoza komunalnih odpadkov, 
z dopisom pozove k ureditvi od
voza. Če gospodinjstva tega ne 
uredijo, dobijo odločbe za vklju
čitev v odvoz odpadkov. Svetniki 
so se s Kosovo v krajši razpravi

dogovorili, da naj bo inšpektor v 
času izdajanja odločb o priključi
tvi v odvoz odpadkov tudi fizično 
prisoten v Dobju, kjer bo lahko iz 
prve roke odgovoril na vprašanja 
občanov. O uradnih urah v Dobju 
pa naj se seznani občane preko 
medijev. »Na tem delu skupne 
občinske uprave smo uspešni in 
je ena oblika, kako poceniti de
lo občinske uprave,« je dodal še 
župan Občine Dobje Franc Le
skovšek. (J. G.)

OBČINSKI
NAGRAJENCI

Katja Kolman

Uspešna na umetniškem 
področju. Osvojila je dve 
zlati priznanji v plesu na 
Šolskem plesnem festivalu 
in srebrno paletko na li
kovnem natečaju. Vsa leta 
je uspešno pela v šolskem 
zbom.

Urban Uduč

Odličnjak, ki je sodeloval 
pri številnih interesnih de
javnostih. Osvojil je slo
vensko bralno značko, sre
brno priznanje je prejel iz 
angleščine in nemščine ter 
osvojil bronasto Cankarjevo 
priznanje. Vseskozi je sode
loval pri pripravi kulturnih 
prireditev v šoli.

Ana Marie Guček

Odličnjakinja, ki se bila ak
tivna na več področjih. Pri 
razvedrilni matematiki je 
osvojila srebrno priznanje 
in sodelovala na več likov
nih natečajih. Pomagala je 
tudi pri organizaciji števil
nih dejavnosti na šoli.

Nejc Selič

Uspešen športnik z osvo
jenim zlatim priznanjem 
iz nemške bralne značke. 
Skozi vsa šolska leta je bil 
odličen učenec.
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Janko Cerkvenik. Slivničan na drugi najvišji funkciji 
gasilstva v Sloveniji.
» Pogovarjal seje: Jure Godler

Moja pot v gasilstvo se je začela na Kalobju, kjer 
sem nekoč živel. Na izbiro smo imeli le dve društvi, 
tako si lahko izbiral med gasilci in kulturniki. Izbral 
sem gasilce, delno tudi zaradi genov, delno pa zaradi 
tega, ker mi je bila uniforma vedno všeč. V gasilstvu 
moraš biti tudi ambiciozen. Če imaš voljo po znanju 
in delovne roke, potem lahko hitro napreduješ. Začel 
sem kot tajnik društva, zaradi tega, ker sem edini, ki 
je od mlajše generacije znal pisati na pisalni stroj. Leta 
1992 smo se z družino preselili v Gorico pri Slivnici 
in takrat sem prestopil v tamkajšnje društvo. Ker je 
bilo društvo v manjši krizi, so ugotovili, da bi bil 
primeren čas, da prevzame vodenje nekdo »od zunaj« 
in neobremenjen.

Tako sem vodenje PGD Slivnica prevzel za 10 
let, kot predsednik. V tem času smo na novo posta
vili pogoje dela na finančnem in organizacijskem 
področju. Prenovili smo gasilski dom, nabavili vozila 
in ostalo opremo. Takrat sem začel tudi sodelovati pri 
delu gasilske zveze v upravnem odboru, kasneje sem 
postal tajnik zveze. Leta 2008 sem prevzel vodenje 
Gasilske zveze Šentjur. Letos sem kandidiral tudi za 
predsednika Gasilske zveze Slovenije in na kongresu 
v Kopm bil izvoljen za namestnika predsednika GZS. 
Kandidatura je v osnovi bila skupen nastop z Joštom 
Jakšo, ki je postal predsednik GZS.

Kakšna dela in zadolžitve opravlja namestnik 
predsednika GZS?

Namestnik predsednika GZS je drugi človek v 
slovenskem gasilstvu. Ločimo namreč, kdo je na
mestnik in kdo podpredsednik. Namestnik zastopa 
predsednika s polnimi pooblastili, podpredsednik pa 
samo z določenimi zadolžitvami.

Je to konec ambicij v gasilstvu in ste na 
najvisji točki č

/smeh/ Tu mislim, da je res konec ambicij. Poleg 
tega, da sem po funkciji v gasilstvu rastel, sem videl 
poleg vsega dobrega napredka tudi kar precej napak, 
ki jih dela naša organizacija. Zelo redko daje mož
nost mlajšim generacijam, da prevzamejo odgovorne 
funkcije. Zato sem tudi moj mandat v Slivnici zastavil 
samo na dva in z lastnim zgledom dal signal tudi osta
lim, daje potrebna prenova tudi v generacijskem smi
slu. Podobno bo z mojim predsedovanjem na Gasilski 
zvezi Šentjur. Kasneje smo gasilci sprejeli tudi nove 
statute, v katerih je zapisano, da lahko vsak funkcio
nar svoje delo opravlja le dva mandata. Če bom še pri 
zdravju, bom funkcijo namestnika predsednika GZS 
opravljal v skladu s statutom.

Kaj lahko na tej vidni funkciji prispevate k 
razvoju gasilstva?

Končni cilj mojega prvega mandata je moj pro
gram. Ta program smo prediskutirali v 15 regijah, 
kjer sem si nabral idej in dobrih praks. Kot največji 
problem vidim problem prilagodljivosti trenutnim 
gospodarskim razmeram, v komunikaciji med ra
zličnimi ravnmi in uporabo notranjih pravnih virov, 
ki bolj zavira gasilstvo, kot ga pospešuje, zato bo 
potrebna prenove.

Kakšna je statistika šentjurskih gasilskih 
društev?

Skupaj z občino Dobje pri nas deluje 12 društev. V 
društva je včlanjenih 1.440 članic in članov, od njih 
je operativno usposobljenih 550, med njimi tudi kar 
nekaj gasilk. Na državni ravni še ni povsem določeno, 
kakšen je status gasilk, in čakamo, da same opredelijo 
svojo vlogo v tem izrazito moškem svetu. Še vedno 
pa čakam in bom zelo vesel, ko bo nekoč v naši zvezi 
prva ženska prevzela vodenje kakšnega društva in ko 
bomo prvič dobili tudi poveljnico.

Potrebujemo pri nas profesionalno jedro? Ali 
je to jedro primerljivo s prostovoljnimi društvi?

Gasilci opravljamo javno službo na lokalni in dr
žavni ravni. Za večja mesta so organizirane poklicne 
enote, usposobljene za reševanje v predorih, za reše
vanje na cesti, nudenje prve pomoči... Za začetno re
ševanje so njihovi resursi zadovoljivi, ko pa pride do 
večje intervencije, je nujno sodelovanje s prostovolj
nimi gasilskimi enotami. V primeru naravnih nesreč 
pa si ne znam predstavljati reševanja brez prostovolj
nih gasilskih enot. Ta oblika organiziranja je primerna 
po vsebini in po finančnem smislu. Veliko bo odvisno 
od lokalnih skupnosti, kako bodo financirale gasilstvo 
v prihodnosti. Model iz Nemčije in Avstrije pravi, da 
so v vsaki lokalni skupnosti zagotovljena poklicna 
jedra, operativci pa se preživljajo s pridobitno de
javnostjo ali pa so zaposleni na komunali in tam 
dobivajo primemo plačo. V primem intervencije 
pa bi bili tudi gasilci, kar seje izkazalo kot dobra 
praksa iz tujine. S stanjem v naši državi in krče
njem sredstev znamo to idejo kmalu posvojiti.

Bomo v Šentjurju dobili profesionalno 
jedro?

Razmišljanja v to smer so vedno bila. Naj
bližje smo bili takrat, ko je Šentjur gospodarsko 
cvetel v samem mestnem jedra s številnimi gos
podarskimi dražbami. Takrat bi bilo sofinanciranje 
poklicnega jedra najmanjši problem. Gospodar
stvo je bilo zainteresirano za požarno var
nost, danes pa je to iluzija. Ne vidim 
primerne pridobitne dejavnosti, s 
katero bi preživeli to poklicno 
jedro, saj se mora pokriti naj
manj 10 povprečnih plač po
klicnih gasilcev, da o opremi 
sploh ne razmišljamo.

Kako so šentjurska 
društva opremljena za 
najrazličnejše pomoči?

Poudaril bi, da je 
opremljanje v gasilstvu 
določeno z zakonom.
Tisti, ki ne poznajo 
dovolj dobro gasilske 
organiziranosti, vidijo 
največkrat naznanilo 
za prevzem gasilskega 
avtomobila. Nihče pa

se ne sprašuje, koliko je vozilo staro. Za vozila velja, 
da se zamenjujejo po poteku življenjske dobe, in šele 
takrat si lahko društvo nabavi novo vozilo. Isto velja 
za brizgalne naprave in zaščitno opremo.

Če si društvo kupi novo gasilsko vozilo pred pote
kom življenjske dobe starega, si ga mora financirati 
samo. Drugače pa 40 % financira GZ (oz. občine), 
20 % daje možnost država z vsakoletnim razpisom, 
preostanek pa društva zagotovijo sama s prispevki 
občanov, pridobitveno dejavnostjo ... Po Dolgoroč
nem program razvoja gasilstva v občini Šentjur od 
2010 do 2020, je določeno, kdo in kaj kupuje, zato je 
vsak nakup dobro pretehtan. Ničesar se ne kupuje na 
zalogo, omenjeni program pa je potrdil tudi občinski 
svet in je zavezujoč za vsako vodstvo občine, ne glede 
na izid volitev.

Je posredovanje na Bohorju razkrilo problem 
intervencijskih poti?

Izdelan imamo alarmni načrt, kjer je natančno opre
deljeno aktiviranje gasilskih enot v mestu Šentjur in 
ostalih gasilskih enot, ki po potrebi priskočijo na po
moč. Junijski požar na Bohorju se je k sreči odkril v 
času nastajanja, drugače bi bil zaključek te intervencije 
bistveno slabši. S prehodom na kurilne sisteme z lesno 
maso pozabimo, da nastaja problem skladiščenja te 
mase. Če lesni peleti ali sekanci niso dovolj suhi, lahko 
pride do samovžiga.

Pri požaru na Bohorju je poveljnik poleg osrednje 
enote takoj aktiviral še enote z južnega dela občine. 
Pri načrtovanju prometne ureditve v Šentjurju bomo 
morali večjo pozornost polagati tudi na ta problem, saj 
se moramo zavedati prometne omejitve na podvozu.

Če bi bili župan, je kakšen 
problem, ki bi ga takoj 

morali spremeniti?
Zagotovo bi 

pospešil nakup 
opreme za večje 

naravne nesreče. 
Te opreme nam 
primanjkuje. 
Občina nam 
sicer namenja 

za nakup opreme

KDO JE?
r
Janko Cerkvenik
(56), poročen, oče dveh otrok 
in dedek vnuku Juriju, kot 
pove s ponosom, po naravi 
optimist in človek z vrednotami. 
Zaposlen je na Telekomu, kjer 
je delal na več področjih, danes 
pa je odgovoren za področje 
korporativne varnosti v regiji 
Celje in Zasavje. Po poklicu 
magister poslovnih ved, z 
družino živi v Gorici pri Slivnici.

dodatna sredstva - 10.000 EUR 
letos, 20.000 EUR v letu 2014, 
vendar je teh sredstev premalo, 
glede na to, da se število nesreč, 
povezanih z naravo, povečuje. V- 
se stvari so definirane v pogodbi o 
javni gasilski službi med gasilci in 
županom in potekajo zelo dobro. 
Česa več ne bi spreminjal.

So gasilci dovolj usposobljeni 
za pomoč pri elementarnih 
nesrečah? Lahko naši gasilci 
recimo rešujejo utopljenca?

Kar se tiče utopljencev, ima za 
to reševanje koncesijo Poklicna 
gasilska enota Celje, mi pa ima
mo nekaj usposobljenih pripad
nikov za reševanje na vodi - ne 
pa utopljencev. Manjka nam sicer 
čoln in nekaj opreme. S dodatnimi 
sredstvi, ki nam jih da občina, bo
mo naše ljudi usposobili in kupili 
dodatno opremo.

Kaj pa snegolom? Ste se 
usposabljali tudi v tej smeri?

Naše reševalce skupaj z Zavo
dom za gozdove Slovenije uspo
sabljamo vsako drugo leto tudi za 
delo z motorno žago. Ob takšnih 
naravnih nesrečah, kot je snego
lom, se gasilci sprašujemo, če smo 
res le mi tisti, ki smo aktivirani 
takoj, ali nimajo upravljavci cest 
najprej priložnost, da kaj naredijo 
z lastnimi silami. Konec koncev 
upravljavci cest za to dobijo tudi 
izdatna proračunska sredstva. Tudi 
Elektro Celje od vseh nas odjemal
cev elektrike izstavlja mesečno 
položnice, mi pa smo jim očistili 
kar nekaj kilometrov daljnovodnih 
Poti popolnoma zastonj. Na koncu 
Pa se lahko upravičeno vprašamo, 
ali ni že čas, da bi ta podjetja, ki ta 
sredstva prejemajo, del teh sred
stev namenila tudi za to pomoč. 
Ni nujno, da moramo biti vedno 
gasilci tisti, ki prvi nudimo pomoč 
gospodarskim družbam, ki delajo 
zgolj za dobiček.

Kakšno pa je stanje gasilskih 
domov na Šentjurskem?

Če pogledamo po naši občini, 
je bil zadnji gasilski dom zgrajen 
pred približno petindvajsetimi le
ti na Dolgi gori, kljub temu pa je 
bil dvakrat že obnovljen. Gasilci 
ogromno vložijo v vzdrževanje teh 
objektov, ki so energetsko zelo po
tratni, ker v času njihove gradnje ni 
bilo ustreznih materialov. Prav bi 
bilo, da bi jih čim prej energetsko 
sanirali. Večino domov je po kva
draturi ustreznih. GZŠ za obnovo 
gasilskih domov vsako leto name
ni nekaj sredstev, večina domov 
je v lasti društev. Gasilci smo po 
osamosvojitvi lastninili domove 
in pripadajoča zemljišča, ki so bili 
prej splošno ljudsko premoženje. 
Glede na to, da niso gasilski do
movi le domovi za gasilce, ampak 
v večini primerov tudi prostor za 
srečevanje krajanov, da se v njih 
odvijajo prireditve, občni zbori... 
Zato je pomembno, da so te zgrad
be vzdrževane. Neprimeren pa je 
dom na Prevorju, glede na razvoj 
kraja bo potreben tudi nov gasilski 
dom na Planini, kjer so že odkupili 
zemljišče za nov objekt. Šlo bo za 
kultumo-gasilski dom.

Je gasilstvo način življenja, 
druženje, zabava ali 
odgovornost?

Vsega po malem, verjetno še 
najbolj način življenja. Operativni 
člani nosijo tudi veliko odgovor
nost. Naš cilj je, da poskušamo tiste 
na najbolj odgovornih nalogah pri
merno zavarovati in zaščititi.

Bi še kaj dodali k najinemu 
pogovoru?

V gasilstvu imamo tako dobra 
kot slaba leta, odvisno od tega, ka
ko kadrujemo in kako upravljamo 
z gasilstvom. Tisti, ki niso priprav
ljeni slediti novim načinom, imajo 
težave, zato je zelo pomembno, da 
pri kadrovanju izberemo ljudi, ki 
jim zaupamo in imajo zaupanje 
tudi med ljudmi, ki so odgovorni 
in samo na ta način lahko funkcio
nirajo še naprej.

Pred nami sta dva jubileja: 
drugo leto je 140-letnica obstoja 
gasilstva v Šentjurju, letos v mese
cu avgustu 120-letnica na Planini. 
Pri nas ima gasilstvo zelo dolgo 
tradicijo, uspeva pa le tam, kjer je 
vodstvo takšno, kot mora biti.

Sprehajalna pot okoli 
Slivniškega jezera

Podpis pogodbe za izgradnjo turistično-kolesarske poti je bil izveden v okolju 
bodoče investicije.

Nove občinske inve
sticije. Tudi v času 
poletja se nadaljuje 
investicijski ciklus.
» Piše: Jure Godler

Župan Občine Šentjur mag. Mar
ko Diaci je 15. julija na Ramni plaži 
ob Slivniškem jezeru podpisal po
godbo z izvajalcem del, izbranim na 
javnem razpisu, s samostojnim po
djetnikom Antonom Kladnikom, 
ki bo v prihodnjem obdobju urejal 
del turistično-kolesarske steze ob 
Slivniškem jezeru. Kot je uvodoma 
poudaril župan Diaci, je: »Slivniško 
jezero v dolgoročni perspektivi obči
ne in lokalne skupnosti ter potenci
alnih ponudnikov prepoznavno kot 
destinacija, ki bi lahko pritegnila ra
zlične populacije obiskovalcev.«

Občina Šentjur se je s to investi
cijo prijavila na javni poziv Lokalne 
akcijske skupine Od Pohorja do Bo
horja za oddajo predlogov projektov 
za izvajanje Lokalne strategije v letu 
2012 in pridobila sofinanciranje inve
sticije v višini 40.000 EUR. Osnovni 
namen investicije je ureditev dela 
turistično-kolesarske ceste ob Sliv
niškem jezeru na odseku Zgornji Ra- 
kitovec-Tratna. Obravnavan je del 
ceste, ki se odcepi od križišča z javno 
potjo Tratna-Ribiški dom, in sicer v 
dolžini 600 metrov, ki je trenutno v 
makadamski izvedbi. Z ureditvijo ob
stoječe makadamske ceste z asfaltno 
prevleko se bo izboljšala prevoznost 
za kolesa. Vrednost pogodbenih del

znaša 79.442,25 EUR.

Tudi kanalizacijsko 
omrežje

Na vrsto je prišla tudi izgradnja 
kanalizacijskega sistema na Čistilno 
napravo Šentjur-II. faza. »Cilj širje
nja komunalne infrastrukture je varo
vanje okolja in voda in s tem zdravja 
ljudi, da se odplake, ki se sedaj prosto 
stekajo v naravo, ustrezno odvajajo in 
prečistijo, da čim več gospodinjstev 
dobi dostop do javne infrastrukture 
in možnosti priključka,« je povedal 
župan Diaci. Sopodpisnik Tomaž 
Hohnjec iz podjetja TOMGRAD, 
ki bo izvajalo investicijo, je obljubil 
strokovni pristop delavcev podjetja, 
ki se bodo pri večjih gradbenih po
segih prilagajali razmeram na terenu 
in občanom.

Skupno bo zgrajenih 4.332 me
trov fekalnih kanalov različnih di
menzij ter priključni objekti in 181 
m meteornih kanalov. Po zaključku 
investicije bo na zgrajeno Centralno 
čistilno napravo Šentjur (CČN) na 
novo priključenih 440 prebivalcev iz 
111 objektov (priključkov).

DEJSTVAv
Sofinanciranje do 85 °/o
Občina je bila uspešna na šestem 
javnem pozivu Razvoj regij in je pridobila 
sofinanciranje investicije za izgradnjo 
kanalizacijskega omrežja v višini 85 
°/o upravičenih stroškov, to je 750.921 
EUR, preostali del stroškov in DDV bo 
zagotovila Občina Šentjur iz proračuna. 
Vrednost pogodbenih del skupno znaša 
okoli 880.000 EUR z DDV.



Iz naših krajev ŠENTJURSKE NOVICE, AVGUST 2013. a™.«..
urednistvo@sentjurskenovice.si ULL£aL{]33

Praznik krajevne 
skupnosti Dramlje
Dramlje. V okviru praznika KS Dramlje 
so člani PGD Dramlje že šestič pripravili 
gasilsko tekmovanje.
» Piše: Vid Aužner

Praznik KS Dramlje za
dnja leta poteka v organizaciji 
PGD Dramlje in je združen s 
tekmovanjem gasilskih dese
tin ter veselico. Tekmovanja 
se je udeležilo 25 ekip, in sicer 
20 moških in 5 ženskih, ki so 
se pomerili v hitri mokri vaji. 
Najbolje so se odrezali gasilke 
in gasilci Velike Pirešice. Po 
končanem tekmovanju je sledil 
kulturni program, za katerega 
so poskrbeli pevci Drameljske 
klape. Podelili so tudi priznanja 
in pokale vsem tekmujočim ga
silskim desetinam. Podeljevalca 
sta bila predsednik KS Simon 
Štrajhar ter župan občine 
Šentjur mag. Marko Diaci. 
Sledila je gasilska veselica z 
domačim ansamblom Mladika.

DEJSTVO

Rezultati 
tekmovanja: 
Ženska konkurenca
1. mesto PGD Velika 
Pirešica,
2. mesto PGD Zreče
3. mesto PCD Planina.

Moška konkurenca
1. mesto PGD Velika 
Pirešica 2
2. mesto Zreče 2
3. mesto Lokarje 1

Nagrajenci KS Dramlje
V kategoriji društev je pri

znanje prejela Lovska družina 
Dramlje (LD) za uspešno delo 
pri skrbi za divjad in ohranjanje 
okolja. LD gospodari z divja
djo, upravlja z loviščem, ki ji ga 
je s koncesijo v upravljanje po
delila Vlada Republike Slove
nije. Delujejo na območju občin 
Šentjur, Vojnik in Slovenske 
Konjice. Delo, ki ga vsako leto 
opravijo, je plod prizadevnosti 
njihovih članov. Lovci opravijo 
vsa dela v lovišču brezplačno. 
LD Dramlje je ob ustanovitvi 
štela le 18 članov, danes jih ima 
že 40. Pohvalijo pa se lahko tu
di z žensko predstavnico v druš
tvu. Sodelujejo tudi z drugimi 
društvi ter lokalno skupnostjo 
na področjih, povezanih z nji
hovo dejavnostjo. Priznanje je v 
njihovem imenu prejel Franci 
Jager.

V kategoriji posameznikov j e 
priznanje prejel Ivan Čede za 
dolgoletno vsestransko delo z 
mladimi. Njegovi začetki sega
jo v leto 1968, ko seje začel ak
tivno ukvarjati s planinstvom. 
Bil je prvi v Dramljah, ki je 
začel s planinsko dejavnostjo. 
Vodil je planinsko sekcijo v 
OŠ Dramlje, kjer je bil mentor 
otrokom. Skupaj z bratom sta

J 11 *
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V družbi župana 
in predsednika KS 
stojijo drameljski 

v nagrajenci Ivan 
Čede, Zala Belak in 

Franci Jager.

V mokri vaji se ustanovila Planinsko društvo 
je med seboj Dramlje. V OŠ pa ni delal le 
pomerilo pet kot učitelj, temveč je bil 10 let 
ženskih ekip. tudi ravnatelj OŠ Dramlje. Po

leg poučevanja je na šoli tudi 
mentor otrokom, ki opravljajo 
kolesarski izpit.

V kategoriji posameznik 
učenec, učenka OŠ Dramlje je 
prejela priznanje Zala Belak za 
zgledno in uspešno delo v šoli 
in izven nje v vseh letih šolanja.

Je vzorna in odlična učenka 9. 
razreda. Odlikujejo pa jo vztraj
nost, natančnost, ustvarjalnost 
in prizadevnost pri šolskem de
lu. Dosegla je zlato priznanje za 
bralno značko, zlato priznanje 
za nemško in angleško bralno 
značko. Odlično se je odrezala 
tudi na šolskih tekmovanjih.

Prejela je že več priznanj na 
športnem področju, med njimi 
tudi občinsko priznanje za špor
tnico leta. Dosegla je srebrno 
in bronasto Vegovo priznanje, 
bronasto Preglovo priznanje iz 
tekmovanja kemije, srebrno iz 
angleškega jezika ter bronasto 
priznanje na tekmovanju vesele 
šole. Trenira košarko in dosega 
lepe uspehe v Ženskem košar
karskem klubu Athlete.

Nič več »omet odpada«
V šentjurskem Zgornjem trgu je 

že v teku obnova objekta Ipavčeva 
30. Občina Šentjur se je s to inve
sticijo prijavila na šesti Javni poziv 
za predložitev vlog za sofinanciranje 
operacij iz naslova prednostne usme
ritve »Regionalni razvojni programi« 
razvojne prioritete »Razvoj regij« 
Operativnega programa krepitve 
regionalnih razvojnih potencialov 
2007—2013 in bila na razpisu uspeš
na, saj si je pridobila sofinanciranje 
investicije v višini 85 % upraviče

nih stroškov, to je slabega pol mi
lijona (497.030,90 EUR), preostali 
del stroškov in DDV bo zagotovila 
Občina Šentjur iz proračuna. Sku
pna vrednost pogodbenih del znaša 
785.000 EUR (z DDV). Na javnem 
razpisu je bilo kot najugodnejši izva
jalec izbrano gradbeno podjetje RE
MONT, d. d. iz Celja, ki bo z deli 
začelo takoj po podpisu pogodbe. 
Strokovni nadzor izvaja GINS d. o. 
o. iz Vojnika. Predvideni zaključek 
del je konec septembra 2014. Ipavčeva 30 je kazila podobo Zgornjega trga.



5=25«^ ŠENTJURSKE NOVICE, AVGUST 2013.
Ull£Aj{}3Ly urednistvo(a)sentjurskenovice.si Iz naših krajev @

Kalobski gasilci so se veselili novega vozila.

Gasilski praznik na Kalobju
Prostovoljno gasilsko druš

tvo Kalobje je 13. julija pri
pravilo meddruštveno gasil
sko tekmovanje in slavnostni 
prevzem novega avtomobila. 
Najprej so se udeležene ekipe 
pomerile v vaji z motorno briz
galno CTIF - suha izvedba in 
hitri mokri vaji »Loeshengriff« 
s sedmimi gasilci. Po tekmo
vanju so na Kalobju pripravili 
še slavnostni prevzem novega 
gasilskega avtomobila, kije po
membna pridobitev za društvo.

Zbrane predstavnike gasilcev 
in ostale obiskovalce je nago
voril tudi podžupan Robert 
Polnar. Poudaril je pomen 
prostovoljnega gasilstva v Slo
veniji, saj so vedno pripravljeni 
pomagati, ne samo pri požarih, 
temveč tudi pri naravnih nesre
čah. Zato je pomembno tudi, da 
so gasilci primerno opremljeni 
in tudi izurjeni. Po prevzemu 
gasilskega kombija so se zbrani 
poveselili še na veselici z an
samblom Toneta Rusa.

Zaključek projekta
Čutim Evropo

Učenci OŠ Franja Malgaja so 
bili v tem šolskem letu vključeni 
v projekt »Čutim Evropo: učenje 
evropskih vsebin v podeželskem 
okolju«, ki ga je podprl evropski 
sklad vseživljenjskega učenja 
Jean Monnet. Učenci so pod 
mentorstvom učiteljev spoznavali 
tiste značilnosti Evropske unije, ki 
jih pri pouku sicer manj pogosto 
spoznavajo. Nekaj teh aktivnosti 
so predstavili na prireditvi ob 
zaključku projekta. Tako so ubrano 
zapeli Beethovnovo Odo radosti, ki

je himna EU. Prav te različnosti so 
v likovni delavnici na papir izražali 
učenci, katerih motiv je bil prikaz 
etnološke dediščine evropskih 
narodov skozi narodne noše. 
Zgodovinski pregled dogajanja 
na območju Evrope so uprizorili 
učenci osmih razredov, ki so v 
avtorski igri in z izvirnimi kostumi 
prikazali dogajanja iz časov 
Rimljanov, Napoleona in Marije 
Terezije. Pred šolo so postavili tudi 
smerokaz do vseh glavnih mest 
držav EU. (J. R.)

AFORIZEM

Kadilci smo ogrože
na vrsta ljudi, zato bi 
nas morali zaščititi in 
ne preganjati, (jmm)

O pripravah 
na volitve
00 SLS Šentjur. Člani Slovenske ljudske 
stranke so se zbrali na občnem zboru.
» Zapisala: Mihaela Rožej

Šentjurska SLS je zasedala v Vinogradniški kleti.

Pred začetkom občnega zbora je 
za kratek kulturni program poskr
bela skupina pevcev, sestavljena iz 
članov in podpornikov OO SLS. 
Na zboru so bili poleg članstva in 
simpatizerjev prisotni tudi državni 
poslanec SLS Janez Ribič, pred
sednik 00 SLS Duplek Franjo 
Kosi, kasneje pa se je pridružil tudi 
župan občine Šentjur mag. Marko 
Diaci.

Predsednica OO SLS Šentjur 
Mihaela Rožej je v poročilu o de
lu v prvem letu po volitvah prisot
nim predstavila najpomembnejše 
aktivnosti, ki so zaznamovale prvo 
leto delovanja. Med drugim so se 
dogovorili o uporabi prostora za 
delovanje stranke, o članstvu, po
hvalili so sodelovanje s stranko na 
državnem nivoju in dobro sode
lovali tudi z županom na občin
skem nivoju. Posebej so izpostavili 
odlično organizirano in izpeljano 
solidarnostno akcijo pomoč po po
plavi, kije bila jeseni.

Priprave na volitve
Program dela izhaja iz že spre

jetega programa na lanskem volil
nem občnem zboru. Poudarek bo
do namenili okrepitvi in razširitvi 
krajevnih odborov SLS, pridobitvi 
novih članov in simpatizerjev in 
nove generacije - podmladka SLS. 
V svoj program so zapisali, da bo
do sodelovali v dobrodelni in eko
loško naravnani akciji, manj svečk 
na grobove, saj smo Slovenci med 
največjimi porabniki sveč na svetu 
na prebivalca, ter pripravili izlet v 
jesenskem času.

Vprašanja in predlogi
Člani stranke so izkoristili 

prisotnost državnega poslanca 
Ribiča in mu zastavili vprašanja, 
še večje bilo predlogov. Strinjali 
so se, da bi morala biti udeležba 
na volitvah državljanska dolž
nost in izpostavili problem ne
naklonjenosti medijev v širšem 
slovenskem prostoru. V Sloveniji 
je skoraj sramotno biti član ka
ke stranke, še zlasti SLS ali NSi. 
Izrazili so zaskrbljenost, saj mla
di nimajo več upanja, da bo po 
volitvah kaj boljše - po vsakih 
volitvah je le še slabše. Predloge, 
ki jih je Ribič slišal, bo z veseljem 
posredoval naprej v Ljubljano. 
Prikazal je stanje v vladi, potek 
predčasnih volitev, plače in delo 
poslancev in težave poslancev 
SLS, saj jih je samo šest, pa še 
ti so v opoziciji. Predsednik od
bora iz Dupleka Franjo Kosi se 
je zahvalil za izkazano pomoč 
ob poplavah. Šentjur je zbral za 
okoli deset tisoč evrov pomoči in 
to je bila največja pomoč, ki so jo 
sploh dobili iz Slovenije.

Spregovoril je tudi župan Dia
ci, ki je označil sodelovanje z OO 
SLS za uspešno in predstavil svojo 
strategijo vodenja občine in inve
sticije, ki se trenutno izvajajo v 
občini Šentjur. Napovedal je svojo 
kandidaturo za župana za naslednje 
obdobje in če stranka SLS ne bo 
imela svojega kandidata, je popro
sil za pomoč. Stranka ga podpira, 
vendar bo o tem odločal občinski 
odbor.
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POMOČ NA DOMU
V

Ko ne
morete več 
sami
» Piše: Zoran Borovšak

Socialna oskrba na domu je 
namenjena uporabnikom, ki 
določenih opravil niso več spo
sobni izvajati sami. Gre za sto
ritev v okviru socialne službe, 
ki jo izvaja Center za socialno 
delo (CSD), sofinancirana pa 
je s strani občine. Namenje
na je upravičencem, ki imajo 
zagotovljene bivalne in druge 
življenjske pogoje v svojem bi
valnem okolju, zaradi različnih 
okoliščin pa se ne morejo oskr
bovati sami, njihovi svojci pa 
za oskrbo nimajo možnosti ali 
je ne zmorejo.

Do pomoči so upravičene 
osebe, starejše od 65 let, ki za
radi starosti oziroma bolezni 
niso sposobne za samostojno 
življenje, osebe s statusom in
valida, ki po oceni komisije ne 
zmorejo samostojnega življenja 
ali jim je priznana pravica do 
tuje pomoči, kronični bolniki, 
ki so po oceni CSD upravičeni 
do pomoči in hudo bolni otroci 
ali otroci s težkimi motnjami v 
telesnem ali duševnem razvoju.

Storitev se prilagodi potre
bam vsakega posameznika, 
zajema pa pomoč pri temeljnih 
dnevnih opravilih, gospodinj
sko pomoč in pomoč pri ohra
njanju socialnih stikov. Uporab
nik je upravičen do pomoči, če 
potrebuje pomoč pri vsaj dveh 
opravilih iz dveh različnih sklo
pov. Največ uporabnikov se od
loči za pomoč od ene do dveh 
ur dnevno, od dva do štirikrat 
na teden.

Pomoč se lahko izvaja vse 
dni v tednu, do največ 20 ur 
tedensko. CSD Šentjur stori
tev neprekinjeno izvaja že od 
leta 1992. V letu 2012 so imeli 
povprečno 54 uporabnikov, sto
ritev pa je izvajalo šest izvajalk. 
Za lokalno skupnost storitev 
zagotavlja višjo raven kakovo
sti življenja za uporabnike in 
ohranjanje možnosti bivanja v 
domačem okolju čim dlje. Ne
nazadnje starejšim tudi nudi 
podporo v prehodnem času, ko 
zaradi velike prezasedenosti do
mov za starejše občane čakajo 
na prosto mesto v njih.
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Tudi vi boste nekoč starejši
Pomoč. Na obisku smo bili pri oskrbovancu 
in se pogovorili z oskrbovalko.

- Piše: Zoran Borovšak

Na vroče ponedeljkovo do
poldne smo se oglasili na obisku 
pri oskrbovancu Petru Antonu 
z Ritnika, ki mu oskrbovalka po
moči na domu vsak dan pripelje 
kosilo. Peter nas je pričakal v 
senci brajde pred hišo, kjer najra
je preživlja vroče dni. Uporabnik 
storitve je že deveto leto. S sto
ritvijo je izjemno zadovoljen. Po 
možganski kapi ni bil več zmo
žen za samostojno opravljanje

DEJSTVA

Peter Anton pomoč na domu koristi 
že deveto leto.

Bodite dobrodelni
Če imate od pokojnih svojcev 
kakršnokoli opremo, ki 
jo starostniki potrebujejo 
(plenice, podloge, pižame ali 
celo spodnje perilo), lahko 
to prinesete na Center za 
socialno delo Šentjur, na Ulico 
Dušana Kvedra 11 (nasproti 
policijske postaje). Tam bodo 
opremo rade volje sprejeli in 
jo razdelili tistim, ki jo najbolj 
potrebujejo. Oskrbovanci vam 
bodo izjemno hvaležni!

opravil, zato so mu otroci uredili 
oskrbo na domu. Vsak dan, ra
zen ob nedeljah in praznikih, mu 
oskrbovalka prinese kosilo in se 
z njim malo pogovori in pošali. 
Druge oskrbe zaenkrat ne potre
buje, ko pa jo bo, se bo zagotovo 
odločil za njo.

Z oskrbo in oskrbovalkami je 
izjemno zadovoljen. Tudi hrana 
se je, odkar je v domu starejših 
v Šentjurju nova direktorica, 
izjemno izboljšala. Ker je diabe
tik, je imel nekaj časa naročeno 
posebno hrano, vendar pa jo je 
zaradi cene odpovedal, ker hrana 
ni bila nič drugačna.

Zaupanje je 
najpomembnejše

Kasneje se nama je pridružila 
še negovalka Martina Zupanc, Oskrbovanci se vedno razveselijo dobre

ki je povedala več o svojem de
lu. To delo opravlja že od leta 
2006. Večinoma dela v mestu in 
bližnji okolici. Sama večinoma 
opravlja nego in delček gos
podinjske pomoči. V tem delu 
izjemno uživa. Njen delovnik 
zajema dopoldanske tri do štiri 
nege, nato razvozi nekaj kosil, 
nato pa nadaljuje z negami.

Ljudje morajo oskrbovalcu 
zaupati, saj jih spustijo v svoj 
povsem osebni prostor. Pri ne
gi se vzpostavi resnično pristen 
stik s človekom, saj med nego
valcem in negovancem poteka 
poleg verbalne tudi ogromno 
neverbalne komunikacije. »Ve
čina oskrbovancev je izjemno 
hvaležnih. Tu in tam se najde 
tudi kdo, ki te želi, ker vidi, da 
mu ne bo uspelo zmanipulirati s 
tabo, užaliti na osebnem nivoju. 
To izjemno boli,« je dodala Mar
tina. Veliko oviro pri njenem de
lu predstavljajo družine, kjer sta 
prisotna nasilje in alkoholizem, 
ter družine, ki živijo pod pragom 
revščine. Te družine zahtevajo 
poseben pristop in veliko več 
prilagajanja.

V mestnem okolju se ne sre
čuje s posebnimi problemi pri 
negi, razen tega, da so nekate
ri negovanci dokaj neprijazni. 
Medtem pa je izven mesta pov
sem drugačna zgodba. Marsikje 
nimajo niti tople vode, zato takš
ne nege vzamejo veliko več časa 
in predvsem energije.

Veliko časa ji vzame prevoz 
od oskrbovanca do oskrbovan
ca. Za prevoz negovalke upora
bljajo svoje avtomobile. Za pot 
dobijo povrnjeno kilometrino,

za katero je s smehom dodala, 
da je že šest let enaka. Največ 
preglavic jim pri tem povzroča 
sneg in nesplužene ceste. Saj ni 
pomembno, kakšna je pot, do 
oskrbovanca morajo priti v vsa
kem vremenu. Včasih morajo 
zaradi tega tudi pešačiti. Prav 
tako je težko v vročini, saj poleg 
temperatur tudi stresno delo terja 
svoj davek.

Vedno več revščine
Marsikateri oskrbovanci si 

zaradi nizkih dohodkov ne mo
rejo privoščiti toliko plenic in 
podlog, kot bi jih potrebovali. 
Oprema za starejše je izjemno 
draga, zato se izjemno razveseli, 
ko ji kdo od svojcev pokojnih 
oskrbovancev ponudi opremo, 
ki jim je ostala od pokojnikov. 
To opremo nato razdeli med tiste 
uporabnike, ki jo najbolj potre
bujejo. Marsikdaj ji kdo potarna, 
da ima osebnega perila zelo ma
lo. V tem primeru se še posebej 
potrudi, da opremo, ki jo dobi, 
razdeli med takšne ljudi.

Največ ji pomeni, ko vidi na
smejan in zadovoljen obraz upo
rabnikov. »To je najboljše gorivo 
in energija za delo. Ko ti kdo 
reče, da si pri njih kot inventar 
oziroma kot naš družinski član, 
saj se videvamo praktično vsak 
dan, z nekaterimi celo dvakrat, 
veš, da delaš dobro. Pravi bal
zam za dušo,« je zaključila.

AFORIZEM
Ko smo bili tovariši, smo 

imeli denar, zdaj smo gos
podje brez denarja, (jmm)

Odziv pozitiven
Zadovoljstvo.
Glede na kvaliteto 
ponudbe se strinja z 
dvigom cene.
» Piše: Zoran Borovšak

Gospoda Petra Antona smo
povprašali, kako je zadovoljen 
z oskrbo. Povedal je: »Odkar 
storitev uporabljam, sem z 
vsemi oskrbovalkami izjemno 
zadovoljen. So zelo prijazne, 
strpne in ustrežljive. Na gospo

Martino sem izjemno navezan. 
Ko je bila v bolniški, mi je hrano 
dostavljala gospa Zlatka. Vedno 
mi je poročala, kaj se dogaja z 
Martino. Ko mi je povedala, da 
se je stanje poslabšalo, sem se 
po pravici povedano razjokal. 
Ko se je vrnila iz bolniške, sva 
se objela in oba zajokala. Za 
pozimi sva dogovorjena, da če 
je preveč snega, me pokliče in 
se dogovoriva, da ji ni potrebno 
hoditi v hrib. Takrat uporabim 
svojo zlato rezervo. Vendar

pa vseeno v takšnih razmerah 
marsikdaj pripešači do mene in mi 
prinese kosilo.«

Kaj pa dvig cen?
Ko smo gospoda Petra 

vprašali, kaj meni o spremembi 
cen oskrbe na domu, nam je 
odgovoril: »S spremembo cen 
sicer nisem seznanjen. Uro oskrbe 
mi obračunajo, ko mi dvakrat 
pripeljejo kosilo. To znese 5,34 
evra. Čeprav bi se cena oskrbe 
zvišala, bi vseeno ostal koristnik 
storitve. S podražitvijo se strinjam.

Časi so pač takšni, da mora vsak 
nekaj žrtvovati. Občina in država 
pač ne moreta sami financirati 
teh storitev. Oskrbo si drugače 
plačujem sam.«

Kljub temu pa bi podražitev 
za marsikaterega starostnika, 
ki že tako ali tako težko shaja 
skozi mesec, pomenila dodaten 
udarec. V zadnjih treh letih se je 
povpraševanje po oskrbi namreč 
zmanjšalo za skoraj dvajset 
uporabnikov. Verjetno je k temu 
levji delež dodala tudi kriza.

Oskrbovalka Martina in Peter Anton 
sta se v devetih letih navezala.

Odločen ne 
k znižanju/ 
povišanju cene
Delo na domu. Občinski svetniki so 
soglasno zavrnili predlog povišanja/znižanja 
cen storitve.
» Piše: Jure Godler

DEJSTVA
Predlagane cene

Ekon.cena Zavod Občina Uporabnik

delovniki obstoječe 16,89 1,44 10,11 5,34
delovniki predlog 16,34 1,46 9,54 5,34
nedelja 14,33 1,46 5,39 7,48
praznik 14,33 1,46 4,86 8,01

*predlagane cene so v EUR

Center za socialno delo je na 
občinski svet podal vlogo za izda
jo soglasja k ceni storitve pomoči 
družini na domu. V tem programu 
izvajajo pomoč 54 starejšim upo
rabnikom programa. Stroški za 
pet delavk in delovnega invalida, 
ki opravljajo to storitev, znašajo 
8.432 EUR in so vključeni v ce
no storitve. Z vključenim 27 % 
delom koordinatorice progama 
znaša cena programa 10.783,28 
EUR na mesec.

CSD je predlagal znižanje cene 
za 3,25 %, na 16,34 EUR na uro, 
vzrok za znižanje pa je spremem
ba zakonodaje v javnem sektorju. 
K tej skupni ceni uporabnik plača 
5,34 EUR in bi tako kljub spre
membi cena ostala enaka. Subven
cija zavoda znaša 1,46 EUR, obči
na pa bi primaknila 9,54 EUR, kar 
je manj kot je prispevala doslej 
-torej 10,11 EUR.

Nedelje in prazniki
Največ pripomb so svetniki po

dali k novi storitvi pomoči druži
nam na domu, in sicer ob nedeljah 
in praznikih, česar doslej še niso 
izvajali. Ceno so predlagatelji pri
merno zasolili in predlagali 40 % 
cene ob nedeljah, kjer bi uporab
nik te storitve namesto 5,34 EUR 
plačeval 7,48 EUR, ob državnem 
prazniku in dela prostih dneh pa 
8,01 EUR, kar pomeni 50 % povi
šanje cene storitve. Predlagana ce
na pomoči družini na domu naj bi 
bila primerljiva s ceno sosednjih

občin. »Naše oskrbovalke delajo 
več, kot je povprečje v Sloveni
ji, saj je vsaka zadolžena za 8,68 
oskrbovanca, v Sloveniji pa je 
povprečje 7,7,« je v odsotnosti di
rektorice Anice VVeber, povedala 
predstavnica CSD Sabina Jelenc.

Nenavaden uvod v razpravo 
je začela predsednica odbora za 
družbene dejavnosti Aleksandra 
Šuster Močnik in prvič v tem 
mandatu je katerikoli občinski 
odbor podal negativno mnenje k 
predlaganem odloku. »Odbor se 
ne strinja s predlagano ceno in 
predlaga povišanje le za 30 %,« 
je povedala Šuster Močnikova. 
Jože Korže je ugotavljal, da je 
predlagatelj le del stroška prevalil 
na končnega porabnika. Da je za 
pomoč družinam na domu name
njenih 135.000 EUR v proračunu 
in da ta postavka ni nizka, je bil 
strog podžupan Robert Polnar in 
tudi sam predlagal, da se upošteva 
predlog odbora - 30 % povišanja 
v času nedelj in praznikov, ven
dar največ do višine proračunske 
postavke. Strošek, ki bi ga plačal 
oskrbovanec, pa je nespremenjen. 
Proti spremembi cene so glasovali 
vsi občinski svetniki, kar je še en 
doslej neviden mejnik.

AFORIZEM
r ~

Včasih smo prikima
vali, zdaj odkimava

mo. (jmm)
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Letos manj sredstev 
za društva

Občinska sredstva so življensko pomembna večini društev, ki sredstva namenjajo za svoje dejavnosti in prireditve. 
Simbolična slika iz Folklornih poletnih večerov.

DEJSTVA
Občinski razpisi

2013 2012
Kulturni programi in projekti 119.500 EUR 163.800 EUR
Mladinski programi in projekti 48.200 EUR 63.000 EUR
Socialni, humanitarni in zdravstveni programi ter programi veteranskih organizacij 30.543 EUR 36.260 EUR
Športni programi 135.950 EUR 166.500 EUR
Delovanje turističnih društev ter izvedbe turističnih in drugih prireditev in projektov 23.100 EUR 21.500 EUR
Programi društev, ki delujejo na področju kmetijstva 14.100 EUR 12.000 EUR
Skupaj 371.393 EUR 463.060 EUR

Občinski razpisi.
Občina je letos 
razdelila za dobrih 
90.000 EUR manj 
sredstev.
» Piše: Saša Rečnik 
» Foto: Jure Godler

Občinski razpisi so bili zaradi od
loženega sprejetja proračuna letos 
objavljeni nekoliko kasneje, konec 
marca, in tako so z lovljenjem rokov 
imela nekaj več dela društva in orga
nizacije, ki sodelujejo pri Šentjurje- 
vem, saj je bila ravno v tistem času 
prireditev in njeno načrtovanje na 
vrhuncu, obravnave razpisov pa so 
na občini premaknili krepko v za
četek maja. Vsi razpisni obrazci in 
razdelilniki sredstev so objavljeni na 
občinski spletni strani, razen razdeli
tve sredstev za kmetijstvo in turizem.

Razpis za šport
Na športnem področju so razdelili 

119.500 EUR. Sredstva za športno 
udejstvovanje so se razdelila po po
sameznih vsebinah in proračunskih 
postavkah Občine Šentjur za: športno 
vzgojo otrok in mladine, športno re
kreacijo in delovanje društev, kako
vosten in vrhunski šport, izobraževa
nje strokovnih kadrov v športu, delo
vanje občinske športne zveze, velike 
športne prireditve. Največ sredstev 
je namenjenih postavki kakovostni 
in vrhunski šport (80.000 EUR). Od 
tega je 29.400 EUR prejel Košarkar
ski klub Šentjur in 22.400 EUR DNŠ 
mladi upi Šentjur. Obe društvi imata 
več kot 150 članov, sredstva so na
menjena delovanju selekcij do 18 let.

Razpis za mlade
Na razpis se lahko prijavijo mladin

ska društva oz. druga društva, ki delajo 
za otroke in mlade ter so registrirana 
na območju občine Šentjur oz. izjemo
ma niso, ampak delujejo za mlade na 
našem območju. Skupna višina raz
deljenih sredstev je 48.000 EUR. Za 
redno delovanje je največ sredstev pre
jela Občinska zveza prijateljev mladine 
Šentjur, in sicer 2.500 EUR za 5 progra
mov in projektov, za njimi je Študentski 
klub mladih Šentjur, ki je prejel 1.000 
EUR za načrtovanih 54 projektov. Za 
nakup opreme so razdelili 10.000 EUR, 
kar nekaj društev je ostalo brez denar
ja zaradi primanjkovanja sredstev. Za 
koncerte v letu 2013 so razdelili 4.250

EUR, od tega je ŠKMŠ prejel 3.000 
EUR za organizacijo Šentrocka, ci
klusa 5 Minikoncertov ter koncerta 
Šentjur igra. Za programe in projekte 
je največ denarja prejela Občinska zve
za prijateljev mladine Šentjur, ki ima v 
proračunu svojo postavko in kateri je 
namenjenih 16.000 EUR, in sicer za 
Letovanje otrok (4.500 EUR) in Ve
seli december - prihod Dedka Mraza 
v vseh KS (7.000 EUR). Nekaj več 
sredstev (3.000 EUR) je prejel le še 
KLUMP za organizacijo Klumpanja, 
ostala društva niso prejela opaznejših 
sredstev za svoje projekte, mnoga so 
zaradi pomanjkanja ostala tudi brez. 
Društva so prijavila kar 52 programov 
in projektov, 18 projektov bo v letu 
2013 ostalo brez sofinanciranja občine.

Razpis za kulturo
Sobnanciranje kulturnih progra

mov in projektov je razdeljeno na 
več postavk, skupna vsota razde

ljenih sredstev je 119.500 EUR. Za 
organizacijo osrednjih občinskih 
prireditev je največ sredstev pre
jelo KD Pihalni orkester Šentjur, 
za prireditev ob dnevu državnosti 
(»Melodije morja in sonca«) 3.000 
EUR in prireditev ob dnevu sa
mostojnosti (Božično-novoletni 
koncert PO Šentjur) 2.000 EUR. 
Za druge kulturne programe in 
projekte so razdelili 4.900 EUR, 
društva so prijavila 23 projek
tov, od tega so jih nekaj prenesli 
na druge razpise, več projektov 
je ostalo brez sofinanciranja. Za 
organizacijo Ipavčevih kulturnih 
dni sta Glasbena šola skladateljev 
Ipavcev Šentjur in Društvo Moški 
pevski zbor skladateljev Ipavcev 
Šentjur skupaj prejela 4.400 EUR, 
za organizacijo različnih prireditev 
Šentjurskega poletja pa različna 
društva skupaj 9.150 EUR, od tega

največ Folklorno društvo Šentjur 
za Poletne folklorne večere (2.000 
EUR). Organizaciji abonmajev 
je bilo namenjenih 5.100 EUR, 
sredstva so si razdelili JSKD OI, 
RA kozjansko - Mladinski center 
Šentjur in Knjižnica Šentjur. Za 
delovanje 26 kulturnih društev so 
razdelili 70.439 EUR, od tega je 
16.600 EUR prejelo KD Pihalni 
orkester Šentjur, Zveza kulturnih 
društev Šentjur pa nekaj več kot 
12.000 EUR. Nakupu opreme so 
namenili 12.450 EUR in denar raz
delili med 15 društev. Ohranjanje 
kulturne dediščine v občini Šentjur 
se bo financiralo s 5.500 EUR sred
stev, od tega največ na Ponikvi, saj 
je Krajevna skupnost Ponikva pre
jela 3.300 EUR za ureditev grob
nega prostora za pokop posmrtnih 
ostankov pri ureditvi vaškega jedra.
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Letenje je adrenalin, 
predvsem pa užitek
Svet iz zraka.
Potopisno 
predavanje padalca 
Damjana Čretnika.
» Piše: Saša Rečnik 
» Foto: Saša Rečnik, Damjan Čretnik

Na Ramni ob Slivniškem jeze

ru je Kulturno društvo Gorica pri 
Slivnici kot vsako leto priredilo 
potopisno predavanje v sklopu 
Šentjurskega poletja. Pod zvezdna
to nebo so v goste tokrat povabili 
domačina, svetovnega popotnika, 
predvsem pa padalca, kijev zraku 
preživel že okoli 2000 ur, Damja
na Čretnika. Skozi fotografije, po
snetke in pogovor je Damjan pred
stavil jadralno padalstvo od svojih 
začetkov vse do današnjih dni, ko 
mu predstavlja službo in predvsem 
način življenja.

Prvi poleti na domačem 
hribu

Prvič se je s padalstvom, ki po 
njegovem mnenju mnogim še ved
no predstavlja neupravičen strah in 
trepet, spoznal pred 23 leti. »Pri 17 
letih sem prodal motor in zbral ves 
denar, ki sem ga dobil za birmo, 
ter si kupil prvo padalo,« prikliče 
v spomin svoje začetke. Kljub ne
odobravanju staršev in začetkom, 
ko se mu kakšno drevo ni hotelo 
umakniti ter je obvisel nad tlemi, 
je vztrajal. Svoje prve polete je z 
učiteljem vadil spuste z Donačke 
gore, Rifnika, Maliča in Lisce, ki 
ji pravi mati Lisca, saj je tam prvič 
jadral in z nje poletel vse do Italije, 
kar je še vedno slovenski rekord.

Pove, da so bili na začetku vsi 
padalci večinoma samouki, saj je 
v Sloveniji takrat letelo le 20 ali 
30 ljudi. Samostojno ne letiš kar s 
hriba, ampak prej veliko vadiš na 
ravnini in rahlih klancih. Kasneje 
so vadili kar z domačega hriba proti 
dolini, trikrat na dan po šoli, seveda 
so se na hrib povzpeli peš. »Poleti 
so trajali manj kot dve minuti, da
nes pa tečajniki niso zadovoljni, 
če niso vsaj eno uro v zraku,« se 
spomni svoje začetne vztrajnosti.

Vstop v tekmovalne vode
Padalo se je od začetkov do da

nes zelo spremenilo. »Že nekaj ča- 
sa ni padalo samo klasično padalo,

je letalna naprava, ki ti nudi užitke 
jadranja, preletiš lahko lepo razda
ljo,« razloži spremembe v sami teh
niki in opremi letenja. Spomni se 
prvega tekmovanja v Karavankah, 
testnega pilota oz. »belega zajčka«, 
ko je testiral padala. Od takrat do 
danes je nanizal kar nekaj uspehov, 
čeprav poudari, da mu ni všeč, da 
se med padalci vedno bolj izpo
stavlja tekmovalnost in je užitek v 
letenju na drugem mestu. »Zame 
je užitek v jadranju še vedno na pr
vem mestu, imam pa še tri cilje, ki 
bi jih rad uresničil. To je polet čez 
Triglav, polet iz Štajerske do morja 
in polet iz Hrvaške do Slovaške,« 
zaupa svoje žeje Damjan. Ko mu 
bo uspelo, bo vsaka izmed njih svo
jevrsten uspeh, ki jih bo nanizal na 
svoji uspešni poti.

Lani je začel trenirati natanč- 
nostno pristajanje z jadralnim pa
dalom, se uvrstil v reprezentanco 
in kljub temu, da pri disciplini ni 
pomembno, kako letiš, ampak ka
ko pristaneš, se je na tekmovanju 
vseeno dvignil na 3000 m in ta
ko nahranil svojo dušo ter vseeno 
dosegel zavidljive uspehe, saj so 
Slovenci postali evropski prvaki.

Najlepše je doma
Iz zraka je spoznaval mnoge tu

je dežele, v katere se je odpravil 
na razne odprave, tekmovanja, ter 
padalske terene po svetu. Letel je 
nad Tenerifi oz. Kanarskimi otoki, 
v Italiji, Turčiji, Makedoniji in dru
god. Vsaka odprava je svojevrstna 
izkušnja in Damjan ima na zalogi 
zelo veliko zanimivih anekdot, ki

so nasmejale obiskovalce večera. 
Ena izmed njih je iz Turčije, kjer 
so zaradi zamujenega letala po 
spletu naključij končali brez de
narja, pristali kot gostje domačina 
v vrhunskem hotelu ter imeli še tri 
dni nepozabnega letenja ob Črnem 
morju. »Še vedno je najlepše le
teti doma v Sloveniji, Slivnica in 
kozjansko morje je najlepši kraj 
na svetu,« pove in doda, da sicer 
Posočje spada med pet naj lepših 
svetovnih terenov za letenje in je 
postalo po njegovem že preveč 
množično z neizkušenimi in drzni
mi padalci, ki mečejo slabo luč na 
ostale.

Padalstvo je varno
Danes se Damjan Čretnik ukvar

ja s šolanjem jadralnih padalcev in 
tandemskimi poleti ter kljub temu, 
da je že nekaj njegovih padalskih 
kolegov pod rušo, ga to ni ustavilo 
pri letenju, to mu je dalo večji za
gon, da polete izvede še bolj kva
litetno in strokovno. Odstotek ne
sreč je majhen, še posebej takšnih 
s smrtnim izidom. »Padalstvo je 
varno, vendar je vsaka stvar lahko 
nevarna, če se je tako lotiš,« pove. 
V svoji karieri še ni doživel nesreče 
in imel nobene poškodbe. Še naprej 
naj ga spremlja sreča v zraku in 
med oblaki.

AFORIZEM
r

Pahor kot kandidat med 
ljudstvom. Pahor kot pred

sednik v stali, (jmm)
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Vriskaj
Piše: Tom Costo

Nisem vriskač.
(Foto: Amadej Rataj)

Nekateri vriskajo, ko dobijo 
nov katalog svoje najljubše tr
govine in v njej goro popustov, 
kuponov ... spet drugi vriskajo, 
ko zaslišijo “Rožico”, “Kitke”, 
“Čebelarja” in druge, iz meha 
privlečene domače zvoke. Jaz 
nisem med temi vriskači, ne eni
mi, ne drugimi. Raje zapojem, 
ko sem v naravi, v zaodrju pred 
nastopom, ali pa ko zaklepam 
vhodna vrata še eni enonočnici, 
ki odhaja pred zajtrkom - kljub 
temu ne odide lačna.

Nekaterim je pomembno, da 
je špricer na veselici poceni, ka
rirasta srajca v akciji in da zvoč
niki v nemškem vozilu, z nazaj 
prevrtenimi kilometri, hreščijo 
ob nežnih melodijah podalpskih 
kitic. Meni so pač pomembnejše 
druge stvari. Sicer imam rad, 
da se vsi ljudje veselijo, saj tudi 
sam širim veselje, a sem mnenja, 
da je trenutno nezmerno veselja
čenje ob vedno bolj “enostav
ni”, hipni glasbi ter ob tekočini, 
ki uničuje sive celice in ne oživ
lja žil, kaj šele, da bi razjasnilo 
srce, nesmiselno, saj le prekriva 
bolečino, strah, negotovost.

Ko je vlada zategnila paso
ve, so raztegnili mehove. Ko 
ljudje plešejo vlakec, sem jaz 
pri šanku, kjer skupaj z najlepšo 
natakarico skušava zadeti stro
jevodjo z zamaškom od penine. 
Muzikanti vsepovsod veselo 
igrajo, vsi plešejo, a mene bolj 
zanima, kaj se bo zgodilo, ko 
bo glasba prenehala igrati. Ali 
bodo harmonikarji s svojimi hi
trimi prsti morali prebirati fižol? 
Ali se bodo ljudje še vedno sme
jali, ko bo “špricer pavza” ali 
ko bo tehnik pričel zvijati kable?

Smo res iskreno srečni na slo
venskem plesišču? Moj cilj je, da 
bo odgovor na to vprašanje velik 
DA. Do takrat se ne bom ustavil! 
Se vidimo, SEJ BO!
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Mednarodne kmečke igre

V slalomu z »lojtro« je morala biti ekipa dodobra usklajena.

Slom pri Ponikvi.
Tradicionalnih 
kmečkih iger se je 
udeležilo kar 24 
društev.
» Piše: Jure Godler 
» Foto: Vid Aužner

Prvi julijski petek je bilo na 
Slomu pri Ponikvi veselo. Doma
če društvo - Društvo podeželske 
mladine Šentjur je gostilo že 27. 
državne in 6. mednarodne kmečke 
igre. Štiriindvajsetim ekipam iz vse 
Slovenije seje pridružila tudi ekipa 
iz sosednje Madžarske.

Mladi so se med seboj pomerili v 
zanimivih družabnih igrah, prireje
nih na kmetijsko tematiko. Tako so 
svoje spretnosti pokazali v košnji 
in grabljenju trave, izdelavi kopic, 
prenašanju oziroma razbijanju jajc, 
lojtrskemu slalomu med balami in 
iskanju krompirja z zavezanimi 
očmi. Seveda so se mladi kmetje 
ob tem zelo zabavali in navijali za 
svoje favorite. Čeprav se je na tre-

DEJSTVA
V

Ekipe od vsepovsod
Med seboj so se na državnih 
igrah pomerile ekipe iz Slovenskih 
Konjic, Šmarja, Šmihela nad 
Mozirjem, Tabora v Savinjski 
dolini, Mirne Peči, Novega mesta, 
Trebnjega, Zbur na Dolenjskem, 
Škofje Loke, Zgornje Savinjske 
doline, Koroške, Dravske in 
Mislinjske doline, Vrsnika - 
Ledine, Zabukovja, Prlekije, 
Tešanovcev, Slovenskih goric, 
Spodnjega Podravja, Zasavja 
CHribci, Kalček, Liš, Moravč in 
Velikih Lašč) in seveda domači 
DPM Šentjur.

nutke zdelo, da je merjenje moči 
v spretnostih predvsem zabava, je 
bilo vendarle tekmovanje za naslov 
najboljšega v državi. Zadnja tekmo
valna disciplina je bila predstavitev 
regij. Nad vsem tekmovanjem je 
bdela stroga ocenjevalna komisija.

Najboljši
Tokrat domačim DPM-ovcem ni 

uspelo zmagati, kot so že nekajkrat 
na državnih tekmovanjih. Od njih 
je bila boljša ekipa iz Zbur, tretje 
mesto pa je osvojila ekipa Sloven
skih Konjic. Med grabljicami in 
kosci, ki veljata za paradni disci
plini celotnega tekmovanja, so bili 
najboljši Valerija Zupanc (Zbure) 
in Bernarda Palčnik (Šmihel nad 
Mozirjem) pred Urško Močnik 
(Šmarje pri Jelšah). Med kosci pa 
Marjan Gorenc (Mirna Peč), do
mačin David Podkrajšek, tretje 
mesto pa je osvojil Joži Podkraj
šek (Šmarje pri Jelšah).

V tekmovanju predstavitev re
gij so se najbolje odrezali Gorenj
ci pred Primorci in Korošci. Po 
razglasitvi najboljših in podelitvi 
priznanj so mladi kmetje zaplesa
li ob zvokih ansambla Petka, ki je 
izpolnjeval želje plesalcev, vse do

Pobiranje krompirja je težko opravilo, 
zlasti z zavezanimi očmi.

jutranjih ur. »Z organizacijo dr
žavnih iger smo se ukvarjali skoraj 
celo leto, odkar smo izvedeli, da 
bodo v Šentjurju. Pomagala sta 
nam Društvo kmetic in PGD Poni
kva. Večino smo postorili sami člani 
DPM Šentjur in na tem projektu nas 
je delalo skoraj 60,« je povedala 
predsednica DPM Šentjur Albina 
Kolar. »Sedaj, ko je vse to delo za 
nami, so občutki fenomenalni, ko 
vidiš 2000 ljudi iz celotne države, 
kako se veselijo in se imajo super, 
se zadovoljstva ne da popisati,« je 
še dodala Kolarjeva.

Srečanje muzikantov
JI

PGD Dolga Gora.
Organizirano je bilo 
že 21. tradicionalno 
srečanje muzikantov.
» Piše: Vid Aužner

V nedeljo, 7. julija, je bilo na 
srečanje muzikantov prijavlje
nih 18 nastopajočih, od tega kar 
5 ansamblov. Prijavijo se lahko 
posamezniki, ki igrajo katerikoli 
inštrument, dueti ter ansambli. Ta 
prireditev ostaja ena izmed najbolj 
množičnih poletnih dogodkov 
v tem kraju. Prireditev je seveda 
tekmovalnega značaja, kjer nasto
pajoče z budnim očesom in dobrim 
posluhom ocenjuje strokovna ko
misija. Prav tako je bilo na voljo 
glasovanje občinstva z glasovni
cami, ki so jih prejeli pri prihodu.

Zmagovalci
Med tem, ko so nastopajoči 

čakali na razglasitev in podelitev 
priznanj, sta občinstvo zabavala 
Elizabeta Novak, ki je zaigrala 
in zapela nekaj lastnih skladb, in 
ansambel Toti Štajerci, ki so ne
katere že spravili na plesišče. O 
zmagovalcih je odločala komisija 
in občinstvo. V komisiji so tokrat 
bili: Matjaž Vodišek iz ans. Petka, 
Mirko Polutnik član Vitezov polk 
in valčkov in Avgust Skaza, ki ga 
poznamo iz ansambla Štajerskih 
7. Strokovna komisija je tokrat 
podelila še posebno priznanje za 
vokalno izvedbo.

Priznanja za sodelovanje na 21. 
srečanju muzikantov so prejeli: 
Boštjan Planko, Miha kropeč, 
Francis Pogačič, Alen Ružički, 
Dominik Kok, Stella in Franciss 
Pogačič, Nik Laznik ter ansam
bel Hribovci. Priznanja strokovne

Po izboru strokovne komisije so prejeli 3., po izboru občinstva pa 1. mesto.

DEJSTVA
Nastopajoči
Solo + duo do 15 let: Boštjan 
Planko, Miha Kropeč, Sara 
Bezenšek, Francis Pogačič, Alen 
Ružički, Luka Pliberšek, Michel 
Sitar, Dominik Kok, Stella in 
Francis Pogačič ter Nik Laznik. 
Solo + duo nad 15 let: Lovro 
Založnik in Jaka Napotnik 
Ansambli pa so bili: ansambel 
Hribovci iz Zreškega Pohorja, 
ansambel Kaplja iz Kaplje vasi 
pri Preboldu, Emino kvintet iz 
Šmarja pri Jelšah, ansambel 
"Me tri do pol noči" (ženski 
ansambel) iz Slovenskih Konjic 
in ansambel Žiga Dobravca iz 
okolice Šentjurja.

komisije za solo + duo do 15 let 
so prejeli: Sara Bezenšek, Michel 
Sitar in Luka Pliberšek. Za solo 
+ duo nad 15 let so prejeli: Rok 
Erker, Jaka Napotnik in Lovro 
Založnik. Ansamblom so prizna
nje podelili: ansamblu Emino 
kvintet, ansamblu Kaplja ter an
samblu Žige Dobravca. Posebno 
priznanje za vokalno izvedbo je 
prejela Tanja Verbič. Občinstvo je 
namenilo največ glasov ansamblu 
Žige Dobravca, Emino kvintetu 
in ženskemu ansamblu Me tri do 
pol noči. Po uradnem delu je sle
dila veselica z Modrijani, ki so po 
devetih letih znova bili gostje na 
Dolgi Gori. Prireditev je obiskalo 
več kot 1500 ljudi.

I vredne ure;
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V vročem dnevu so se obiskovalci zadrževali v senci pod šotorom.

Klateži odnesli prvo 
mesto v Dobju
Pokaži, kaj znaš. Prireditev, ki že 42 let 
predstavlja nadebudne glasbenike.
» Piše: Vid Aužner

Tradicionalna prireditev Pokaži, 
kaj znaš je bila letos skromno obi
skana. O vzrokih za skoraj polovi
co manj prijavljenih kot lani lahko 
samo ugibamo. Nastopajočih, ki se 
predstavijo z igranjem na instru
ment, s petjem ali plesom je bilo 
le 14, čeprav se jih je prijavilo 16. 
Vsako leto zabeležijo tudi visoko 
število ansamblov. Na letošnjem 
že 42. Pokaži, kaj znaš je bilo pri
javljenih le šest ansamblov. Vsi na
stopajoči so se predstavili z dvema 
skladbama. Pri strokovni komisiji 
je bila manjša zamenjava. Tokrat so 
jo sestavljali: Peter Frece, Lidija 
Kožar, Lojze Ogorevc in Stanko 
Fajs. Voditelj, ki je že stari znanec 
te prireditve, je bil Tone Vrabl.

Tekmovanje
Ker je prireditev tekmovalnega 

značaja, vsako leto podelijo tudi 
nagrade za prva tri mesta. Letos so 
zmagovalci prejeli celo kristalne va
ze. Nastopajoče ocenjuje tudi na
ključno izbrana komisija iz občin
stva. Končni rezultati se seštejejo 
od obeh komisij skupaj. Tako smo 
letos navijali le za dva harmonikar
ja: Miha Kropca iz Poljčan in Saro 
Bezenšek z Brega pri Slovenskih 
Konjicah. Nastopila sta dva dueta

Sergeja in Martin iz Bodreža ter 
dvojčici Katja in Mihaela Kladnik 
iz Slovenskih Konjic. Slišali smo 
trio Kuščarji, v katerem so zaigrali 
Dejan, Vilko in Martin iz Laške
ga. Nastopili so še: Planinski bend 
iz Rogaške Slatine, ljudske pevke 
"Deteljice”, prav tako iz Rogaške 
Slatine, in ansambli: Levanda iz Žu- 
žemberga, Mladi Celjani iz Arclina 
pri Škofji vasi, Hribovci z Brega 
pri Slovenskih Konjicah, Me tri do 
polnoči tudi iz Slovenskih Konjic, 
Klateži iz Nove cerkve ter zadnji 
ansambel Emino kvintet iz Šmarja 
pri Jelšah.

Zmagovalci
Letošnji zmagovalci so bili: prvo 

mesto je osvojil ansambel Klateži, 
drago mesto je zasedel Emino kvin
tet, tretje mesto pa si je prislužila 
Sara Bezenšek. Kulturno društvo 
Dobje je tudi letos poskrbelo, da so 
se lahko obiskovalci proti večeru 
pozabavali in naplesali, zmagovalci 
pa prejeli celo kristalne vaze. Vsi 
ostali nastopajoči, ki jim ni uspelo 
zmagati, so prejeli tolažilne nagra
de. Po končanem uradnem delu so 
namreč za ples in dobro voljo po
skrbeli člani ansambla Veseli Be- 
gunjčani.

Že tradicionalno so zmagovalci dobili tudi torto.
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Na kri
žišču starih poti stoji 
kapela, ki je odlična 
orientacijska točka 
popotnikom.
» Piše: Vid Aužner 
Foto: Vid Aužner Rok Kovačič in Tanja Skale.

V Javorju imajo po novem tudi carino. Sabina Mansutti je bila v vlogi vinske policije. Romana Mansutti, Petra Drač in Tanja Skale.

Aleš Žavski je bil vinski carinik. Repi Artnak je zaigral himno Javorja "Dežela sonca in grozdja". Roka, kot bodočega krajana, so vaščani sprejeli med svoje vrste.
TT" 3T" apela je osa- 
1S mljen sakral- 

ni objekt pred 
J- ^L-vasjo Javorje. 

Vaščani prostoru pravijo 
preprosto "pri kapeli". Sto
ji na nekakšnem kuclju, 
da je vidna z vseh strani in 
domačini si jo predstavlja
jo kot vrata v vas Javorje. 
Tu so se dobivali šolarji in 
starejši, ko so se podajali 
na pot v svet, rodila se je 
marsikatera nova ljubezen.

Tu so se dogajali tudi vsi 
življenjski dogodki tamkaj
šnjih ljudi: poroke, krsti, pot 
do nedeljske maše, v šolo 
in tudi mnoga zadnja pota. 
Zanimivo je, da se je med 
drugo svetovno vojno v 
borbi Štajerskega bataljona 
z Nemci 1. novembra 1941 
pri umiku partizanov eden 
vanjo celo zatekel.

Gotovo pa seje tod mimo 
moral pogosto sprehajati tu
di ženin Rok Kovačič, ko je

osvajal srce svoje izvoljen
ke Tanje Skale. Odločila 
sta se, da ostaneta v svojem 
kraju in tako še naprej po
magata pri delu in razvoju 
kraja. Domačini so ženina

takoj vzeli za svojega in si 
želijo, da se, kot že doslej, 
še naprej aktivno vključuje 
v razvoj njihove vasi, njiho
vega društva in drugih ak
tivnosti, kijih organizirajo.

Ker so vedeli, daje določe
ne sposobnosti že opravil, 
so ga vseeno povabili, da je 
pristopil k ostalim vinskim 
kraljicam, ki so mu zasta
vile nekaj vprašanj. Ker 
pa je bil Rok zelo uspešen 
pri vseh odgovorih, je bila 
njegova pot do njune po
roke prosta, dvignila se je 
carinska zapornica in sku
paj sta lahko odšla naprej k 
matičarju.

ČE NEVESTO ODPELJEJO, JE 
ŠRANGA, ČE PA OSTANE DOMA IN 

PRIDE ŽENIN NA NJEN DOM, 
TAKRAT JE CARINA.



— ŠENTJURSKE NOVICE, AVGUST 2013.
UuŽa^Sj urednistvo(a)sentjurskenovice.si iz naših krajev (23)

TRADICIONALNO

Deževno
Klumpanje

Muzikal v Šentjurju
Brodway I love. Mini koncertna turneja v okviru 
poletne delavnice.
» Piše: Saša Rečnik 
Foto: Jure Godler

2Cellos. Svetovno znana čelista na Planini.
» Piše: Saša Rečnik 
» Foto: Jure Godler

m

Planina pri Sevnici je bila 5. 
in 6. julija že koncertno obar
vana. Klub mladih Planina 
(Klump) je ponovno pripravil 
največji kozjanski glasbeni fe
stival na edinstveni lokaciji v 
Sloveniji. Sveti Križ so zavzeli 
mladi in stari, željni zabave in 
dobre glasbe.

Brez MI2
V petek so dogajanje o tvorili 

člani skupine Shanaroide, za nji
mi so naastopili Justiris Čase, ob 
mraku pa so pred oder številne 
obiskovalce privabili popularni 
Manouche. Vrhunec festivala 
in petkovega večera je bil na
stop dueta 2CeIlos, ki običajno 
ni na seznamu nastopajočih na 
podobnih festivalih po Sloveniji. 
Najbolj znana čelista na svetu 
sta navdušila obiskovalce, bilo 
je opaziti veliko starejše popula-

DEJSTVO

Zgodovina Klumpanja
Leta 2000 so člani Kluba mladih 
Planina - KLUMP na šolskem 
igrišču na Planini pri Sevnici 
organizirali prvo Klumpanje. Zaradi 
začetnega uspeha so nato vsako 
leto organizirali koncert in povabili 
vedno bolj prepoznavne skupine. 
Vedno več obiskovalcev in želja po 
izboljšanju programa sta leta 2007 
pripeljali do spremembe lokacije 
~ Sveti Križ, hrib nad Planino, 
leta 2008 pa seje Klumpanje iz 
enodnevnega dogodka spremenilo 
v dvodnevni festival.

cije. Za njima je na oder stopila 
srbska skupina S.A.R.S. ter za 
zaključek še Jelenband.

Dnevno sobotno dogajanje je 
zajemalo raznovrsten program, 
tako za tiste, ki so kampirali, 
kot zunanje obiskovalce. Po 
brezplačnem zajtrku so v popol
danskem programu lahko spre
mljali in sodelovali v nogometu 
in odbojki na travi, družabnih 
igrah z nagradami, se ohladili v 
bazenu ali nasmejali ob stand up 
komediji z Alešem Novakom in 
s Tomom Costom. Prisluhnili so 
tudi projektu Mi2 pišema poezi
jo, saj člani MI2 letos prvič niso 
nastopili v večernem delu. Čez 
dan je bilo prizorišče žalostno 
prazno, saj so se večinoma vsi 
obiskovalci odpravili v dolino.

Dež in blato
Sobotni večer se je zaključil 

v dežju in s skromnim številom 
obiskovalcem, ki so bolj mno
žično zapuščali prizorišče, kot 
prihajali. Še v suhem vreme
nu so začeli Liquf, nadaljevali 
Fajercajg, med nastopom Or- 
lekov je prišlo zaradi močnega 
naliva do skoraj enourne preki
nitve in obiskovalci so se v temi 
stiskali v šotorih, mnogi so odšli. 
To pa ni zmotilo vedno energič
nih Elvis Jackson, ki so zabavali 
nekajglavo množico v dežju in 
blatu. Nude so bili deležni nekaj 
manj dežnih kapelj in več pu
blike, letošnje Klumpanje pa so 
zaključili člani skupine Jailbreak 
- GnR Real Tribute Band.

Na Ipavčevem vrtu se je začela po
letna koncertna turneja Broadway I 
Love 2013, ki spremlja mednarodno 
poletno pevsko delavnico ISSVV 2013, 
namenjeno muzikalu, ki je potekala od 
6. do 14. julija. Delavnico so že sedmo 
leto pripravili v Vocal BK Studiu in 
Hiši kulture Celje. Občinstvu so se ka
sneje predstavili še v Celjskem domu 
in Termah Olimia.

Glasbeno gledališče
Obiskovalci, ki so do zadnjega ko

tička napolnili Ipavčev vrt, so uživali 
v dobro uro trajajočem programu. Na
stopajoče je na odru spremljala tudi 
skupina glasbenikov pod vodstvom 
Simona Dvorška, nastop pa so po
pestrili še zvočni in svetlobni učinki. 
Ovacije so več kot očitno pokazale 
navdušenje publike. Mladi odrski 
ustvarjalci so v Šentjurju premierno 
pokazali znanje, ki so ga s pomočjo 
predavateljev iz Slovenije in tujine 
spoznavali na delavnicah. V našem 
okolju je to edina delavnica, ki je v 
celoti posvečena muzikalu.

Posvetili so se vsem platem glasbe
nega gledališča, od petja in ansambel
skega petja do plesa in igre ter seveda 
spoznali tudi občutek, kako je stati 
pred publiko. Plesni del delavnice je 
potekal pod vodstvom Anke Rener, 
za zbor je letos skrbela Marjeta So- 
jar, za dramski del mlada študentka

dramaturgije Lea Kukovičič, za sku
pni glasbeni del Simon Dvoršak, za 
pevski del pa Željka Predojevič in 
Boštjan Korošec.

Kabaret
Lanskoletna delavnica je bila po

svečena klasičnim muzikalom Walta 
Disneya, letos so se mladi učili o ka
baretu. Z glasbo iz različnih muzika
lov so sestavili moderno zgodbo in 
nasmejali publiko s humornimi vložki. 
Kljub temu, da je muzikal v Sloveni
ji med občinstvom priljubljen, je vse 
premalokrat odrsko uprizorjen, saj je 
izvedba izjemno zahtevna in običajno 
povezana z visokimi stroški. Predstava 
v Šentjurju je vsekakor svež veter in bi 
jo pogrešili, če bi prihodnje leto izosta
la iz programa Šentjurskega poletja.

DEJSTVO 55^33

Muzikal
je glasbeno delo severnoameriškega 
izvora, ki se je začelo razvijati v 20. 
stoletju in je primerno tudi za igro.
Po vsebini je komedija ter povezuje 
gledališko igro s pevskimi in plesnimi 
točkami. Muzikal vsebuje literarno 
zahtevna ali družbeno kritična besedila. 
Opira se na preproste, a čustva 
vzbujajoče melodije, s katerimi ustvarja 
atmosfero in skozi pesem pripoveduje 
zgodbo.

Nastopajoči so se izkazali ne samo v pevskem delu, temveč tudi v igri.

AFORIZEM
Če bi ukinili subvencije, ne bi bilo potrebno obdavčiti 

zemlje, (jmm)
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Društvo prijateljev 
mladine redno

letovanje za 
otroke socialno 

ogroženih družin.

Poletne
počitnice.
Morje je za otroka 
nepozabna izkušnja.
» Piše: Jasna Romih

Poletje je čas, ko se večina 
Slovencev odpravi na morje, ven
dar marsikateri družini dandanes 
predstavlja dopustovanje luksuz. 
Socialno stisko namreč trpi v- 
se več družin, malo nad pragom 
revščine pa živi že kar 400.000 
ljudi. Socialno najbolj ogrožene 
niso zgolj enostarševske družine 
z vzdrževanimi otroki, saj se tudi 
v dvostarševskih družinah stopnja 
tveganja revščine povečuje s šte
vilom vzdrževanih otrok.

Kljub slabemu socialno-eko- 
nomskemu položaju pa želijo 
starši vsaj otrokom omogočiti 
brezskrbne počitnice na morju. 
V ta namen se številne šentjurske 
družine obračajo na Društvo prija
teljev mladine Šentjur, Območno 
združenje Rdečega križa Šentjur, 
ostale organizacije in podjetja, s 
pomočjo katerih lahko otroci le
tujejo. Med njimi velja izpostaviti 
podjetje MIK Celje d. o. o., Sku
pino Tuš in družbo Lek, ki že več 
let omogočajo otrokom iz socialno 
šibkejših družin brezskrbne počit
nice, nekaterim celo prve.

Ekonomska 
stiska je vse večja

»Opažamo ekonomsko stisko 
ljudi brez zaposlitve in z nered
nimi in nizkimi dohodki, ki ne 
zadoščajo osnovnim življenjskim 
potrebam. Zaznavamo tudi vse več 
različnih oblik nasilja, nestrpnosti, 
vzgojne nemoči staršev in odvi
snosti, ki povzročajo hude stiske 
na drugih življenjskih področjih,« 
nam odkrito pove direktorica CSD 
Šentjur, mag. Anica VVeber. To 
potrjujejo tudi številne družine, ki 
se po pomoč pri zagotovitvi morja

DEJSTVA
Statistika
Po podatkih SURS v letu 
2012 ni dopustovalo kar 36 % 
Slovencev, starih 15 ali več let. 
Pri kar 49 % teh so bile vzrok 
finančne težave. V letošnjem 
letu naj bi si lahko morje 
privoščilo še manj Slovencev.

svojim otrokom obračajo tudi na 
CSD Šentjur.

Na Centru jim namreč poiščejo 
možnosti in poskušajo pridobiti 
dodatna sredstva, sicer pa jim na
pišejo tudi priporočilo in mnenje. 
Po besedah direktorice CSD pri 
tem zelo dobro sodelujejo z DPM 
Šentjur. Za dodatna sredstva za
prosijo tudi Lions in Rotary club 
iz Celja. Kljub temu opažajo, da 
nekateri starši še vedno ne prepo
znajo koristi, ki jih ima letovanje 
za otroke. Tem otrokom pomaga
jo tako, da njihove starše dodatno 
motivirajo za vključitev otroka v 
letovanje. Starše otrok, ki bi želeli, 
da njihovi otroci letujejo, povežejo 
tudi z organizacijami, kot so DPM 
Šentjur, OZRK Senjur, Karitas in 
Mladinsko klimatsko zdravilišče 
Rakitna.

Enodnevni izlet na morje
Društvo prijateljev mladine 

Šentjur je v letošnjem letu že tri
krat popeljalo otroke in njihove 
spremljevalce na morje. Za otroke 
in družine, ki so iz socialno naj
šibkejših družin, je tudi letos bil 
tovrsten izlet brezplačen. Vsem 
ostalim pa je bilo potrebno plačati 
simbolično ceno, saj projekt delno 
financira občina, nekaj sredstev pa 
je bilo tudi doniranih. Tako že sed
mo leto zapored omogočijo mar
sikateremu otroku in njegovemu 
bližnjemu, da doživi morje vsaj za 
en dan v letu.

Projekt, ki velja za najuspeš
nejšega v društvu, letno omogoči 
približno dvestotim izlet morje. Po 
besedah predsednice DPM Šentjur 
Hermine Šeško je bil organiziran

kot dejavnost za popestritev po
čitniških dni. »Namen je bil, da 
bi omogočili otrokom, mladini 
oz. družinam, da preživijo dan na 
morju, da se naučijo ali izpopol
nijo plavanje, spoznavajo lepote 
slovenskega primorja, Sloveni
je, predvsem pa da se družijo in 
sklepajo nova prijateljstva,« pove 
Šeškova.

Izlet, ki traja ves dan, marsiko
ga tako navduši, da se ga udeleži 
tudi večkrat. Tako so tudi letos 
obeležili nekaj povratnikov, ki so 
skupaj z ostalimi aktivno preživeli 
dan s plavanjem, spuščanjem po 
toboganih, z izdelovanjem umet
nin iz mivke, igranjem odbojke 
na mivki ter igrami z žogo. Ob 
slabem vremenu so obiskali soli
ne, akvarij, rastlinjak kaktusov in 
se popeljali z ladjico. »Z ladjico 
smo prepluli vso slovensko obalo. 
Marsikdo ni vedel, kako dolga je 
slovenska obala in da jo lahko pre- 
pluješ v dobrem dopoldnevu,« ob 
tem dodaja predsednica društva, 
ki nam zaupa tudi ganljivo zgod
bo. »Ponosni smo, da je vnuk z 
našo pomočjo popeljal na morje 
dedka in babico, ki sta bila prvič 
na morju in ki sta se prvič peljala 
z ladjo. Dedka je bilo strah vsto
piti na ladjo, da se ne bi potopila, 
vendar mu je vnuk pomagal pre
magati strah in ob koncu dneva sta 
bila oba srečna, ker sta preživela 
skupaj čudovit dan na morju...«

Letovanje z Rdečim 
križem Slovenije

Rdeči križ Slovenije vsako 
leto popelje okoli 1.200 otrok

iz vse Slovenije na enotedensko 
brezplačno letovanje na Mladin
sko zdravilišče in letovišče Debeli 
Rtič ter na MPD Frankopan Punat. 
S pomočjo posameznih območnih 
združenj po občinah pa omogoči
jo okoli 3200 otrokom še dodatna 
brezplačna letovanja. V letu 2013 
so tako do sedaj skupno odpeljali 
na letovanje 634 otrok, od tega 8 
otrok iz občin Šentjur in Dobje. 
Ob tem nam je sekretarka OZRK 
Šentjur Andreja Tisel pojasnila, 
da naj bi glede na plane iz teh 
dveh občin skupno letovalo okoli 
24 otrok. »Menimo pa, da iz sa
me občine Šentjur in Dobje preko 
OZRK Šentjur letuje malo otrok. 
Moramo pa vsi skupaj razumeti, 
da se mora skupno število otrok, 
ki naj bi letno letovalo preko RKS, 
deliti na 56 območnih združenj, 
zato se številka giblje okoli 20 
otrok letno na posamezno območ
no združenje,« pove Tislova.

Na OZRK Šentjur tudi opaža
jo, da prijava otrok na letovanje 
za starše ni več tabu tema. »Je pa 
res, da si včasih starši ustvarijo 
svojo sliko o letovanju in jo otro
ku prikažejo tudi zelo negativno. 
Hkrati se mnogi bojijo za svoje 
otroke, prav tako pa gre pri mno
gih družinah za začarani krog, ki 
ga težko razumemo in iz katerega 
je zelo težko priti,« ob tem dodaja 
sekretarka OZRK Šentjur. Poleg 
tovrstnega letovanja pomagajo let
no pri plačilu letovanja v okviru 
obšolskih dejavnosti tudi približno 
15 otrokom iz teh dveh občin.

Osmerica s Tušem
V Tušu že kar 23 let namenjajo

dobrodelne aktivnosti otrokom 
in mladini. Tako bodo tudi le
tos, enajsto leto zapored, skupaj 
s partnerji v okviru njihovega 
največjega dobrodelnega projek
ta Pričarajmo nasmeh, kar 500 
otrokom iz socialno ogroženih 
dmžin iz celotne Slovenije omo
gočili enotedenske počitnice. Po 
besedah Laure Gričar iz odno
sov za javnost Tuš »so socialne 
stiske v Sloveniji vsako leto hujše 
in vedno več je otrok, ki morje 
vidijo le na televiziji. Pri izbiri 
otrok iz socialno ogroženih dru
žin sodelujemo z RK Slovenije, 
ki otroke na podlagi objektivnih 
parametrov izbere v vseh slo
venskih regijah s pomočjo CSD, 
socialnih služb na osnovnih šolah 
ter OZRK Slovenije.«

Razmeram navkljub in ravno 
zaradi njih je na Debelem rtiču 
letovalo v prvem tednu julija v 
prvi skupini 8 otrok iz občine 
Šentjur. Ti so letovali skupaj s še 
36 otroci, ki so prihajali iz občin 
Šmarje pri Jelšah, Celje, Žalec in 
Laško. Tako so si nabrali skozi 
aktivnosti nova znanja, se učili 
novih veščin, ter kot prvi skrbe
li za pridelke na Tuševem slo
venskem vrtu, ki je letos novost 
na Debelem rtiču. »Na nas kot 
slovenskem trgovcu je, da mlade 
naučimo sobivanja z naravo in 
jim predstavimo hrano, ki jo lah
ko da slovenska zemlja,« pojasni 
Gričarjeva.

S to letošnjo novostjo so us
pešnemu projektu dodali še di
menzijo zavedanja o spoštovanju 
slovenskega. Poleg nepozabnih

počitnic, s katerimi so si otroci 
razširili obzorje, pa so v Tušu 
mnenja, da sojih tudi posledično 
navdahnili z upanjem, da imajo 
ne glede na svoj življenjski okvir 
možnost izbire in sposobnost, da 
uresničijo svoje sanje.

Počitnice z Mikom
Podjetje MIK Celje, d. o. o. 

je v preteklih 7 letih omogoči
lo otrokom letovanje v Baški in 
Savudriji, letošnje leto pa jih je 
popeljalo na taborjenje v Kozje. 
Za ta korak so se v podjetju od
ločili zaradi sodelovanja s Klu
bom mladih Kozje, katerim so 
že v preteklem letu sponzorirali 
Športni tabor Kozje. Da je bila 
tovrstna izvedba počitnic cenejša 
v primerjavi s prejšnjimi leti, pri
znava tudi Teja Vrečko Luknar 
iz odnosov za javnost MIK.

Vendar na izbiro ni vplivala 
cena, saj so se odločili dati tudi 
mladim priložnost, ter tako še do
datno podpreti regionalni razvoj 
Kozjanskega. In čeprav so bili 
malo zaskrbljeni, če bodo tudi 
letošnje leto dobili dovolj prijav, 
glede na to, da niso organizirali 
letovanja na morju, se je izkazal 
strah za nepotrebnega. Pokazalo 
se je namreč, daje otrokom pred
vsem pomembno, kaj jim daš, ne 
pa, kje jim daš.

Kljub vsem aktivnostim, ki so 
jih bili deležni otroci (tečaj teni
sa, igranje ameriškega nogometa, 
kuharske dejavnosti ...), so po
skrbeli tudi za kopanje v Olimju. 
Otroci so bili tako od jutra do ve
čera aktivni. V taborniškem du
hu je počitnice doživelo tudi šest 
otrok iz Šentjurja. Med njimi so 
bili štirje prijavljeni preko šole, 
dve deklici pa individualno. Sled
nji sta v letošnjem letu v okviru 
MIK-ove Karavane letovale že 
drugič, saj sta bili nad lanskolet
no Baško navdušeni. Ob tem pa 
so v podjetju MIK mnenja, da 
glede na vse večje število otrok, 
ki morajo preživljati počitnice 
doma, bi lahko tudi ostala podje
tja v Sloveniji naredila kaj v tej 
smeri. »Namreč to predstavlja 
za podjetje en procent, še to ne, 
za otroka pa je to popotnica za 
življenje. Zato k temu poziva
mo tudi druga podjetja. Otroci 
namreč ne pozabijo doživetega, 
letovanje jim ostane v lepem spo
minu, zato se k nam tudi vračajo 
z zahvalami. Tudi s strani staršev 
je izredno pozitiven odziv.«

Prejeli zlato plaketo 
JSKD
Folklorno društvo Šentjur. Je ob praznovanju 
50. obletnice folklorne dejavnosti pri nas 
pripravilo dva koncerta.
» Piše: Jure Godler

Na Ponikvi je zaplesalo preko 70 plesalcev, (foto: Jure Godler)

Folklorna dejavnost na šentjurskem 
je praznovala abrahama. Poleg 
osrednje prireditve, ki sojo folklorniki 
izvedli sredi meseca maja, so na 
začetku poletja pripravili še manjši 
prireditvi za promocijo starih običajev 
in plesov. V goste so poleg domačih 
društev povabili še nekaj sosednjih in 
tako predstavili več plesov.

Ponikva in Šentjur
Eden od vrhuncev v letošnjih 

nastopih je za šentjurske folkloriste 
gotovo bil v minulem vikendu, ko so v 
okviru prireditev Šentjurskega poletja 
2013 na oder stopili kar dva večera 
zapored; v petek na Ponikvi, v soboto 
pa v šentjurskem Zgornjem trgu. Če so 
pevke in pevci MePZ Sonce o tvorili 
nov urejen ponkovški trg s petjem, 
so ga nekoliko kasneje folklorniki s 
plesom.

V goste so povabili vse šentjurske 
folklorne skupine: MFS Lintvar, FS 
Blagovna, Folklora 63 in FD Šentjur. 
Že skoraj naši so bili tudi člani FS Sveti 
Štefan in sosede iz Celja FD Celjska 
folklorna skupina. Vsi so predstavili 
po en ples, tako so si gledalci 
lahko ogledali vse od prekmurskih 
plesov, plesov s Kozjanskega, do 
belokranjskih, koroških ter štajerskih 
plesov. Manjkali niso niti plesi iz 
Glamoča na Hrvaškem, za katere so 
se specializirali plesalci Folklore 63, 
ki so zaradi svoje dinamike poželi 
tudi najbolj bučen aplavz. Podobna

Priznanje je v imenu Folklornega društva 
Šentjur prejel strokovni vodja Bogomir
Bložnik-Mirko, (foto:Vid Aužner)

zasedba je zaplesala tudi pred Galerijo 
Zgornji trg naslednji dan. Tokrat so 
poskrbeli tudi za petje in glasbo ter 
v goste povabili klapo "Purga” ter 
Tamburaški orkester Črni Tomaši.

Priznanje
Posebej slavnostno je bilo v 

sobotnem večeru, ko je šentjursko 
folklorno društvo, ki ga vodi Eva 
Rožanc, prejelo zlato jubilejno 
priznanje Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti. Podelila ga je 
pomočnica direktorja za razvojne 
projekte Marjeta Pečarič. Seveda 
so se po zaključenem koncertu še vsi 
podružili, zaplesali tudi brez odrskih 
luči in se poveselili, kot se znajo le 
folklorniki.
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Glave pokonci,
nasmeh na obrSIS
Tom Costo. Razprodan monokomedijski prvenec domačega komika.
» Piše: Saša Rečnik

Tom Costo je 
nasmejal poln 

Ipavčev vrt.

Foto: Jure Godler

Tomaž Koštomaj alias Tom Co
sto je stalnica šentjurskega »šovbi- 
znisa« že nekaj let, saj ga v takšni 
in drugačni vlogi lahko vidimo na 
veliko prireditvah. Doma iz Zlateč, 
kjer je zadnje leto pred ogledalom 
vadil šale, ki jih črpa iz vsakdanjega 
življenja, največkrat pa preizkusi kar 
na prijateljih.

Pozitivna energija
Pravi, da ni stand-up komik v pra

vem pomenu besede, čeprav se je v 
preteklosti ukvarjal s tem, predvsem 
kot organizator. Tokrat je on v soju 
žarometov, svoj prvenec pa naslavlja 
z monokomedijo, ki jo je poimeno
val »Sej bo!«. Vsakomur namreč re
če: »Sej bo,« oziroma, da je že. Rad

bi vlil novo upanje v svet, med ljudi, 
jih nasmejal s prigodami iz njego
vega življenja od razočaranih bivših 
punc - enkrat pride prehitro, drugič 
prepozno, do neštetih »ran« na srcu, 
neuspehov na faksu, zavrnjenih pro
šenj za delo. Vse skupaj je obrnil v 
dobro in se publiki premierno pred
stavil v začetku julija v razprodanem 
Ipavčevem vrtu. V svojih šalah seje 
dotaknil različnih segmentov vsak
danjega življenja, največ smeha so 
požele šale o prebivalcih sosednje 
občine ter župnikih.

»Ljudem želim pokazati, kako lah
ko je biti srečen, kljub tako težavni 
situaciji, ki nas zadnja leta preveva. 
Mnogi so izgubili upanje, ne vidijo

več svetle prihodnosti, kar se tiče 
njihove zaposlitve, šolanja. Kotsfali- 
rani študent sem ugotovil, da služba 
ni vse, da moraš le začeti delati vse 
tisto, kar te veseli in vse dobro pride 
tebi naproti,« pove Tomaž o svojem 
sporočilu svetu, ki ga je zavil v uro 
in pol programa.

Epik teater
Pri organizaciji krstne uprizori

tve monokomedije so mu na pomoč 
priskočili ŠKMŠ-jevci in ekipa pri
jateljev, ki je poskrbela za tehnično 
plat izvedbe. Ipavčev vrt je bil nabito 
poln, kljub vstopnini, ki ni običajna 
za prireditve Šentjurskega poletja in 
je marsikaterega obiskovalca prese
netila, saj tudi ni zavedena v knjiži

ci Šentjursko poletje, ki prebivalce 
občine obvešča o poletnem kultur
nem in zabavnem dogajanju. Vendar 
so ob koncu vsi pozabili na to in z 
nasmehom zapustili prizorišče.

»Vstopnina je namenjena delo
vanju novo nastalega teatra, ki smo 
ga poimenovali Epik teater,« pove 
komik, ki je svojo vizijo udejanjil 
v formiranju prvega pravega teatra 
v občini. Teater bo zapolnil vrzel 
tovrstnega dogajanja, prav tako pa 
bo mladim ustvarjalcem ponudil 
možnost, da se urijo v odrskem in 
drugem umetniškem ustvarjanju. 
V prihodnosti se z monokomedijo 
podaja tudi na turnejo širit smeh po 
drugih krajih.

VELIKI NARODNO-ZABAVNI SPEKTAKEL NA KOZJANSKEM

Gostje:
Nuša Derenda • Gadi • Petka • Spev e Mladi korenjaki

30.8.2013 ob 20.00 uri 
Gorica pri Slivnici

Predprodaja vstopnic:
Gostilna Lesjak Anica (Gorica pri Slivnici) Lokal Santana (Merkator center Šentjur) 
Gostilna Pri Ahacu (Stopče) • Hotel Žonta (Šentjur) • Vulkanizacija Mulej (Šentjur) 

Supermarket Kea (Šentjur) • Market Kea (Gorica pri Slivnici)

Srečanje koscev
Konec junija se je pri Lovski 

koči Bohor-Planina odvilo že 14. 
tradicionalno srečanje koscev, ki 
so se zbrali že ob četrti uri zjutraj. 
Ročne košnje trave se je udeleži
lo okoli 30 koscev vseh starosti, 
med katerimi je bil naj starejši 
kosec kar s častitljivimi 83 leti. 
Zbrani so si ob jutranjem Šilcu 
domačega žganja ter pršjači izme
njali besede o ročni košnji trave. 
Padale so besede o načinu, kot 
se je delalo nekoč - brez strojne 
mehanizacije, ki v novodobnem 
svetu krajša in olajšuje delo. Skle-

pane in nabrušene kose so med 
hojo dvignjene počivale na rame
nih mož, ko so šli proti startu. Po 
travnikih so dišale cvetoče rastli
ne, v rezu so šumele kose, trava 
je v valovih padala po tleh. Vsake 
toliko si je moral kosec tudi skle
pati koso, če je prevzet kosil in 
ni med travo opazil kakšnega ka
mna. Po končani košnji so kuharji 
pripravili odlično pojedino. Ob 
raztegnjeni harmoniki so kosci 
peli stare pesmi in obujali vesele 
spomine ter pripetljaje še dolgo v 
dan. (M. L.)

Košnja na hribovitem področju še danes velja za naporno in dolgotrajno 
opravilo, zato je bilo treba koso pogosto brusiti.
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Pomerili so se tudi v hokeju.

Žene me kreativnost
Mladinski center Šentjur. Organizirali 
so že drugo mladinsko delavnico.
» Piše: Vid Aužner

Poletne počitnice se običajno 
pričnejo s festivalom Žene me 
kreativnost, ki poteka v okviru 
projekta "Mozaik mladosti in 
izkušenj”.

Priprave so potekale že na za
četku junija, daje šentjurski Mes
tni trg postal za en dan trg mladih. 
Tako so 27. junija okoli 17. ure že 
potekale prijave ekip in predsta
vitev programa. Na ustvarjalnih 
delavnicah so si mladi lahko iz
delali zapestnice, broške, se ude
ležili kviza o ruščini, se prepustili 
spretnim rokam risarke ter odšli 
domov z zanimivo poslikavo na 
svojem telesu. Poskrbeli so tudi 
za šport in rekreacijo. Tako so 
se lahko pomerili v mini hokeju, 
namiznem tenisu, šahu in igri 4 v 
vrsto. Največje navdušenje pa so 
požele dijaške igre.

Dijaške igre
Dijaške igre so precej namu

čile tekmovalce in seveda tudi 
nasmejale publiko. Ekipe pa so 
se pomerile tudi v spretnostnih 
igrah, igrah z vodo in za name
ček so morali izdelati še verigo 
iz svojih oblačil, ob tem pa pustiti 
pri miru stojnico, na kateri so ves 
čas viseli kosi oblačil, ki so jih 
mladi potegnili iz domačih omar. 
Festival se je zaključil s karaoka
mi. Za glasbo je poskrbela ekipa 
TOP DJ Joco in Frenky.

Na dijaških igrah si je zasluži
la 1. mesto skupina (roza) Luka 
Kopinšek, Luka Jereb, Andraž 
Plošnik in Blaž Zdolšek. Drugi so 
bili (črni) Mojca Zupanc, Adrian 
Osmanaj, Besir Kurtaj in Behar 
Kurtaj. Tretja je bila skupina (vi
jolični) Tomaž Tisel, Sebastijan 
Obreza in Matic Romih. V tur
nirju 4 v vrsto je zmagal Borut 
Kopinšek, v turnirju v namiznem 
tenisu pa zmagal Jure Bedek.

Predsednik podpira maraton
Zanimiva informacija je v teh bo prejelo prvih tisoč prijavljenih 

dneh prišla od organizatorjev 1. udeležencev maratona - v njem 
Konjiškega maratona. Razkrili bo majica in mala "pohorska 
so, da je predsednik države Bo- južna" (20 dekagramov salame 
rut Pahor sprejel častno pokro- Strašek, hlebček kruha, 2 deci- 
viteljstvo omenjenega dogodka, litra vina Zlatega griča v stekle- 
ki bo zadnjo septembrsko nede- nički). Več v razpisu: http://www. 
Ijo. Medtem je tudi že znano, ka- konjiskimaraton. si/sl-si Am2013/ 
ko bo izgledal darilni paket, ki ga razpis.aspx. (J. M.)

"Pohorska južna" za udeležence maratona.

konec tedna na radiu rog la 
tvoj čas za oddih, s tabo

franjo
kropej

Radio Rogla. Kjer je 
Štajerska na 1. mestu.

www.radiorogla.si TC^jla
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Zabava za otroke na 
bazenu
CiciMoyuta. ŠKMŠ drugič izpeljal poletni 
projekt za mlade starše in njihove otroke.
» Piše: Saša Rečnik
Foto: Amadej Rataj

Za otroke so pripravili animacijo, delavnice, fotografiranje z maskotami, živalce iz 
balonov ter sladka presenečenja.

CiciMoyuta je projekt Študentskega 
kluba mladih Šentjur (ŠKMŠ), ki je 
namenjen mladim staršem in njihovim 
otrokom. S projektom želijo pomaga
ti novopečenim mamicam in očkom 
pri vseh preprekah, s katerimi se sre
čujejo ob prvih korakih starševstva, 
ter popestriti poletne dni z zabavo za 
naj mlaj še.

Študentske družine
»Starost študentov ob dokončanju 

študija se podaljšuje in vedno več štu
dentov si v času študija ustvari druži
no, ki še dodatno za leto ali dve poda
ljša njihov študij. Tudi v našem okolju 
opažamo, da se vedno več študentov 
odloči za ustvarjanje družine, pa naj 
bodo to študentje ali mladi diploman
ti,« so povedali v ŠKMŠ o tem, zakaj 
so se odločili za izpeljavo projekta. 
Ob vseh študijskih obveznostih je star
ševstvo še dodatna skrb, odgovornost 
in finančno breme. Čez poletje bodo 
izdelali tudi knjižico z vsemi infor
macijami in dobrimi praksami, ki bo 
na voljo mladim staršem. Projekt je 
socialno naravnan, saj finančno po
maga mladim staršem. Za projekt so v 
ŠKMŠ prejeli tudi sredstva Študentske 
organizacije Slovenije.

V začetku julija so razpisali foto 
natečaj „Sladoled osrečuje". Starši 
so lahko s slikami svojih otrok, ki se 
sladkajo s sladoledom, sodelovali in 
si prislužili nagradne bone v vrednosti 
300 EUR. »Ker je bil lani odziv na 
fotonatečaj izjemno velik, smo letos še

povečali nagradni sklad, vendar nale
teli na zelo slab odziv staršev,« povedo 
in dodajo, da je natečaj podaljšan do 
konca avgusta. Vsi, ki bi želeli sodelo
vati, najdejo vse informacije na spletni 
strani ŠKMŠ.

Popoldne za otroke
V soboto, 20. julija, so pripravili po

poldne, namenjeno otrokom. Nekoliko 
slabši odziv kot preteklo leto pripi
sujejo vrhuncu dopustov, vendar so z 
odzivom vseeno zadovoljni. Zabava je 
bila namenjena predvsem predšolskim 
otrokom. Med tem ko so se otroci za
bavali, so mamice lahko preučile gra
divo in se ohladile s koktajli. Vstop na 
bazen je bil od 15. ure brezplačen. Za 
ŠKMŠ je projekt velikega pomena, saj 
podobnega v našem okolju še ni, svojo 
dejavnost pa tako približajo tudi tistim, 
ki se drugače ne udeležujejo njihovih 
dogodkov. »Vizija projekta je, da bi 
ta postal tradicionalen, kar je stalna 
praksa v večini študentskih klubov po 
Sloveniji, skozi leta bo tudi vsebinsko 
napredoval,« zaključijo ŠKMŠ-jevci.
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Sladoled
Strokovnjaki za zdravo prehrano pravijo, 
da bi sladoled moral postati sestavni 
del naših vsakdanjih obrokov. Njegova 
sestava ne daje samo polnega okusa, 
ampak tudi bogato hranilno vrednost, 
zato ga še posebno priporočajo 
športnikom in malčkom, seveda v 
zmernih količinah.

Drevesa tako in 
drugače
Drevesne zgodbe. Narava, prepletena 
z umetnostjo.
» Piše: Saša Rečnik 
Foto: Saša Rečnik

Študentski klub mladih 
Šentjur v sodelovanju z območ
nim JSKD in Literarnim druš
tvom Šentjur že od aprila izvaja 
projekt, posvečen drevesom in 
naravi. Do konca julija so zbi
rali različne ustvarjalne pris
pevke na temo dreves in nji
hovih zgodb, vse od poezije, 
proze, filozofskih, ekoloških, 
mitoloških, etnoloških raz
mišljanj, likovnih ustvarjanj, 
pravljic itd. Izvedli so že lite
rarno delavnico, lesno-rokodel- 
sko delavnico, fotografsko de
lavnico, filmodrevno izobraže
vanje ter ustvarjalno delavnico 
za otroke. Publikacijo zbranih 
prispevkov ter predstavitev ce
loletnega dogajanja z razstavo 
načrtujejo jeseni, ko imajo dre
vesa še posebno lepe barve.

Tema so drevesa
Urša Horjak, ki je poleg 

Katarine Jenšterle gonilna 
sila projekta, pove: »Namen 
projekta je ozaveščanje ljudi 
o pomembnosti dreves, tako 
naravni, estetski, kot etnološ
ki, in spodbujanje razmišljanja 
in ukvarjanja s to tematiko ter 
povišati zanimanje za naravo 
ter sobivanje človeka z nara
vo. Prav tako želimo ponuditi 
kvaliteten program in delavnice 
z vsebino, ki je bolj alternativ
no naravnana. V našem okolju 
smo naravi še vedno zelo blizu, 
čeprav predvsem mladi poza
bljajo na to.«
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Ideja za projekt
Danes vse preveč pozabljamo 
na naravo, kar samoumevna 
nam je, vendar je včasih gozd 
veljal za sveti kraj. Ljudje so ga 
nekoč zelo spoštovali, ravno 
zaradi vsega, kar jim je nudil 
in jim še vedno nudi. Gozdovi 
in drevesa imajo svojo dušo in 
pripovedujejo svoje zgodbe. Ideja 
za nastanek knjižice o drevesih 
ter dogodkov in izobraževanj na 
to temo je nastala zaradi ljubezni 
do teh mogočnih bitij in njihove 
ogromne pomembnosti v naših 
življenjih ter zaradi želje, da jim 
posvetimo malo več pozornosti 
in spoštovanja.

Otroci in drevesa
Za otroke so v začetku julija 

pripravili delavnice pod vod
stvom Lučke Palir Mavrič. 
Na delavnicah so otroci izde
lovali svoja videnja dreves iz 
različnih materialov, pridružili 
so se jim tudi varovanci var- 
stveno-delovnega centra Šen
tjur. Prvotno so bile delavnice 
načrtovane pod stoletnimi 
kostanji v Zgornjem trgu, ven
dar so se zaradi del prestavile v 
Ipavčev vrt v zavetje prav tako 
mogočne lipe. Na delavnicah 
so dali poudarek na ekologiji, 
spoštovanju narave in nego
vanju odnosa do rastlin že pri 
otrocih.

Otroci so izdelovali drevesa iz testa in papirja.
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Zdravje
Svetovni dan hepatitisa

28. julija Svetovna zdravstvena organizacija obe
ležuje svetovni dan hepatitisa. Hepatitis je vnetje 

jeter, ki ga najpogosteje povzročajo virusi. Pozna
mo vsaj sedem virusov hepatitisa, najbolj razšir

jeni pa so hepatitis A, B in C. Proti hepatitisu A in 
B se lahko zaščitimo s cepljenjem, proti drugim 

tipom virusa pa cepivo še ne obstaja.

Prehranjevanje.
Tudi od tega, kakšno hrano jemo, je od
visno, kako zelo nam je vroče.
» Pripravila: Nataša Jevšovar

Težka in mastna hrana nam 
obleži v želodcu in posledično 
se počutimo utrujeni in zaspani. 
Poleg tega nekatere jedi upoča
snijo prebavo in pospešijo zno
jenje, kar poveča nevarnost de
hidracije. Zato so v vročih dneh 
veliko bolj primerna sveža in 
lahka živila, ki nam bodo shla
dila telo in zagotovila dodatno 
tekočino. Torej, sveže iztisnjeni 
sadni in zelenjavni sokovi, za 
zajtrk miisli z veliko sadja, raz
lične solate za kosilo ter doma 
pripravljene zelenjavne juhe in 
enolončnice za večerjo.
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Sveža in lahka 
živila
Težka in mastna hrana obteži 
želodec, upočasni prebavo in 
pospeši znojenje ter nas tako 
še dodatno poleni. V vročih 
dneh se veliko bolj priležejo 
sveža in lahka živila, ki ohla
dijo telo. Namesto ocvrtih, 
praženih in pečenih jedi poleti 
večinoma uživamo dušeno, v 
vodi ali na pari kuhano in su
rovo hrano.

Hrana, ki ohlaja
Določena hrana nas ohladi, 

draga pa ogreje. V poletnih dneh 
je bolj primerna lažja, sočna in 
surova hrana, izogibamo pa se 
močni hrani, ki segreva. Tudi na
čin, na katerega pripravimo hra
no, je pomemben. Ocvrte, praže
ne in pečene jedi nas bodo še bolj 
ogrele, enako velja za vročo in za
činjeno, zelo slano in kislo hrano. 
Mastna hrana prav tako segreva, 
zato jejmo manj rdečega mesa in 
mastnih sirov, ki obremenjujejo 
srce in ožilje. Privoščimo si be
lo meso, ribe ter druge morske 
dobrote. Jedi solimo čim manj in 
jih raje začinimo s svežimi zeli
šči: rožmarin, timijan, majaron, 
bazilika, koriander, meta, koprc. 
Izogibajmo se ostrim začimbam 
in gomoljasti zelenjavi, ki telo 
dodatno segrejejo. Tudi alkoholu 
se moramo izogibati, pijemo ga le 
izjemoma, ker segreva in dehidri
ra organizem.

Izogibajmo se ledenim 
pijačam

Sadje nam da energijo, mi
nerale in številne zaščitne snovi 
- antioksidante, ki nas varujejo 
pred škodljivim vplivi močnega

Najbolj nas ohladi sočna hrana: zelenjava in sadje, poleg tega takšna hrana zmanjša 
tudi jezo in nervozo.
poletnega sonca. Sveže sadje 
nas ohladi, ker vsebuje velik de
lež žive vode, ki jo zaradi nižje 
površinske napetosti celice lažje 
vsrkajo. Zelo primerno je jagodi
čevje in koščičasto sadje, pa tudi 
lubenice in melone. Sadje vedno 
uživamo na prazen želodec. Ze
lenjava nas ohladi zaradi visoke 
vsebnosti vode. Prednost dajemo 
nadzemni, temnolistni zelenjavi, 
križnicam in plodovom. Veliko 
hladilno moč imajo kumare in 
paradižnik. Priporočljiva živila 
so še avokado, kalčki, šparglji, 
buče, olive, stročnice, alge, ne
kvašen kruh, amarant, basmati 
riž, sončnična in bučna semena, 
oljčno olje, maslo, za slajenje pa 
namesto sladkorja raje uporabimo 
javorjev sirup in stevio. Žejo si 
gasimo z obilico vode ter z ze
liščnimi in zelenimi čaji. Prijetno 
ohladi metin čaj. V trenutku nas 
odžeja lubenica, svež kumarični 
sok in kokosova voda. Ne pijemo 
ledeno mrzlih pijač, ker je to šok 
za želodec in upočasni prebavo.

NAMIG H93P3
Predlog za zdravo 
poletno kosilo
Solata s piščančjim mesom:
Na hitro popražimo na poljubno velike kose na
rezana in soljena piščančja prša. Vmes očistimo 
in narežemo zelenjavo: stebelno zeleno, papriko, 
paradižnik, mlado čebulo in poljubno zeleno solato. 
Zelenjavo začinimo z oljčnim oljem, soljo in kisom in 
premešamo. Serviramo na krožnike, na vrhu naloži
mo koščke mesa, nato pa potresemo s pinjolami in 
nekaj črnimi olivami.

POLOŽENO NA SRCE Sirom

Mag. Hilda Maže, 
dipl. med. sestra, univ. dipl. org., 
pomočnica direktorja v Splošni 

bolnišnici Celje

Zdravje in 

kakovost življenja 

sta v veliki meri 

odvisna od našega 

pozitivnega 

pogleda na svet.

Pogled v jasnovidnost in 
prerokovanje s pozitivno energijo.

1090 42 16
1,99 EUR/min, za omrežje Novatel. 

Cene klicev iz drugih omrežij po tarifi drugih operaterjev.

LJUBEZEN, ZDRAVJE, FINANCE

<L CELJSKE LEKARNE

Več za uaie zicLrauje

Miklošičeva ul. 1,3000 Celje 
Tel: 03 425 02 00, www.ce-lekarne.si

AFORIZEM

Bog je vsemogočen. Na Ze
mlji je ustvaril vse mogoče 

probleme, (jmm)

AFORIZEM

Že dolgo je, od kar sem spo
znal, da bodo lepo govorili o 

meni le na pogrebu, (jmm)



Dober vid in zdravje vaših oci ta j ^
(p)ostane naša skrb - VIDIM desni center.
VIDIM, center za zdravljenje očesnih bolezni je sodoben center za zdravljenje očesnih bolezni, kjer vas bomo 
prijazno sprejeli in vam s pomočjo najnovejše medicinske opreme ponudili celovito diagnostiko vašega očesnega 
stanja. Na podlagi ugotovljenega stanja vam bomo na visokem strokovnem nivoju nudili ustrezno medikamentozno 
ali operativno terapijo in se potrudili za na/boljši možni rezultat. Naš cilj je skrb za vaš vid in končno zadovoljstvo 
vseh strank.

VIDIM, center za zdravljenje očesnih bolezni 

in VIDIM Optika, Mariborska cesta 88, 3000 Celje 

Tel. ambulanta: 059 230 960, Tel. optika: 03 491 2900 

Faks ambulanta: 059 230 965, Faks optika: 03 491 2901 

E-naslov ambulanta: ambulanta@vidim.si 

E-naslov optika: vidimoptika@vidim.si

VIDIM
O P E R A C i | E

VIDIM
AMBULANTA

VIDIM
OPTIKA

Vlaganje v znanje in sodobno tehnologijo
VIDIM center je bil ustanovljen leta 2005 v želji, da ponudimo vrhunske 
okulistične storitve vsem, ki potrebujejo in želijo našo pomoč. Od začetkov 
pa do danes ves čas vlagamo v razvoj, novo tehnologijo in lastno znanje 
ter uspešno sledimo napredku svetovne oftalmologije. V letu 2012 smo 
zaključili obsežno investicijo v višini več kot 2 milijona evrov, ki je vključevala 
preureditev vseh ambulantnih prostorov, čakalnice in sprejemnice, naša glav
na pridobitev pa je operacijski blok z dvema vrhunsko opremljenima oper
acijskima dvoranama in ustreznimi spremljajočimi prostori, ki poleg očesnih 
operacij omogočajo tudi izvedbo drugih vrst operacij, kot so estetska kirur
gija, kirurgija roke, splošna kirurgija in ortopedija.

VIDIM operacije
Očesne operacije so pomemben del naše dejavnosti. S sodobno opremo 
in z vrhunskimi očesnimi kirurgi smo specializirani za vse vrste očesnih 
operacij: operacijo sive mrene, operativno korekcijo dioptrije z vstavitvijo 
znotrajočesnih leč in estetske operacije vek. Vsaka očesna operacija zahteva 
predhodni pregled, kjer najprej s pomočjo medicinskih aparatur opravimo 
natančne meritve, jih pregledamo, se s posameznikom pogovorimo o tem, 
kakšna so njihova pričakovanja, in skupaj najdemo najboljšo možno rešitev 
za uresničitev njihovih želja.

Se želite znebiti bralnih očal po 45. letu?
V VIDIM centru že 5 let izvajamo tudi operacije, pri katerih vašo lastno lečo 
odstranimo s pomočjo ultrazvoka, v oko pa nato vgradimo posebno nad
standardno multifokalno lečo proizvajalca ZEISS, ki omogoča ljudem po 45. 
letu, da v večini primerov (95 %) nikoli več ne potrebujejo očal niti za dal
javo niti za branje. Te vrste operacij so povzročile pravo revolucijo v svetovni 
oftalmologiji, delež operacij z vgradnjo t. i. Premium intraokularnih leč pa iz 
leta v leto narašča tudi pri nas.

VIDIM Optika z dodano vrednostjo
Vidim Optika je del našega centra za zdravljenje očesnih bolezni, kjer svo
jim cenjenim strankam vsak dan nudimo visokokakovostne storitve očesnih 
pregledov ob stalni prisotnosti specialista oftalmologa ali optometrista. 
Ponujamo vse vrste optičnih pripomočkov, korekcijska in sončna očala ter 
kontaktne leče in s tem dopolnjujemo celovito oftalmološko ponudbo našega 
centra. Za svoje stalne stranke imamo vedno pripravljene številne ugodnosti 
in popuste. Naša glavna prednost v primerjavi z ostalimi optikami pa je 
ravno v tem, da lahko v primeru, če ugotovimo morebitno očesno obolenje, 
ki je vzrok slabšanju vida, stranko takoj preusmerimo v nadaljnje preiskave in 
ustrezno zdravljenje, pri čemer stremimo k temu, da bi po operaciji čim manj 
strank potrebovalo očala.

Na napotnico ali samoplačniško?
V VIDIM centru izvajamo predvsem samoplačniške ambulantne storitve, pa 
tudi koncesijske preglede na napotnico osebnega zdravnika. Ponujamo tudi 
preglede za podjetja in skupine, povezujemo pa se z okoliškimi termalnimi 
zdravilišči, ki na takšen način razširijo svojo ponudbo zdravstvenih storitev 
predvsem za tuje goste. Imamo tri vrhunsko opremljene očesne ambulante, 
v katerih lahko delo poteka istočasno, vendar je število pregledov preko na
potnice osebnega zdravnika omejeno, kot je omejeno tudi število operacij. 
Zaradi vse pogostejših očesnih bolezni in posledično daljših čakalnih dob 
v ambulantah, se ves čas povečuje delež samoplačniških pregledov, saj se 
ljudje vedno bolj zavedajo, da sta DOBER VID in zdravje naših oči eni od

najpomembnejših dobrin, ki se ju na žalost zavemo šele takrat, ko ju izg
ubimo.

Zelje za prihodnost
V bližnji prihodnosti želimo še povečati ponudbo nadstandardnih storitev in 
razširiti svojo dejavnost predvsem na področje estetke kirurgije. V svoj tim 
želimo povabiti zdravnike specialiste, ki so najboljši na svojem področju, 
skupaj z njimi bomo nadaljevali zgodbo razvoja sodobnega medicinskega 
centra VIDIM.

z 7---------------------------
Ambulantne okulistične storitve v VIDIM centru:

N

1. Pregled vida in predpis ustreznih korekcijskih očal ali 
kontaktnih leč.

2. Očesni pregled z merjenjem očesnega pritiska in vidnim 
poljem.

3. Razširjeni očesni pregled s pregledom optičnih medijev 
in očesnega ozadja.

4. Obsežen pregled z OCT slikanjem očesnega stanja.
5. Pregled pred operacijo sive mrene ali operacijo dioptrije 

z vstavitvijo znotrajočesne leče - IOL master, Pentacam.

1. Operacija sive mrene z vstavitvijo standardne in 
nadstandardne torične znotrajočesne leče 
(ZEISS, Alcon, Tecnis).

2. Refraktivna operacija - odstranitev leče, z vstavitvijo 
multifokalne in/ali torične znotrajočesne leče 
(ZEISS AT LISA, AT TORBI).

3. Korekcija dioptrije z vstavitvijo fakične znotrajočesne 
leče - ICL, Verisyse.

4. Estetske operacije vek.___________________________

Kolektiv VIDIM 
centra vas pričakuje 
v naših prenovljenih 
prostorih.

osnova za pravočasno odkrivan|e 
očesnih bolezni in ustrezno
zdravljenje.

Očesna operacija je varen poseg, s 
katerim se lahko za vedno znebite 
očal za daljavo in tudi za bližino.

i

v vtinm vrlini v miri anwnwvHw

svetovanje, kakovostno izdelana korekcijska očala
Oglasno sporočilo

in veliko izbiro sončnih očal ter kontaktnih leč.



Z avtomobilom 
je skoraj podrl 

ograjo.
(Foto: P6E Celje)
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Šentjur, 23. 7. - Do prome
tne nesreče je prišlo na lokalni 
cesti Štore-Šentjur v naselju 
Vrbno. Zaradi prehitre vožnje 
osebnega avtomobila je ta trčil 
v poštarja na motorju in ga te
lesno poškodoval. Nesrečnega 
poštarja so reševalci NMP Ce
lje na kraju oskrbeli in prepe
ljali na nadaljnje zdravljenje v 
bolnišnico Celje. Pri zavarova
nju kraja nezgode so sodelovali 
tudi gasilci celjske PGE.

Poštarja so morali odpeljati na nadaljnje 
zdravljenje v celjsko bolnišnico. (Foto: pge ceijej

Trčil v ogrado ŠCŠ
Šentjur, 22.7. - Do prometne 

nesreče je prišlo na lokalni ce
sti Šentjur-Grobelno na uvozu 
v Šolski center Šentjur. Vozilo 
je zaradi neupoštevanja hitrosti 
zapeljalo z vozišča in trčilo v 
betonsko ogrado. V nesreči je 
bila poškodovana ena oseba,

ki so jo oskrbeli reševalci NMP 
Celje na kraju nesreče in jo od
peljali z reševalnim vozilom na 
nadaljnje zdravljenje v bolni
šnico Celje. Gasilci PGE Celje 
so zavarovali kraj nesreče, nu
dili pomoč reševalcem in po
suli razlitje motorne tekočine.

Kolesar umrl zaradi poškodb
Celje, 19. 7. - Zaradi posledic avtomobil. Pri tem se je posebno hudo 

prometne nesreče, na Teharski cesti poškodoval. Z reševalnim vozilom j e bil 
v Celju, je umrl 32-letni kolesar iz prepeljan v Splošno bolnišnico Celje, 
Šentjurja. Kolesar naj ne bi med vožnjo nato pa v ljubljanski klinični center, 
po Teharski cesti upošteval rdeče luči Kolesarje zaradi hudih poškodb pet dni 
na semaforju in je tako trčil v osebni kasneje umrl.

MINI KRIMI
Okradeni med spanjem

Dramlje, 13. 7. - Neznanec je na 
avtocestnem počivališču iz vozila, 
medtem ko je v njem spala romunska 
družina, odtujil torbico z denarjem in 
dokumenti ter s črnim audijem zbežal 
proti Mariboru.

Klavrna vožnja za ritjo
Grobelno, 15. 7. - V štirih dneh je na 

magistralki prišlo že do druge nesreče 
zaradi prekratke varnostne razdalje.

Dretje namesto šopinga
Šentjur, 16. 7. - Na parkiriščem pred 

Hoferjem je ena dama drugo pošteno 
nadirala, kar ji je prineslo položnico.

Drage feltne
Dramlje, 18. 7. - Neznanci so pri 

kraji koles z audija v Trnovcu naredili 
za 2.500 EUR škode.

Tepejo se v družinah...
Šentjur, 19. 7. - V generacijskem 

sporu je mati začela z oporno palico 
udarjati proti sinu in ga enkrat tudi za
dela. Sin ji je hotel izpuliti palico, da je 
padla po tleh, ker pa se ni umirila, jo je 
klofnil. Oglobili so oba. Iste noči sta se 
sprla zakonca, mož pa si je pri udarcu

po oknu poškodoval roko. Žena je na 
pomoč poklicala brata, na koncu pa so 
vse pomirili policisti.

Ugriznil deklico
Proseniško, 19. 7. - Sosedov pes je 

ugriznil mlajšo občanko, da je morala 
oditi na šivanje, zadevo pa obravnava 
veterinarski inšpektor.

Bogat avtocestni ulov
Dramlje, 20. 7. - Na počivališču Zi

ma je po preverjeni metodi osumljenec 
zamotil tujega oškodovanca in mu iz
maknil torbico z dokumenti in 6.500 
EUR.

Oropan kot v filmu
Loka pri Žusmu, 20. 7. - V Hrastju 

sta zamaskiranca zvezala in pretepla 
občana, ga poškropila s solzivcem in 
mu nato odtujila večjo količino denarja.

Skaljeni dan počitka
Proseniško, 28. 7. - Navsezgodaj sta 

se sprla sostanovalca, saj je eden želel 
žagati drva, drugi pa počitek.

Vino bo teklo drugod
Dramlje, 30. 7. - V Grušcah so iz 

vikenda odtujili dve 3001 cisterni in dva 
soda za vino.

ZGODILO SE JE...

Kolesar v traktor
Ponikva, 25.6. - V Slatini je 
prišlo do trčenja med kole
sarjem in traktorjem, voznik 
dvokolesnika, kije povzročil 
dogodek, pa je utrpel nekaj 
poškodb.

Čreva na plot
Šentjur, 30. 6. - Na eni od 
veselic so zapele pesti med 
mladeničema. Manj spremi 
je bil odpeljan v bolnico, dru
gemu pa je v spomin ostala 
položnica.

Odpeljali kapitalca
Planina, 2. 7. - Ukraden 
je bil osebni avto znamke 
Volkswagen Tourag, bele 
barve, reg. označbe CE RR- 
153.

Ni dal za krog
Šentjur, 3. 7. - Mladostnik je 
športni park obiskal s kole
som s pomožnim motorjem, 
kar je pritegnilo pozornost 
skupinice, katere člani so 
želeli, da bi opravili vožnjo. 
Zaradi nestrinjanja lastnika 
so to storili s silo in kolo med 
vožnjo poškodovali.

Privlačni kontejnerji
Šentjur, 6. 7. - Iz gradbene
ga kontejnerja v Hruševcu je 
nekdo odtujil orodje in gori
vo ter povzročil za 600 EUR 
škode. V zadnjem mesecu je 
bilo na različnih gradbiščih 
še več podobnih dogodkov.

Ostal brez mobilnika
Planina, 6. 7. - Na Klum- 
panju je oškodovanec v pro
storu za polnjenje prenosnih 
telefonov ostal brez aparata 
znamke Sony Xperia. Kljub 
pisnemu opozorilu na svojo 
lastnino ni pazil.

Tudi iz tovornjakov 
kradejo
Šentjur, 7. 7. - Iz parkiranega 
tovornega vozila je nekdo z 
razbitjem šipe odtujil torbico 
z dokumenti in povzročil za 
tisočaka škode.

Ni dal denarja
Šentjur, 9. 7. - Oškodovanka 
je obiskala očeta otrok in od 
njega zahtevala preživnino 
oz. denar zanje, njega pa je 
njen nastop ujezil, da jo je 
prijel za roke in vrgel po tleh.

Vlomilska nakana 
preprečena
Dramlje, 9. 7. - Krajani so 
na oknu stanovanjske hiše 
opazili sumljivo osebo, ki jo 
je v bližnjem gozdu v belem 
citroenu čakal pajdaš. Polici
sti so ugotovili, daje storilec 
v okna hiše metal kamenje, 
tako da se je steklo razbilo 
in s tem preizkušal, če je kdo 
doma.
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Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občinskega sveta Občine Šentjur na podlagi 4. člena Odloka o priznanjih Občine
Šentjur pri Celju (Uradni list RS, št. 67/01)

objavlja

JAVNI RAZPIS

ZA ZBIRANJE PREDLOGOV ZA 
PODELITEV PRIZNANJ 

OBČINE ŠENTJUR V LETU 2013
I.
Razpisuje se rok za oddajo predlo
gov za podelitev priznanj naziva Ča
stni občan, Ipavčeve plakete, pisnih 
priznanj ter pisnih priznanj s knjižno 
nagrado, ki traja od objave razpisa na 
uradni spletni strani občine do 15. av
gusta 2013.

n.
Naziv Častni občan se lahko podeli 
posamezniku za njegov izjemen pris
pevek na področju znanosti, umetno
sti, gospodarstva, kulture, športa in na 
področju drugih dejavnosti, s čimer je 
dosežen prispevek k razvoju, ugledu 
in promociji občine.

Ipavčeva plaketa se podeljuje za živ
ljenjsko delo ali za vrhunske uspehe 
trajnejšega pomena za razvoj in ugled 
občine.

Pisno priznanje Občine Šentjur se
podeljuje posameznikom, skupinam 
občanov, društvom, podjetjem in dru
gim pravnim osebam za izjemne, en
kratne dosežke v zadnjem obdobju in 
kot spodbudo za nadaljnje ustvarjalno 
delo.

Pisno priznanje s knjižno nagra
do se podeli učencem in dijakom za
ključnih letnikov, skupinam učencev 
in dijakov za posebne učne uspehe in 
aktivnosti v izvenšolski dejavnosti.

III.
Prejemnik Ipavčeve plakete in pisnega 
priznanja občine je lahko posameznik, 
skupina občanov, društvo, podjetje ali 
druga pravna oseba.

Pisno priznanje s knjižno nagrado lah
ko prejme učenec ali dijak zaključne
ga letnika, skupina učencev osnovne 
ali dijakov srednje šole v občini.

IV.
Predlog za podelitev Ipavčeve plakete 
ali pisnega priznanja Občine Šentjur 
lahko poda Občinski svet, delovno 
telo pristojno za priznanja, politič
na organizacija, krajevna skupnost, 
društvo, podjetje ali druge organizaci
je oziroma skupnosti ter skupina naj
manj petih občanov, predlagatelj pa ne 
more biti hkrati predlagani.

Za podelitev pisnega priznanja s 
knjižno nagrado podajo predlog javni 
zavodi na področju šolstva iz območja 
Občine Šentjur.

V.
V predlogu za podelitev pisnega pri
znanja občine morajo biti navedeni 
naslednji podatki:
osebno ime oziroma naziv predlaga
telja,
navedba priznanja, ki se predlaga, 
ime in priimek oziroma naziv, rojstni 
podatki, prebivališče oziroma sedež 
in ostali podatki, ki se nanašajo na 
predlaganega kandidata, 
obrazložitev in utemeljitev predloga.

V predlogu za podelitev naziva Čas
tni občan in Ipavčeve plakete morajo 
biti navedeni enaki podatki kot za pi
sno priznanje občine. Poleg navede
nih podatkov je potrebno predložiti še 
življenjepis predlaganega kandidata.

V predlogu za podelitev pisnega pri
znanja s knjižno nagrado je potreb
no navesti: 
naziv predlagatelja, 
naziv priznanja,
ime in priimek, rojstne podatke, prebi
vališče, naziv šole in razreda, 
obrazložitev in utemeljitev predloga 
z doseženimi uspehi in prizadevanji.

VI.
Neobrazloženih in prepozno vlože
nih predlogov Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja ne bo 
obravnavala.
Predlagatelj lahko enega kandidata 
predlaga samo za eno izmed priznanj. 
VIL
Na slavnostni seji Občinskega sveta 
ob praznovanju občinskega praznika 
bo župan podelil praviloma eno Ipav
čevo plaketo, tri pisna priznanja ter po 
eno pisno priznanje s knjižno nagrado 
za vsako šolo v občini.

VIII.
Predloge s priloženo utemeljitvijo po
šljejo predlagatelji na naslov:

OBČINSKI SVET OBČINE 
ŠENTJUR
Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja 
- za javni razpis (priznanja)
Mestni trg 10, 3230 Šentjur

Številka: 094-0004/2013-1(232) 
Šentjur, 15. julij 2013

Predsednik Komisije: 
Boštjan PISANEC
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Nepremičnine
V centru Šentjurja ob glavni cesti 
Celje-Rogaška oddani zaposlenim 
delavcem več popolnoma opremljenih 
dvoposteljnih sob s kuhinjo s 
souporabo sanitarij. Poslopje ima vso 
infrastrukturo od interneta, kabelske 
do ogrevanja na plin itd. Sedaj je še na 
razpolago soba s kuhinjo s posebnim 
vhodom. Vredna je ogleda. Cena 
najema znaša 70,00 EUR + stroški. 
Info: 031 420 150.

Najamem ali kupim manjšo hišo ali 
vikend v Celju ali ožji okolici, oddaljen 
do 10 km. Telefon 041 506 844.

S 1.9. oddain nadstandardno opremljeno 
dvosobno stanovanje na Ljubljanski cesti 
27 v Celju. Telefon 031 350 875.

Dve dvoposteljni sobi v bližini filozofske 
fakultete v Ljubljani oddam študentkam 
1. letnika, nekadilkam, za študijsko leto 
2013/14. Souporaba kuhinje in kopalnice, 
lasten vhod, internet. Cena: 85 EUR + 
stroški. Telefon 041 867 798.

Prodam dvostanovanjsko hišo v Celju 
na mirni in lepi lokaciji. Telefon 041 715 
039.

Stanovanje, 55 m2, opremljeno, v Žičah 
na mirni lokaciji, oddam. Telefon 041 504 
154.

V Podčetrtku - Aqualuni, ugodno oddain 
počitniško hišico pred sezono, v sezoni 
in po sezoni. Informacije na 041 355 756.

Dvosobno opremljeno stanovanje v 
okolici Slov. Konjic oddani. Veliko je 50 
m2, primerno za 2 osebi, cena je 250 EUR 
+ stroški. Telefon 051 350 549.

Opremljeno dvosobno stanovanje v Ločah 
odam v najem. Telefon 041 255 108.

Dvostanovanjsko hišo v Loški Gori 6 v 
Zrečah prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 03 5762 334.

V centru Slovenskih Konjic kupim 1,5- ali 
manjše 2-sobno stanovanje. Telefon 031 
391 829.

Stroji, naprave
Sedež za traktor prodam. Telefon 041 
824 396.

Samonakladalno prikolico kararo, 
hribovsko, in BMW R 45, letnik 83, 
oldtimer s certifikatom, prodam. Telefon 
03 5754 772 ali 041 562 214.

Prodam starejšo, delno obnovljeno hišo 
v Lesičnem. Poleg hiše so tri gospodarska 
poslopja, travnik in njiva. Vknjiženo v 
ZK brez omejitev, vseljivo takoj. Možnost 
dokupa 2,4 ha travnikov in 2,6 ha gozda. 
Telefon 041 798 741.

Prodam lepo ohranjeno stanovanje v 
Šentjurju. Opremljeno 37 m2 + zastekljen 
balkon + klet, nova okna. Možnost 
dokupa garaže samo 10 m od bloka. 
Telefon 041 798 741.

NEPREMIČNINE MOJ DOM.
Prodamo, kupimo ali najamemo več 
stanovanj, hiš, parcel, gozdov na 
območju celotne Štajerske. Vsi ogledi 
kupcev so brezplačni, brez provizije 
za kupce. Nepremičnine Moj dom, 
d.0.0., Liptovska ul. 17, Slovenske 
Konjice, www.nepremicnine- 
mojdom.si, 040 209 960.

Samostojno hišo v Škalcah v Slovenskih 
Konjicah, zgrajeno leta 1985, P+N, tloris 
121 m2’ parcela v velikosti 1029 m2 
prodam. Cena po dogovoru. Telefon 031 
302 686.

Biograd, apartmaji blizu plaže, dvosobni 
55 EUR/dan in soba s polpenzionom 28 
EUR/dan, oddam. Telefon 040 292 016 ali 
00385 2338 4273.

V Slovenskih Konjicah prodam 
opremljeno trisobno stanovanje v skupni 
izmeri 73,98 m2 ali menjam za manjše 
dvosobno. Telefon 040 475 134.

Dvosobno stanovanje v Slovenskih 
Konjicah prodam. Telefon 040 990 008, 
kličite po 17. uri.

Apartma v Moravskih Toplicah ugodno 
oddam. Telefon 051350 551.

Kupim traktor zetor, ursus, universal, 
dojc, štore, IMT, torno vinkovič ter ostale, 
lahko v slabšem stanju. Telefon 041 678 
130.

Delo
Iščem delo (pomoč starejšim, urejanje sta
novanja, vrtov...) Telefon 040 581412.

Iščem delo (pomoč starejšim, čiščenje, li
kanje). Telefon 031 861 125.

Iščem delo, čistilka (sem upokojena). Tele
fon 03 810 4103.

Iščem zvezo
Ženitna posredovalnica Zaupanje za vse, 
ki si želite trajnih razmerij. Brezplačno za 
mlajše ženske, ugodno za ostale. Info: 
031 836 378, 03 572 63 19. Ženitna 
posredovalnica Zaupanje, Leopold Orešnik, 
s. p., Dolenja vas 85,3312 Prebold.

Razno
Kupim samonakladalno prikolico SIP 20.
Telefon 070 715174.

Prodam 4-tonsko kiper prikolico in škop 
za prekrivanje slamnatih streh. Cena po 
dogovoru. Tel.: 051806 609.

Prodam kombiniran hladilnik, samostoječ 
steklokeramični štedilnik, zamrzovalno 
omaro, mali hladilnik in vgradni 
steklokeramični štedilnik. Telefon 070 639 
029.

Prodam prenosno klimo, več vrst 
televizorjev, kolo, stanovanjsko klimo, mini 
zamrzovalnik, računalnik in računalniški 
monitor. Telefon 051424 303.

Moj mojster
»MODI«
Montaža kovinskih izdelkov 
NERJAVEČI DIMNIKI 
Povrtavanje in sanacija dimnikov z 
vstavitvijo nerjavečih cevi.
Branko Korent, s. p.,
Pongrac 3, 3302 Griže, Tel.: 03 571 80 
80
GSM: 041 736 160

ROLETE-SENČILA 
POVALEJ IVAN s.p.
Izdelava, montaža in popravilo Rolete 
alu.in pvc; vsi modeli Rolo garažna vra
ta 55mm, 78mm Žaluzije notranje in zu
nanje Zavese lamelne, panelne, resaste 
Roloji zatemnitveni in dekorativni Ko- 
marniki fiksni, drsni, rolo, vrata Pliseji, 
Tende, PVC obloga Tuncovec 15,3250 
Rog. Slatina Tel: 03 819 1570, Fax: 03 
819 1571 GSM: 041 639 538, 031 639 
538 E-pošta: roletepovalej@volja.net

DOSTAVA, RAZVOZ, 
UREJANJE...
Miran Pučnik s.p., Gabrovlje 15, Zreče
- ugodna dostava peska, pivskih tropin, 
žagovine, drvi (trdni odrezki) v kasonih
- dostavljamo lepo zemljo in strojno ure
jamo okolice gradbenih parcel
- izvajamo razne izkope ter dostavljamo 
in polagamo betonske greznice raznih 
dimenzij
Kontakt: 031 619 235

o., Kidričeva 34, 3000 Celje. Tel.: 
040 806 975; 041 513 800.

SLIK0PLESKARSTV0
-FASADERSTVO
Kvalitetna izdelava izolacijskih fasad,
brezplačna priprava dokumentacije za 
EKO sklad,
ugodne slikopleskarske storitve. 
Telefon: 041 672 337.
Slikopleskarstvo Andrej, Miran Roška- 
rič s.p.
Stanetova ulica 19, 3000 Celje

USTANAVLJANJE IN 
PRODAJA PODJETIJ-D. 
0.0.

Ažurno in zanesljivo vam ustanovimo d. 
o. o., ne potrebujete ustanovnega kapita
la, vse uredimo mi! Preverite in pokliči
te Intertik d. o. o., PE Celje, Kukovčeva 
ul. 1,3000 Celje.
Kontakt: 041667 130, www.intertik.si.

NERJAVEČI DIMNIKI- 
SANACIJA, MONTAŽA
- nerjaveči dimniki
- povrtavanje in sanacija dimnikov z 
vstavitvijo nerjavečih cevi
- montaža kovinskih izdelkov
Modi, Branko Korent s. p., Pongrac 3, 
Griže
Tel.: 041 736 160,03 571 80 80.

GOTOVINSKA 
POSOJILA NA POLOŽNICE
posojila za zaposlene in upokojence 
izplačilo gotovine takoj 
tudi za osebe z nižjimi dohodki 
Info-kredit d.0.0., Mariborska cesta 86, 
3000 Celje, telefon: 059 22 66 00, 051 
88 66 00.

BUKOVI LESNI BRIKETI
premog - rjavi in črni, oglje za žar, 
koks, industrijska morska sol, www. 
simaterial.si, S1MATERIAL, d. o.

VSE ZA PRENOVO 
VAŠEGA DOMA
ZAKLJUČNA DELA V GRADBE
NIŠTVU
DOM PRENOVA, Milan Dobrotin- 
šek s.p.
Ul. Blaža Kocena 6,3230 Šentjur 
Nudijo vam vse storitve za prenove va
šega doma!
Keramičarska, pleskarska dela, monta
žo knauf sistemov, prenovo kopalnic, 
kuhinj idr.

Dodatne informacije: 040 161 417, 
dobrotinsek.milan@gmail.com 
http://dom-prenova.si/
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Šport lO"^
»Nekaj najlepšega je igrati 
na velikem tekmovanju za 

reprezentanco, poleg tega pa še 
pred domačimi navijači,«

LUKA LAPORNIK, KK KRKA
[i!!i!lll!!iil!lli!l!!i!!ll!!!ll[lli«lil!llll!!!lil!i!l!illl!!!l!llill!!llll!l]lll!ill!l!!llllil!l!ii!!ia

sodelovanja, vendar 
v upravi menijo, da 
je bil njegov učinek 
preskromen. Namesto 
njega so angažirali nje

govega rojaka Came- 
rona Hodgesa, ki je lani 

zaradi poškodbe počival, 
predprejšnjo sezono pa igral 
v drugi luksemburški ligi. 195 
cm visoki branilec naj bi bil 
dosti bolj nevaren za koš iz 
prodorov.

Priprave se bodo začele 12. 
avgusta, ko bo znana večina 
zasedbe za 14. prvoligaško 
sezono. K treningom bodo 
priključeni tudi najbolj per
spektivni člani podmladka.

KK Tajfun.
V senci evropskega prvenstva 
bodo košarkarji pričeli dolgo
trajne priprave.
» Piše: Bogdan Rahten

Glavna novost pri Košarkar
skem klubu Tajfun je, da ga bo 
v prihodnji sezoni v vlogi tre
nerja članske ekipe vodil Ivan 
Stanišak, ki na položaj prihaja 
po Damjanu Novakoviču, ki

Državni reprezentant
S člansko reprezentanco od 
vsega začetka trenira Luka 
Lapornik, kije novi član Krke. 
Bezovčan je bil na celjskem 
pripravljalnem turnirju, kjer je 
bil uradni napovedovalec pišoči, 
edini predstavnik s Celjskega.
V reprezentančnem projektu 
kot maser sodeluje tudi Gregor 
Zdolšek.

je s 1. julijem sklenil dogovor 
z Rogaško Ciystal.

Ime 39-letnega zagrebške
ga trenerja je bilo eno tistih, 
ki je zadnji mesec krožilo po 
košarkarskih kuloarjih. La
ni je deloval na Švedskem v 
mestu Orebro, kjer je zasedel 
zadnje mesto v 12-članski prvi 
ligi. V Sloveniji je doslej vodil 
zasedbe v Laškem, Kopm in 
Šoštanju.

Jedro ostaja
Klubska uprava si želi obdr

žati večino lanskega igralske
ga kadra, doslej pa so podalj
šali sodelovanje s Stankom 
Sebičem in Ivom Držičem, 
za katerega bo to še četrta 
šentjurska sezona. Od lanskih

Šentjurčani z(a) 
reprezentanco
Z reprezentanco mlajših 
članov, kije na evropskem 
prvenstvu v Estoniji zasedla 
10. mesto, sta poleg bivšega 
trenerja Novakoviča sodelovala 
Šentjurčana Dejan Mihevc 
kot pomočnik in Tadej Jug kot 
tehnični vodja.

tujcev bomo v Hruševcu naj
verjetneje spremljali centra 
Emirja Zimiča, medtem ko 
se za Mladena Primorca za
nima ABA-ligaš iz Širokega 
Brijega. Američan Mike Ve- 
nezia si sicer želi nadaljevanja

:iiiilii!ili!lll!!!l!li!l!l!lll!illl!i!i!!il!lliiil!!!!!!illl!l!llliilllli!ili!MI!!IIB

2 kom. = 9,95€
5 kom. = 24,90€ 

kom. = 44,90€ 
kom. = 64.90C

©ŠKA SPOLNA MOČ
BREZ STRANSKIH UČINKOV!

Kapsule MAX ERECTUM FORTE so popolnoma naraven 
izdelek za moške, za spodbujanje erekcije. Uporabljajo ga 
lahko tako mlajši kot starejši.
POZITIVNI UČINKI:
boljše in močnejše erekcije, povečanje spolne sle, povečana 
vzdržljivost, podaljšan spolni odnos, intenzivnejši orgazmi, 
boljši nadzor nad prezgodnjim izlivom.

OBIŠČITE VAM NAJBLIŽJO TRGOVINO VENERAH SHOP

CELJE, CANKARJEVA 4, TEL.: 03 544 35 70 
VELENJE, ŠALEŠKA UL.19A, TEL.: 03 586 81 00

NAROČITE KAPSULE MAX ERECTUM 
ŠE DANES IN Sl ZAGOTOVITE 

POPOLNO SPOLNO ŽIVLJENJE!

INFORMACIJE IN NAROČILA

V VSEH POSLOVALNICAH VENERAJVf SHOP PO SLOVENIJI TER NA

100% NARAVNA
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Nogometaši pred 
tretjeligaško sezono
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NK MU Šentjur. Po kratkem premoru 
nogometaši v pričakovanju novih 
izzivov.
» Piše: Bogdan Rahten

Po osvojitvi 1. mesta v Šta- Šmarje pri Jelšah in Tromejnik
G-Sukič.

Šentjurčani bodo najprej 
gostovali na Ptuju. Teden dni 
kasneje bo ob Pesnici gosto
vala ekipa Rakičana. Derbi s 
Šmarčani bo predvidoma 12. 
oktobra.

jerski nogometni ligi in s tem 
ponovni uvrstitvi v 3. sloven
sko nogometno ligo - vzhod 
so imeli šentjurski nogometaši 
le enomesečni premor, saj so 
15. julija začeli s pripravami 
na novo sezono, ki se bo začela 
24. avgusta.

V ligi bo sodelovalo 14 klu
bov, od tega štirje novinci. Po
leg Šentjurčanov so to Nafta 
1903 kot prvak Pomurske lige,
Drava Ptuj - zmagovalka do
datnih kvalifikacij za popolni
tev 3. lige in Dravinja Kostroj, 
ki je izpadla iz 2. SNL. Preo
stale ekipe v ligi so še: AHA 
EMMI Bistrica, Avto Rajh 
Ljutomer, Avto Škafar Bel
tinci, Čarda Martjanci, Grad,
Malečnik, Odranci, Rakičan,
il!llilii!i!!i!!!!:!tlil!j!i!li!lil!llllii!i!jlli!jšH!i!!iiiiiiliiilli!li|jlli!jl!jlji!il!!!!lll!flIililiili!il|j!li|iI!ili!iiiilHl!l!i!!||f||i|i||||i|j||ili!li|!i!iliiiilll!i||!|iijj|jiii|ji|iiij|iii||||j||||!|||!||||||||i||i|jj;;!;ii||;iiiij| g
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Pripravljalne tekme
Do časa redakcije so Šentjurčani 
odjgrali tri pripravljalne tekme: 
s Šmarjem so izgubili 1:5, 
v Šenčurju so igrali 3:3, v 
sredo pa doma klonili z ekipo 
Damjana Romiha - nesojenim 
prvoligašem Roltek Dobom 
z 1:4. V načrtu so še tekme 
z Zrečami, Rogaško, Mons 
Claudiusom in s Šoštanjem.

V tretji 
ligi bodo 
lahko ekipe 
izkoristile le 
tri menjave 
na tekmo in 
ne več pet, 
kot so jih 
v Štajerski 
ligi.

Priprave na sezono
Ekipa tedensko trenira šti

rikrat in odigra še eno pripra
vljalno tekmo, po nabiranju 
kondicije in moči pa je trener 
Matjaž Šnabl, kije zadovoljen 
z udeležbo igralcev, začel tudi s 
taktičnimi treningi. Tudi letos si 
intenzivnih priprav izven Šen
tjurja ne bodo privoščili, ven

dar bodo pripravljenost skušali 
dvigniti z dodamo dozo treninga 
čez vikende.

Igralski kader se glede na se
zono 2012/13 ni spremenil, eki
pi so se le priključili trije fantje 
iz mladinskega pogona. Moštvo 
bi po Šnablovem mnenju potre
bovalo še agresivnega in kvali
tetnega napadalca, ki zna zadeti.

Centrihova niza medalje
V državni mladinski re- Slovenije. Kot naj mlajši med 

prezentanci Slovenije sta na osmimi tekači je svoj ognjeni 
četveroboju reprezentanc krst v reprezentanci preživel 
Češke, Hrvaške, Madžarske v skladu s pričakovanji na re- 
in Slovenije v Pragi, za mla- pu uvrščenih atletov, starejših 
dince in mladinke, nastopila tudi 5 let. Zelo dober tek pa je 
dva atleta Atletskega kluba uspel Centrihovi, ki je v teku 
Šentjur, mlajša mladinka Moj- na 3 km osvojila odlično drn
ca Centrih in pionir Ambrož go mesto za Slovenijo. Tudi za 
Amon. Slednji se je pomeril njo pa velja, da je tekmovala 
v teku na 5 km in branil barve z atletinjami, starejšimi tudi

3 leta. Z njima je potoval kot 
član trenerjev reprezentance 
njun trener Ivan Kukovič.

Nekaj dni kasneje je Cen
trihova potrdila svojo dobro 
formo in na državnem pr
venstvu Slovenije za starej
še mladince in mladinke, ki 
je bilo v Mariboru, osvojila 
bronasto medaljo v teku na 
1500 m.

Mojca Centrih je bila v teku na 1500 m na DP 
Slovenije odlična tretja.
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Sezona minimota v 
polnem razmahu

V najmočnejši kategoriji mini- in tretji, ter v Krškem tretji in četrti, 
mota barve Šentjurja zastopa mladi Pred zadnjimi šestimi dirkami pa 
Andraž Hriberšek, ki vozi v naj- zaseda odlično tretje mesto. V le- 
močnejši kategoriji Mini moto AP tošnjem državnem prvenstvu mu v 
open - vodni motorji. Andraž, dva- nižji kategoriji otroci delata v bok- 
kratni državni prvak, sicer doma iz sih družbo brata Lovro in Gašper 
Grobelnega, skoraj na vsaki dirki Gobec iz Prožinske vasi. Lovro v 
poseže po medaljah. Na Vranskem skupnem seštevku zaseda drugo, 
je bil dvakrat tretji, v Vrtojbi četrti Gašper pa tretje mesto. (J. G.)

Andraž Hriberšek šest dirk pred koncem zaseda zelo dobro tretje mesto.

Pomerili so se v nogometu
V okviru 14. občinskega prazni

ka občine Dobje so organizatorji 
predvideli tudi turnir v malem no
gometu med vaškimi skupnostmi 
občine Dobje. Za razliko od lanske
ga turnirja, ki je potekal pred do- 
bjansko šolo, na asfaltu in v dežju, 
so se predstavniki vaških skupnosti 
tokrat pomerili na travnatem igrišču 
v bližini žage.

Zbralo se je 11 ekip vaških sku
pnosti. Ekipe so bile razdeljene v 
dve skupini, v eni pet ekip, v drugi

šest, igrali pa so po sistemu vsak 
z vsakim. Na turnirju pa niso igra
li le dobovski mladci, temveč tudi 
dekleta in starejši vaščani, kar je na 
prvo mesto postavilo predvsem za
bavo in druženje, šele na drugo pa 
tekmovalni naboj. Organizator tur
nirja je bila malonogometna ekipa 
iz Dobja Šejki Dubaj, ki nastopa tudi 
v šentjurski futsal ligi. Med igralci 
smo videli kar nekaj dobjanskih po
litikov, ki so se pridružili v branjenju 
časti svoje vaške skupnosti. (J. G.)

Igrali so tudi otroci, starejši in celo dekleta.

AFORIZEM 1 AFORIZEM
r

Za lepšo bodočnost in boljše Tako sem iskren, da želim do-
čase so zadolženi tiskovni bro ljudem, ki jim gre res slabo

predstavniki, (jmm) ali vsaj slabše kot meni. (jmm)

radio rogla popoldne 
z vami na poti domov

mojca
kos

Radio Rogla. Kjer je 
Štajerska na 1. mestu

radio

www.radiorogla.si rOQl3
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(Foto: Jure Godler)

Prvič bo zaTei;al 
v Evropi!
Luka Lapornik. Šentjurski košarkar 
je pred nekaj tedni podpisal novo 
pogodbo za novomeško Krko, trenutno 
pa se v ožjem izboru reprezentance 
pripravlja na Eurobasket 2013.
» Pogovarjal seje: Gašper Andrinek

Kako gledaš na prejšnjo sezono?
Lahko rečem, da smo v prvem 

delu cilj, ki smo si ga zadali - prvo 
mesto, tudi dosegli, čeprav smo 
imeli kar velike preglavice. Zago
tovo ne moremo biti zadovoljni s 
pokalom, kjer nas je izločil Mari
bor, ki nam je na splošno v sezoni 
povzročal velike težave. V dru
gem delu smo imeli nekaj nesreče 
na začetku, ko smo prvi dve te
kmi izgubili po podaljšku, vendar 
smo se potem zbrali in dosegli tri 
zmage, ki smo jih potrebovali za 
dosego končnega cilja - polfinale, 
kjer pa smo naleteli na bodočega 
državnega prvaka Krko.

V Laškem se je v zadnjih 
dveh sezonah zamenjalo pet 
trenerjev.

Zagotovo to ni dobro. Vsak tre
ner ima svoj stil treningov, svojo 
taktiko in se razlikujejo drug od 
drugega. Potrebuješ nekaj časa, 
da se na to navadiš.

Zakaj je prihajalo do tega?
Mogoče slabi rezultati, neus

peh. Pred to sezono, ki se je rav
nokar iztekla, smo res menjali tri 
trenerje. Najprej je bil Rado Tri
funovič, s katerim smo mogoče 
res malce slabše začeli sezono in 
nismo igrali dovolj dobro. Za njim 
je prišel Ivan Sunara in čisto na 
koncu Ervin Dragšič. Ob tem se 
je menjavalo tudi dosti igralcev, 
kar enako vpliva na ekipo, ki se 
ne more tako povezati.

Kdo izmed njih je potegnil 
maksimum iz tebe?

Za nikogar ne morem reči, da 
mi ni nudil dovolj minutaže, in 
tudi vsi so mi dajali vidno vlogo 
v ekipi.

Kako si končal sezono?
Takoj po sezoni sem si vzel 

slab mesec čistega počitka, potem 
pa počasi začel pripravo v fitnesu

in postopoma tudi v dvorani.

Si pričakoval vpoklic v 
reprezentanco?

Moram reči, da sem si res želel 
reprezentance. Glede izbora pa 
sem si mislil, da nekje blizu za
gotovo bom. Razpletlo se je pač 
tako, da me je selektor izbral in 
tega sem zelo vesel. Upam seve
da, da bom na končnem spisku 
dvanajsterice.

Kako si zadovoljen s 
trenutnim selektorjem Božom 
Maljkovičem?

Mislim, daje on človek z avto
riteto in ogromno količino košar
karskega znanja. Na pripravah za 
Litvo sem bil z njim zelo zadovo
ljen. Na koncu sem sicer zadnji 
izpadel.

Leta 2011 si bil še novinec, zdaj 
pa že eden glavnih promotorjev 
za Eurobasket.

/smeh/ Na KZS so me povabili, 
če bi sodeloval za začetno pro
mocijo Partybusa, ki bo potoval 
po državah in promoviral letošnji 
Eurobasket. Bil sem na voljo in 
ni bilo problema. Mislim, da smo 
posneli dober oglas. Z Nachbar- 
jem in mlajšim Dragičem smo se 
tudi dobro zabavali.

Kako doživljaš letošnji 
Eurobasket v Sloveniji?

Zelo sem vesel, da imamo 
v Sloveniji to priložnost. Nekaj 
najlepšega je igrati na velikem 
tekmovanju za reprezentanco, 
poleg tega pa še pred domačimi 
navijači. Zato si tudi želim zaigra
ti na prvenstvu, kjer v prvem delu 
nastopamo v Celju. V tej okolici 
so praktično tudi vsi moji navijači, 
ki me poznajo in spoštujejo. Vse 
od Šentjurja do Laškega.

Kakšna je tvoja napoved 
prvenstva?

Naš cilj mora biti kolajna. Za-

Luka Lapornik je z 
Zlatorogom gostoval 

tudi v Šentjurju. 
Na sliki v akciji s 

Stankom Sebičem.

vedam se sicer, da je po odpovedi 
Podpisal je Bena Udriha in Erazma Lorbka 
pogodbo s mogoče težje dosegljiva, vendar 

KK Krka. moramo zato tisti, ki bomo sode
lovali, dati vse od sebe in se po
truditi po svojih najboljših močeh.

Kako gledaš na konkurenco v 
reprezentanci?

Konkurence se zavedam in 
vem, da se bo težko prebiti med 
12 najboljših. Vendar brez tega ne 
gre. Trudil se bom kolikor lahko, 
da pokažem najboljše sposobno
sti in dokažem selektorju, da sem 
vreden dresa.

Pred časom si podpisal novo 
pogodbo.

Resje, podpisal sem za Krko, v 
pogovorih pa sem bil tudi z Olim
pijo. Moja želja je bila zaigrati za 
enega izmed ABA-ligašev. Na 
koncu se je tehtnica nekako pre
vesila na Krko. Novi trener Džikič 
mi je v pogovoru dejal, da resno 
računa name in mi obljubil veliko 
vlogo v ekipi.

Lahko bi rekli, da si zopet stopil 
stopničko višje.

S Krko bomo igrali v ABA ligi 
in tekmovanju Euro Challenge, 
kar pomeni, da bom prvič začel 
sezono brez slovenske lige in 
zaigral tudi v Evropi, kar bo 
zopet neka nova izkušnja. To

mi predstavlja velik izziv in se 
veselim novih tekem. Mislim, da 
bom tako tudi znova napredoval.

Kaj misliš o stanju šentjurskega 
kluba in odhoda Novakoviča?

Moje mnenje je takšno, da v 
Šentjurju edino Novakovič lahko 
uspe narediti nek resnejši rezultat. 
Praktično gledano, vedno ko je 
bil on prisoten, se je igrala dobra 
košarka in klub je vedno prišel v 
ligo za prvaka. Dvorana v Hru- 
ševcu je predstavljala trn v peti 
vsakemu nasprotniku. Nikomur 
ni bilo lahko. Visoko je postavil 
košarkarsko mnenje v Šentjurju in 
naslednik bo moral stopiti v zelo 
velike čevlje, saj je šentjurska jav
nost zahtevna in navajena dobrih 
rezultatov.

Kako je bilo v Laškem glede 
navijačev?

Priznati moram, da sem bil kar 
malo razočaran. Dvorana je bila 
dokaj prazna. Igraš, kot da si v 
gledališču.

Kakšna se ti zdi trenutna 
slovenska košarka?

Od kar sem prisoten v prvi ligi 
in aktivno igram, opažam, da je 
zagotovo padel nivo kakovosti. 
Zdi se mi, da so praktično vse eki
pe šle za korak nazaj.
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Vslogi jem
Modna revija na tržnici. Večina trgovin 
na šentjurski tržnici je predstavila svoje iz
delke na modni pisti.
» Piše: Jure Godler, Foto: Jure Godler in Jure Smole

Latnik Mattcaffeja, kavarnice 
v šentjurski tržnici, Matjaž Fi- 
deršek že nekaj let s posamezni
mi prireditvami skuša razgnati 
mrtvilo in vdihniti novo življe
nje šentjurskemu objektu, ki bo 
septembra praznoval 20-letnico 
izgradnje. Spomnimo, pred le
ti je organiziral nekaj uspešnih 
razstav umetniških slik, pa tudi 
kakšen DJ večer. Tokrat je Fi- 
deršek stopil še korak naprej. 
Povezal je različne trgovine v 
objektu in skupaj so pripravili 
pravo modno revijo.

Domači razstavljavci
Na modni reviji so sodelovali 

predvsem najemniki oz. lastniki 
trgovin v šentjurski tržnici: Op
tika Petra, O ki šport, Trgovina 
Trauner, Trgovina Emi, Trgovi
na Tatjana s čevlji in Zlatarstvo 
Gajšek.

»Ideja o modni reviji je že ne
kaj časa tlela v meni, saj se sploh 
ne spomnim, kdaj je v Šentjurju

bila kakšna tovrstna prireditev,« 
je začel pogovor Matjaž Fider- 
šek. »Logično in prav je, da sem 
najprej k sodelovanju povabil 
trgovce v tržnici. Večina je bila 
takoj za skupno sodelovanje.« 
Zaradi uspešnosti modne revije 
pa obljublja, dajo bodo verjetno 
še ponovili. V avgustu bodo prav 
tako pripravili praznovanje ob 
tretji obletnici otvoritve kavar
nice, septembra, ob 20-letnici 
šentjurske tržnice, pa bodo prav 
tako pripravili manjše prazno
vanje.

Za manekene je poskrbela 
Lili Sorčan, oblačila, obutev 
in nakit pa so prispevali trgovci 
v objektu. Po rdeči preprogi in 
polnem avditoriju se je spre
hodilo kar nekaj domačih ma
nekenk, manekenov in otrok, 
gledalci pa so uživali ob glasbi 
in pogledu na modne smernice. 
Zaplesali sta tudi plesalki skupi
ne Elipsa. Tudi takšen projekt, 
kot je ta modna revija, kaže na

da se lahko s skupnimi močmi 
in voljo doseže marsikaj tudi v 
Šentjurju.

Družabno (39)

Travnik pokosili v 15 minutah
»Ni ga čez BCS ko- le sinonim za sodoben mi kosilnicami. Ti so v 

silnico,« najbrž pravijo pristop pri košenju. Ko- dobrih 15 minutah po- 
na Planini pri Sevnici, silnice na motorni pogon kosili okoli 2 hektara 
natančneje v vasi Go- so nadomestile tradici- velik travnik, nato pa so 
lobinjek oz. njenem onalno košnjo trave in gospodinje poskrbele za 
zaselku Manga, kjer že košnjo s konjsko vprego, pogostitev. Na tretje to- 
tretje leto nadaljujejo za- Pobudnik srečanja vrstno srečanje je prišlo 
nimivo tradicijo srečanja ljubiteljev BCS kosilnic tudi lepo število radove- 
Ijubiteljev BCS kosilnic, je tamkajšnji kmet Ro- dnežev, ki se niso branili 
Kosilnice izdeluje itali- man Zakšek. V Mangi tudi kasnejšega druženja 
jansko podjetje BCS že se je 13. julija zbralo ob glasbi domačih muzi- 
°d leta 1942 in so posta- 24 koscev z omenjeni- kantov. Srečanja sta se udeležila dva ducata koscev s kosilnicami.
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Šentjurski pevci so zapeli nekaj domačih pesmi.

Dediščina živi
Likof na taberhi. Izvedli so že 15. 
tradicionalno prireditev.
» Piše: Milenka Blaževič, Foto: Arhiv Zavod za kulturo in razvoj 
Rogatec, Miha Došler, Veljko Kolar

Muzej na prostem Rogatec 
in člani društev upokojencev 
(DU) Obsotelja in Kozjan
skega (Zveza DU Kozjansko) 
so izvedli že 15. tradicional
no prireditev s prikazi starih 
običajev. Med prikazi je bila 
predstavljena mlačev s cepci, 
na ročno mlatilnico, ki so jo 
predstavili upokojenci iz DU 
Slivnica in Grobelno, in na 
»gepl« z vprego para krav. 
Kosili so s koso, ki so jo prej 
sklepali, grabljice pa so spret
no grabile. Med prikazi kmeč
kih opravil so potekale razne 
delavnice.

Rokodelci so prikazali svoje 
spretnosti v izdelovanju lese
nih grabelj, brezovih metel, iz
delovali so rože iz krep papir
ja ter izvirna ljudska glasbila. 
Spremljali so postopek, kako 
so nekoč pletli plot iz vrbo

vega šibja. Obiskovalci so si 
lahko oblikovali in spekli svoj 
kruhek »žuliko« v peči črne 
kuhinje. V ročnem žaganju 
hloda z žago »amerikanko« so 
se preizkusili kar sami pred
sedniki štirih DU.

Likof bil je živ
Po opravljenem taberhi je 

sledil veseli likof. Taverharje 
je najprej pozdravil evropski 
poslanec Lojze Petrle in zai
gral na ustno harmoniko. Na
stopili so ljudski pevci Jesen
sko cvetje iz Šentjurja, Kul
turno društvo Dobrina in trio 
Arzenšek, Vodeb in Trupej.

Vodja OE Muzej na pro
stem Rogatec Irena Roškar 
seje zahvalila Mimici Kidrič, 
predsednici Zveze DU Ko
zjansko, za peto sodelovanje 
na prireditvi.

in Anita
Usodni da sta 13. junija dahnila 

Miran Šmid in njegova izvoljenka 
Anita Dobrotinšek, od zdaj naprej 
Šmid. Še formalno sta kronala svo
jo dolgoletno ljubezen. Zato spo
štujta drug drugega in imejta se več
no rada. Naj bo vajina skupna pot 
takšna, kot bi jo zapisali v pravljici, 
posuta s srečo, ljubeznijo, veseljem. 
Osrečujta se vse življenje, babicam 
in dedkom podarita kopico razpo
sajenih malčkov, malemu Patriku 
pa veliko bratcev in sestric.

Vendar ne pozabita, če hočeta, 
da zakon uspe, ne samo na papirju, 
pa je prav, da si kot zakonca, drug 
drugemu pustita dovolj svobode, da 
se ne zadušita v navadah in razva
dah partnerja, saj idealnega zakona 
ni. Za uspešen zakon je potreben 
tmd iz obeh strani, zato naj bo vajin 
zakon zgled vsem in ga bodo na 
koncu, ko nas vseh že dolgo več 
ne bo, zapisali v najbolj prodajani 
knjigi vseh časov - Priročniku za 
idealen zakon.

Presenetite koga tudi vi
Bi tudi vi koga presenetili s poročno 
zahvalo in čestitko? Bi komu voščili za 
rojstni dan?

' Nič lažjega, vaše želje in fotografi
jo slavljenca nam pošljite na naslov: 
urednistyo(a)sentjurskenovice.si in 

' poskrbeli bomo, da bo čestitka objav
ljena v naslednji številki Šentjurskih 
novic, in to popolndma zastonj^.^^

Naj bo življenje posuto z rožami in s srečo, vam želita Jure in Urška. (Foto: mk photographv)
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HOROSKOP

OVEN (21.3.-21.4.)
Odzivate se na vsako malenkost, saj 
niti partnerju ali domačim ne dovolite, 
da bi prišli do besede. Gre za trenutno 
živčnost, zato si ne dovolite, da bi za
radi tega trpeli tisti, ki niso vmešani.

BIK (22.4.-20.5)
Tudi tokrat je povsem zastonj sveto
vati vam, da pokažete več diploma
cije. Prvih pet minut se držite tega 
nasveta, potem nadaljujete po starem. 
Poskusite se sprostiti, obvladujte 
stres.

DVOJČKA (21.5.-21.6.)

Tako v prijateljskih kot v delovnih 
odnosih pokažite več izvirnosti in 
prožnosti. Veliko pogovorov in du
hovitih opazk vam vsekakor ugaja, 
lahko si odprete nova vrata, prebudite 
ambicije.

RAK (22.6.-22.7.)
Vaša energija je v padcu. Tokrat boste 
le poslušali in raztreseno prikimavali, 
čeprav se ne strinjate z vsem. Pazite, 
trenutno ste utrujeni ali z glavo v obla
kih; površnost se utegne maščevati.

LEV (23.7.-23.8.)
Vrtite se v začaranem krogu, saj se 
prepirate okoli enih in istih stvari. K 
sreči pa se boste spomnili nečesa, kar 
ne more več čakati na vašem urni
ku, čeprav ne gre za vašo najljubšo 
dejavnost.

DEVICA (24.8.-23.9.)
Nekomu ne dovolite priti do besede. 
Čeprav ste prepričani, da je to edini 
način, se najbrž motite. Odločite se za 
zlato sredino in obzirno razložite, kaj 
je tisto, kar vam j e najpomembnejše.

TEHTNICA (24.9.-23.10.)
V službi bodite diplomatski, tako bo
ste brez mnogo besed dosegli svoje. 
S potovanja pa se vračate polni pozi
tivne energije, tudi zaradi zanimivega, 
novega poznanstva ali zamisli.

ŠKORPIJON (24.10.-22.11.)
Neverjetno zgovorni boste in klepe
tavi in to je nekaj, kar se vam zgodi 
šele, ko ste povsem sproščeni. Po
iščite družbo, preprosto morate po
vedati svoje mnenje, se nasmejati in 
zabavati.

STRELEC (23.ii.-2i.i2.)
Nekoliko utrujeni ste, toda vseeno za
dovoljni. Navežite stike z nekom, ki 
prihaja od daleč. Dogovorili se boste 
brez težav. Preverite materialno stanje 
in stanje opravljenih nadur.

KOZOROG (22.12.-20.1.)

Ne bodite preračunljivi, saj vsaj v lju
bezni vladajo drugačni zakoni. Draga 
oseba se odloča po svoje, kar po eni 
strani tudi cenite. Odpornost bo upad
la, pazite glede prehrane.

VODNAR (21.1.-19.2.)
Prijatelj bo na vaši strani, toda nika
kor ne more brati vaših misli. Zato si 
lahko le pomagate sami: bodite jasni 
in neposredni. Odločite se, kaj je re
snično vredno tega, da bi vztrajali.

RIBI (20.2.-20.3.)
Pri delu pazite, da vam ne ponagaja 
počasnost. Končno boste dojeli, kaj 
vam je pravzaprav hotela sporočiti 
draga oseba. Ni še prepozno, čeprav 
ste se po nepotrebnem obotavljali.

Matični podatki UE Šentjur
Poročili so se:
Rok Kovačič iz Škarnic in 
Tanja Skale iz Javorja; Boštjan 
Oset in Brigita Firant, oba 
iz Krajnčiče; Miran Šmid 
in Anita Dobrotinšek, oba 
iz Šentjurja; Uroš Samec in 
Valentina Filipovič, oba iz 
Celja; Zvonko File j in Flelena 
Golež, oba iz Dramelj; Elvis

Topolovec in Mimi Mehič, oba
iz Šentjurja.

Umrli so:
Anton Rataj iz Šentjurja, 
star 63 let; Jožefa Mavrič iz 
Šentjurja, stara 89 let; Matilda 
Vodeb iz Gorice pri Slivnici, 
stara 72 let, Jožef Pfoder iz 
Goričice, star 63 let; Nada 
Flafner iz Liboj, stara 58 let.
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Čisto narobe svet. Občinski 
svetniki potrjujejo povišanje 
cene storitve, nižanje druge 
cene pa soglasno zavrnejo.

Na bazenu imajo novo 
opozorilno tablo - 

prepovedano špricanje vode 
iz bazena. Odkar je crknila 

strojnica, je nivo vode vedno 
nižji.

Kneippov park so odprli 
za vse občane. Pretirane 

gneče pa vendarle ni zaznati, 
mogoče zaradi alg, ki se 

počasi razraščajo na vodnem 
predelu.

4
Na območju mesta so se na 

nekaterih ulicah pojavili 
novi prometni znaki - cona 
30, ki pa jih kakšen voznik 
namenoma spregleda in ne 

zmanjša hitrosti. Verjetno pa 
poziva k odvzemu vozniškega 

dovoljenja le ne bo mogoče 
tako enostavno prezreti.

V Zgornjem trgu bomo verjetno 
še najbolj pogrešali napis »omet 

odpada«.

Js>r
Naj že nekdo našim veljakom 
razloži razliko med turistično 

kolesarsko stezo in cesto.

4
Peščica ruskih turistov pravi, da 
je kopanje v Slivniškem ježem 

izvrstno. Verjetno so zašli s poti in 
mislijo, da se kopajo na Balatonu.

k
Dobjani pravijo, da bodo branili 

suverenost svoje občine tudi z 
vilami in grabljami, če bo treba.

4
Vročina je letos razredčila tudi 

obiskovalce dobjanskega praznika, 
ki niso prišli niti na odličen 

zastonjski golaž.

jb-
Človek bi pomislil, da ima občina 
premalo občanov, če ne morejo za 
občinsko priznanje izluščiti vsaj 

nekoga.

Pomembno obvesti
lo: Od 1. 6. 2013 bo 
v Sloveniji obvezna 
uporaba 3-slojnega 
VVC papirja. Tretji li
stič bo treba poslati na 
DURS.

e
Po veliko letih se sre
čata dve prijateljici. 
Pijeta kavo in ena po
kaže sliko;
»To je pa moj ubogi 
Jože.«
Druga: »Oh, žal mi je, 
kdaj pa je umrl?«
»Ni umrl, samo ubog 
je.«

Ni lakota na svetu, ker 
ne bi mogli dovolj na
hraniti revnih, ampak 
je lakota na svetu, ker

ne moremo dovolj na
hraniti bogatih.

e
Janez pride v šolo z 
modrim očesom in ra
zlaga: »Boril sem se za 
čast neke punce.« 
»In?« so radovedni. 
Janez: »Uspela jo je 
ubraniti.«

Janez pride pred Sve
tega Petra in hoče v 
raj.
Peter pravi: »V raj 
spuščamo samo dobre, 
poštene ali pogumne.« 
Janez: »Saj sem pogu
men. Po tekmi Mari- 
bor-Olimpija sem se 
pred Ljudskim vrtom 
drl 'OLIMPIJA II' in 
kazal Violam sredi

nec.«
Peter lista po beležki: 
»Res? Tega pa nimam 
zapisanega... Kdaj pa 
je to bilo?«
Janez: »Pa evo, pred 
tremi minutami!«

®
Gorenjec obišče prija
telja: »Ali boš jutri po
treboval svoje gorsko 
kolo?«
Prijatelj: »Ja, ves dan 
se bom vozil« 
Gorenjec: »Potem mi 
pa lahko posodiš te
niški lopar.«

®
Na pokopališču se sre
čata dva zdravnika. Pa 
pravi eden: »O, dober 
dan, kolega. Ali delate 
inventuro?«
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SESTAVIL:
NACIONALNE

STRANKE

PRITOK 
DONAVE V 
ROMUNIJI

ŠPANIJA

BOR

HITLER

EVLENA

BIVŠI SLOV. 
SMUČAR 
JANEZ

TEODOR
(KRAJŠE)

KRAJ PRI 
DOMŽALAH

MAKARSKA
EAST

NORV. POLITIK 
(GERHARDSEN)

EVROP. VESOL 
AGENCIJA

NASPR. OD

ALEKSANDER
(KRAJŠE)

IGRALEC (IAN)

NASPR. OD 
HLADNA

FIZIKALNA 
KOLIČINA 

MED MASO IN 
PROSTORNINO

ANDRIČ
PREBIVALEC

ISTRE

EGIPT. IGRAL. 
(SHARIF)

1000 KG

SOUTH GLEDALIŠČE

NJI

KRAJ NA 
PRIMORSKEM

OKROGLA
ŠTEVILKA

OZARE NA 
KONCU NJIVE RIMSKA 1

ZAHODNO OD 
LONDONA

ENOTA ZA 
PROSTORNINO

PTICE UJEDE

GRŠKO
MESTO

V TESALIJI

PARADIŽ

RIMSKA 1000

ITALIJA
VEZNIK OČE IN...

ORIG IME ZA SODOBNIK
KELTOV

BRATOVI
SINOVI

NIKALNICA EDVARD
LJUBKOVALNONEKD. VOJV. 

ŠAHIST (BORA)

OGOREK
ROMUNIJI

KARTAŠKI
IZRAZ

KRAJEVNA
SKUPNOST

NATRIJ

MESTO NA 
KRETI

RIMSKA 500

KELVIN

VEZNIK NARODNI
PLES

NEKO IT. 
PEVEC 
FAUSTO

Srečni nagrajenci julijske številke so: Gašper Poznič s Planine pri Sevnici, Ivanka Selič iz Dobja in Tilka 
Jožic iz Šentjurja. Nagrade, kijih poklanja Gostilna Emavs, Muršič Slavko s. p., boste prejeli po pošti. 
Iskrene čestitke vsem! V novi nagradni križanki je pokrovitelj IET - Industrijska elektronika Tovornik. 
Izpolnite geslo, napišite ga na kupon in ga najkasneje do 26. avgusta pošljite na naslov: MediaStar 
založništvo d. o. o., Drofenikova ulica 15, 3230 Šentjur ali pošljite skenirani kupon na elektronski naslov 
urednistvo@sentjurskenovice.si.
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iAVGUST Nagradna križanka iJ Nagradno geslo: 

I Ime in priimek:_ 

1 Naslov:_______

Kuhamo z VAMI
Recept avgusta

Poletna zelenjava 
izpečice

SESTAVINE ZA4 OSEBE:

• jajčevec
• 2 bučki
• rumena paprika
• rdeča paprika
• manjši koromač
• 10 češnjevih paradižnikov
• 2 rdeči čebuli
• 5 strokov česna
• 3 žlice olivnega olja
• 2 ščepca mletega belega popra
• 3 ščepce soli
• bazilika
• rožmarin
• timijan

PRIPRAVA:

1. korak:
Jajčevec, bučki, papriki, koromač in 

paradižnike očistimo ter operemo. Čebulo 
in česen olupimo. Preden pričnemo z 

rezanjem, vključimo pečico in nastavimo 
na 200 stopinj Celzija. Pekač namastimo z

malo olja.

2. korak:
Paprikama odstranimo semena, nato pa ju 

razrežemo na večje kose. Čebulo in koromač 
narežemo na krhlje, jajčevec in bučki pa na 

debelejše rezine ali kose. Češnjev paradižnik 
in česen pustimo celega ali prerežemo 

na pol. Vso zelenjavo stresemo v pekač, 
prelijemo z malo olja ter začinimo s poprom, 

soljo in nasekljanimi zelišči ter vse skupaj 
dobro premešamo.

3. korak:
Pekač za 15 minut potisnemo v ogreto 
pečico, nato ga vzamemo iz pečice in 
zelenjavo še enkrat dobro premešamo.

Zelenjavo pečemo še 15 minut.

Ta jed je zdrava in okusna poletna priloga.



Vabimo vas, da nas obiščete na 51. Kmetijsko- 
živilskem sejmu AGRA v Gornji Radgoni!

MOBILNAGOZDRASKAŽIČNICA GOZDARSKI VITLI

MOZ 300& TAJFUN

T: +386/3 746 44 00, F: +386/3 579 12 41 
prodaja@tajfun.com

NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO

mzmzMimsmm
NAŠIH ODLIČNIH RIC IN OSTALE NAŠE 

DOBRE HRANE NA VAŠ DOM BREZPLAČNO
bo f km te centra šentfurfal

telefon: 05 749 19 65 mobitel: 051 415 590

ŠENTJUR
Cesta Kozjanskega odreda 87/a

EIM0 VAS TUDI, DA V NAŠEM 
EORU ZA ZAKLJUČENE DRUŽBE 
■DO 80 OSEB, PREŽIVITE 

METNE TRENUTKE OB VAŠIH 
lESEBNIH PRILOŽNOSTIH!

BAZENJENJE
ŠTUDENTSKI KLUB MLADIH ŠENTJUR

10 08 201 ]• OD 15:00
BAZEN ŠENTJUR

INFO: WWW.SKMS.NE • WWWLACEBDDK.COM/SKM5.MOYUTA • 040/708-888 [PR0JEKT0F0N]
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Splošni pogoji nagradne igre “Odpelji me" so na voljo na spletni strani www.a

Idrija • Krško • Novo mesto • Postojna • Šempeter pri Gorici • Tolmin • Nova Gorica • Ljubljana • Maribor • Šentjur • Lendava • Sež-


